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OGLASI

KARO INŽENIRING d.o.o.
Slovenska 24, 1234 MENGEŠ

Tel.: 01/723-09-86; 723-09-87
Fax: 01/723-80-15
www.karo.si

PRODAMO: 

Stanovanja:
- Domžale, center: enosobno 

stanovanje, 44,13 m2 s kletno 
shrambo, l. 1998, 3. nadstropje 
od šestih, dvigalo, S lega, pogled 
na Kamniške alpe, svetlo, izredno 
ohranjeno, takoj vseljivo, pripa-
dajoče parkirno mesto v garažni 
kleti. 

 Cena: 123.000 EUR
- Ljubljana – Zalog: v dvostanovanj-

ski hiši, l.1968,  zgornja etaža, 
dvosobno stanovanje z dvema 
balkonoma  74 m2, s pripadajočo 
garažo in pomožnim prostorom v 
kleti 16 m2, podstrešjem 36 m2 
in zemljiščem 127 m2. Stanovanji 
imata ločena vhoda s stopnišča. 

 Cena: 135.000 EUR 

- Domžale – Bistra: trisobno stano-
vanje 81,22 m2 + atrij 79 m2 + 
klet 5,90 m2, dve parkirni mesti 
v garažni kleti, takoj vseljivo. 

 Cena: 230.000 EUR

Hiše:
- Radomlje, severno obrobje, bliži-

na Arboretuma Volčji potok in golf 
igrišča, samostojna hiša neto tlo-
risne površine 240m2, zgrajena 
l.1955, adaptirana l.1970, 900 
m2 zemljišča. Izjemna lokacija, 
razpršena gradnja. Stavba ima 
gabarit delno K+P+M. V pritličju 
so bivalni prostori, v nadstropju 
pa spalni prostori in dve kopalni-
ci. Na zahodu je prizidana garaža 
za dva osebna avtomobila, na 
vzhodu pa objekt za počitek in 
rekreacijo. CK na kurilno olje, 

Drage bralke, dragi bralci, objava malega oglasa dolgega do 18 besed je brezplačna. Uredništvo.

mali oglasi       mali oglasi       mali oglasi       mali oglasi       mali oglasi       mali oglasi       mali oglasi       mali oglasi      

priključek na zemeljski plin, telefon 
… Cena: cca 390.000 EUR (uredi-
tev), vsi priključki, možnost izdelave 
na ključ, dve parkirni  mesti. 

 Cena: 185.000 EUR
- Domžale – Količevo: stanovanjska 

hiša, l.2007, 217 m2 neto površine, 
dve etaži, V. grad. faza, 457 m2 
zemljišča. 

 Cena: 385.000 EUR

Poslovni prostori:
- Moste pri Komendi: gostinski lokal, 

234 m2 , letni vrt 82 m2, l. 1992, 
zemljišče1556 m2, parkirišča ure-
jena. 

 Cena: 700.000 EUR
- Ljubljana, Sp. Šiška, Drogerija: 

poslovni prostor, 52,50 m2 + 
shramba, parkirno mesto v garažni 
kleti, l. 2005. 

 Cena: 105.000 EUR
- Moravske Toplice – center: nepo-

sredna bližina kopališč;  posl.-stan. 
kompleks: gostinski lokal s teraso 

in kuhinjo, 10 sob s kopalnicami 
za goste, štirisobno stanovanje, 
kotlovnica, pralnica, skladišče, 
urejena zunanja parkirišča, 211 
m2 zemljišča. 

 Cena: 870.000 EUR
  
Zemljišča:
- Dol pri Ljubljani, Podgora: zazi-

dljivo zemljišče v izmeri 1.251 
m2 (skrajni južni del kmetijsko) s 
pripadajočim deležem dostopne 
poti, komunalni vodi na ozirma 
ob parceli, sončna lega, mirna 
lokacija, bližina gozda, proda-
mo. 

 Cena: 200.000 EUR 
- Dolsko, Križevska vas: parcela 

v izmeri 5032m2, cca. 400 
m2 zazidljivo, ostalo kmetijsko 
zemljišče (gozd). Zazidljiv del se 
nahaja ob javni cesti, možnost 
gradnje eno- ali dvodružinske 
hiše. 

 Cena: 50.000 EUR 
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Odgovorna urednica: Tina Železnik, gsm: 051 684 404, e-pošta: mengsan.urednica@gmail.com, mengsan@menges.si
Uredniški svet: Peter Škrlep, Janja Verbančič, Smiljana Mayer Škofic, Andreja Polanec Kolenc, Andraž Rožman, Silva Dolinšek
Uredniški odbor: Urban Ropotar, Maja Krempl
Naslovnica: Na športni ploščadi v Mengšu, foto: Vido Repanšek
Lektorski popravki: IR image d.o.o., Medvedova ulica 25, 1241 Kamnik, tel. (1) 839 64 00, e-pošta: info@ir-image.si
Priprava za tisk: IR image d.o.o., Medvedova ulica 25, 1241 Kamnik, tel. (1) 839 64 00, e-pošta: info@ir-image.si
Tisk: Set, d.d., Ljubljana, Vevška cesta 52, Ljubljana, tel: (1) 587 44 11, fax: 528 24 74, e-pošta: tiskarna@set.si
Distribucija: Primož Kržan, tel: (1) 723 72 96
Trženje: Občina Mengeš, ga. Marta Kuret, tel. (1) 723 70 81, e-pošta: marta.kuret@menges.si
Izdaja: Občinski svet Občine Mengeš, Slovenska cesta 30, 1234 Mengeš, (1) 724 71 06 

Rok za oddajo prispevkov za naslednjo številko je petek, 18. julija 2008, do 12. ure. 

UVODNIK

Številne prireditve ob občinskem 
prazniku so bile delno predstavlje-
ne že v prejšnji številki, več pa vam 
jih ponujamo v tej, ki je danes pred 
vami. Naj nanizam samo nekatere: 
otvoritev Krajevnega urada Občine 
Mengeš, slavnostna seja Občin-
skega sveta Občine Mengeš s po-
delitvijo priznanj Občine Mengeš, 
tradicionalni odbojkarski turnir, … 
Vsako leto v tem času me najbolj 
razveseli intervju z dobitnikom 
najvišjega priznanja, v letošnjem 
letu zlatega. Zelo me  je razvese-
lilo, ker je bila letošnja dobitnica 
ženska, gospa Francka Trobec. Po-
govor z njo je bil prijeten in poln 
pozitivne energije, kot je to značil-
no za športnike. S svojim prizna-
njem se je postavila ob bok moški 
družbi dobitnikov in »zaslužnih« za 
boljše bivanje v naši občini. 
Ker smo v letu Primoža Trubarja, 
za naslednjo številko pripravljamo 
posebno prilogo, kjer boste lahko 
prebrali nekaj dejstev, povezanih z 
njegovim delovanjem in o idejah, 
ki jih je zagovarjal, pa tudi o nje-
govi vlogi pri prebujanju narodne 
zavesti Slovencev. V času, ko smo 
bili Slovenci ogroženi, se je razvila 
in je skozi zgodovino obstala zelo 
močna. Danes se z občutkom ne-
kih medlih obrisov zavesti kaže v 
vsakem posebej, ni pa še postala 
del družbene zavesti – take, kot 
jo imajo v sosednjih državah. To 
bomo morali doseči sami, s svojimi 

dosežki na nacionalni ravni in tudi s 
predstavitvijo v medijih. 
Nekaj informacij si lahko preberete 
tudi o referendumu o določitvi obmo-
čij pokrajin, ki v Občini Mengeš nima 
pravega zagovornika. Umestitev v 
veliko osrednjeslovensko pokrajino, 
ki nima možnosti, da bi se prebivalci 
in prebivalke identifi cirale z njo, je 
umetna tvorba, ki gre preko zgodo-
vinsko, geografsko, gospodarsko, … 
določenih pokrajin in je za marsiko-
ga nerazumno dejanje, ki ga neka-
teri označujejo tudi za predvolilno 
gesto. V Mengšanu tej temi zaradi 
hitrega sklica referenduma (razpis 
je bil po 20. maju, referendum pa je 
razpisan za 22. junij) nismo uspe-
li nameniti več prostora. Za nas je 
vsekakor bolj pomemben naš lokalni 
referendum o čisti pitni vodi. Stali-
šče civilne iniciative je predstavlje-
no v tej številki, v naslednji pa bo 
predstavljeno tudi stališče župana in 
občinske uprave. Vsi, ki že dalj časa 
živimo v Mengšu in se spominjamo 
recesij v poletnih mesecih, si želimo, 
da bo odločitev prava in da nam bo v 
prihodnosti omogočala zdravo in či-
sto pitno vodo, ki si jo vsi želimo iz 
naše domače »pipe«.
Toliko z moje strani. Zadovoljna 
bom, če bo eno od razvedril v pole-
tnih nalivih branje glasila, ki ga se-
daj držite v roki ali vidite na svojem 
monitorju. Prijetne počitnice vsem, 
ki se že odpravljate nanje. Oglasili 
se bomo še v mesecu juliju. 

Urednica
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UVODNIK 
Spoštovane občanke, spoštovani 
občani!

Ko bomo to prebirali, bo samo še 
nekaj dni, ki nas bodo ločevali od 
polletja leta 2008. Za nami bodo 
zgodovinski dnevi, ko je moja, 
naša država, predsedovala Evropi. 
Sprašujem se, ali smo vsaj malo ponosni na to dejanje, 
ki je zgodovinskega pomena za našo mlado samostojno 
državo.
Upam, da se nas je letošnja pomlad, ki se sedaj umika, s 
svojo prebujenostjo in nežnostjo dotaknila, tako da bomo 
uživali in doživljali stvari, ki nam bodo kazale veselje, op-
timizem in lepoto bivanja.
Če se v teh dneh prepustimo naravi, njenemu opazovanju, 
rojevanju novih brstičev in življenj, potem bomo spoznali, 
da nam dajo vzgled tudi za naše življenje. Narava je vsako 
leto optimistična – pa znamo biti tudi mi? Vsaj potrudimo 
se, ozrimo se naokrog in na svet, prijatelje, sosede in ob-
čane poglejmo tudi skozi to prizmo življenja. Vsem nam 
se bo ta pogled obrestoval.
V zadnjem obdobju po operaciji sem imel obilo časa za 
razmislek, gledanje TV-oddaj, poslušanje radia. Posebno 
prizadet človek postane ob raznih poročilih na komercial-
nih televizijah, kjer samo hlastajo za izgredi življenja posa-
meznikov, skupnosti in drugih. Koliko sporov in sovraštva 
povzročajo s tem, jim ni mar. Vprašati pa se moramo tudi 
sami, ali nas gledanje takih oddaj ne preoblikuje v »igralce« 
za njihove naslednje prispevke.
Pri vsem tem nas spretni manipulanti peljejo na led. Mi pa 
se jim pustimo – kot ovce!
Poglejte primer: znano trgovsko podjetje je v aprilu ogla-
ševalo 40 odstotno znižanje nepakiranih banan. Znižanje 
ne velja za pakirane? Banane, male banane in ekološko 
pridelane banane! Halo, prosim!? Torej prodajajo ekološko 
neoporečne banane pa znižani ceni 40 odstotokov.
Nas imajo za čisto navadne tepce?
Navsezadnje boste še meni lahko prilepili nalepko preveč 
črnogledega zapisovalca. Toda bistvo je pa le v tem, da 
znamo novice ločiti in morda tudi ustrezno ukrepati.
7. julija bodo v Mengšu zvonovi oznanjali, da je mesto 
Mengeš dobilo novega novomašnika – Tineta. Župnija 
in cel kraj se pripravljata na ta dogodek in prav je, da se 
veselimo vsi ljudje dobre volje. Darovati svoje življenje za 
delo za druge je stvar, ki se je lahko vsi veselimo.
Pred nami so veliki cilji – že večkrat zapisani, ki so ure-
sničljivi samo v slogi – z doprinosom vseh in vsakega 
posameznika.
Oborožimo se z optimizmom, pogledom naprej in do 
soljudi!

Jože Vahtar

Občankam in občanom čestitam 
ob 25. juniju – dnevu državnosti.

Franc Jerič, župan Občine Mengeš

ZAKAJ SMO SE ODLOČILI TAKO?
Vodovodni sistem Krvavec je zaradi starosti vodovodnega omrežja 
nujno potreben obnove in rekonstrukcije. O obnovi sistema se 
zaradi velikosti investicije in potrebe po združitvi vseh uporabnikov 
razmišlja že več kot deset let (pri projektu naj bi sodelovale obči-
ne Cerklje, Šenčur, Kranj, Komenda, Vodice in Mengeš). Občina 
Mengeš je pri tem projektu v najbolj neugodnem položaju, saj je 
udeležena z razmeroma velikim deležem glede na celotno investi-
cijo (30 odstotna udeležba Občine Mengeš pri celotni investiciji). 
Zaradi teh dejstev se je Občinski svet Občine Mengeš na podlagi 
strokovne študije »Zagotovitev ustrezne oskrbe z vodo na območju 
Občine Mengeš«, ki jo je opravilo podjetje Hidoinženiring d. o. o., 
Ljubljana, 6. novembra 2007 odločil za pridobivanje vodnih virov na 
Mengeškem polju, kar je pokazala tudi študija kot najbolj primeren 
vir pitne vode za občanke in občane Občine Mengeš. 
Za Občino Mengeš obnova vodovodnega sistema Krvavec kljub enormni 
investiciji ne zagotavlja zadostne količine vode; v sušnih obdobjih prihaja 
do pomanjkanja vode, pri večjem deževju pa do zakalitve, kar posledično 
pomeni tudi teden dni, da se voda zopet očisti. 
Zaradi teh dejstev se je Občinski svet odločil, da poiščemo za Občino 
Mengeš cenejši in količinsko zadostnejši sistem za zagotavljanje oskrbe s 
pitno vodo. Pred leti so se že delale vrtine (Žeček) in vsi, ki pijejo to vodo, 
so zelo zadovoljni, medtem ko so pripombe občank in občanov nad vodo 
iz  vodovodnega sistema Krvavec vse glasnejše (zakalitve, kloriranje).
Prepričan sem, da bi se, če bi se Občinski svet odločil za drugo možnost, 
torej da pristopimo k sanaciji vodovodnega sistema Krvavec, organizator 
ljudske iniciative zavzemal za pridobitev vode iz vrtin. 
Sprašujem pobudnika civilne iniciative, ki je imel osem let čas, da bi lahko 
poskrbel za obnovo krvavškega vodovoda, zakaj tega ni storil, kljub temu 
da so bile ostale občine solastnice pripravljene vlagati v obnovo in sanacijo 
krvavškega vodovodnega sistema in da je bil že pripravljen projekt obnove, 
pa Občina Mengeš k temu ni pristopila, ampak je zavirala izvedbo planira-
nih aktivnosti in realizacijo investicije. Župani občin solastnic krvavškega 
vodovodnega sistema so mi jasno povedali, da v Občini Mengeš ni bilo 
posluha za reševanje problematike preskrbe z vodo v preteklih letih, ni se 
podpisala pogodba in vsaka občina solastnica je po svoje reševala problem 
preskrbe s pitno vodo. Pobudnika ljudske iniciative sprašujem tudi, zakaj 
se niso realizirali sklepi Občinskega sveta iz prejšnjih mandatov, ki so ga 
zavezovali, da reši problem vodooskrbe v Občini Mengeš. Sedaj je tisti, 
ki je glavni krivec, postal iniciator civilne iniciative. 
Civilna iniciativa je pobuda, s katero družba izraža svoje nestrinjanje s 
politiko, težko pa razumem, da civilno pobudo organizira politik, kot v 
tem primeru. 
Na junijski seji bo Občinskemu svetu predstavljena celotna študija projekta 
oskrbe naše občine s pitno vodo. Poudarjam pa, da si vsi, tako svetniki 
kot občanke in občani, želimo piti dobro vodo. 
Nad kvaliteto naše pitne vode bdi podjetje Prodnik, ki je pristojno za 
spremljanje kakovosti pitne vode. Opravljajo se redne analize kakovosti in 
ustreznosti pitne vode in voda iz vrtin absolutno zadošča vsem normativom 
in kriterijem. 
Želim poudariti, da se Občina Mengeš ne odreka »alpski vodi« izpod 
Krvavca, odreka se samo sanaciji Krvavškega sistema zaradi previsoke 
cene. 4,7 milijonov evrov, kolikor bi Občina Mengeš morala nameniti za 
sanacijo, je znesek, ki daleč presega naše zmogljivosti, seveda pa noben 
vir pitne vode ni tako zaščiten, da ne bi mogli priti do onesnaženja. 
Občina Mengeš je že pristopila k aktivnostim, da vsem občankam in ob-
čanom zagotovi »alpsko vodo«. Z Občino Kamnik tečejo dogovori, da se 
podpiše pismo o nameri in da se povežejo vodooskrbni sistemi.  
Občina Mengeš skupaj z Občino Kamnik, Občino Trzin in Občino Moravče 
pripravlja skupno vlogo za pridobitev sredstev iz kohezijskega sklada EU 
za oskrbo s pitno vodo. Pismo o nameri za sodelovanje pri izvedbi projekta 
»Oskrba s pitno vodo na območju Domžale – Kamnik« je bilo podpisano v 
decembru 2007, aktivnosti na projektu pa potekajo po načrtu.
Občina Mengeš se ne odpoveduje sredstvom iz kohezijskega sklada 
EU za oskrbo s pitno vodo in se ne odpoveduje solastništvu na starem 
krvavškem vodovodu.  

Franc Jerič, župan
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Krajevni urad Občine Mengeš 

URADNE URE
vsak torek od 8. do 15. ure

Tel.: 01 724 71 07
Občina Mengeš

SLAVNOSTNO ODPRTJE 
KRAJEVNEGA URADA V MENGŠU
Krajevni urad, kjer bodo lahko občanke in občani opravili in 
uredili 31 storitev, je po velikih prizadevanjih župana Občine 
Mengeš, Franca Jeriča, na občinski praznik Občine Mengeš 
ponovno zaživel. Urad bo imel uradne ure vsak torek od 
8. do 15. ure, prvi uradni dan za poslovanje s strankami pa 
je bil v torek, 3. 6. 2008.

Upravna enota Domžale je pri-
sluhnila želji občank in občanov  
Občine Mengeš in na občinski 
praznik je bil odprt Krajevni 
urad Mengeš. Krajevni urad, ki 
se nahaja v spodnjih prostorih 
občinske uprave, je imel prvi 
uradni dan za poslovanje s 
strankami že prvi torek v juniju. 
V Krajevnem uradu Mengeš 
bodo občanke in občani lahko 
med drugimi koristili sprejem 
vlog za osebno izkaznico, spre-
jem vlog za potni list, sprejem 
vlog za vpis spremembe na-
slova v potnem listu, ... Nabor 
storitev je objavljen na uradni 
spletni strani Občine Mengeš 
(www.menges.si ) ter v občin-
skem glasilu Mengšan.
Krajevni urad pomeni veliko 
pridobitev za vse občanke in 
občane. Njegov namen je, da 
občani večino upravnih zadev 
lahko uredijo čim bližje svojemu 
domu, kar pomeni velik prihra-
nek časa in tudi denarja.
Z odprtjem krajevnega urada 
je župan Franc Jerič izpolnil 
še eno od svojih predvolilnih 
obljub, ko je svojim volilkam in 
volilcem obljubil, da bo nekate-
re storitve približal občankam in 
občanom Mengša.

Z odprtjem Krajevnega urada 
je župan Franc Jerič izpolnil še 
eno svojih predvolilnih obljub, 
ko je obljubil, da bo nekatere 
storitve približal občankam in 
občanom.

V uradu vas bo prijazno spreje-
la referentka Darja Frank.

OBVESTILO O POSTAVITVI 
INFORMATIVNO-TURISTIČNE KARTE
Občina Mengeš bo v središču Mengša, pri občini, postavila in-
formativno-turistično karto z uličnim prikazom in pomembnejšimi 
objekti. Vsa zainteresirana podjetja, gostince in ostale subjekte, ki 
želijo, da njihov položaj označimo, vabimo, da sporočijo vodji pro-
jekta (g. Jože Vahtar) svoje želje po označitvi na tej karti ter sofinan-
ciranje označitve. Z intresenti bomo pripravili ustrezno pogodbo.
Sporočila do 15. 7. 2008 sprejemamo na elektronski naslov: 
joze.vahtar@menges.si.

Občina Mengeš

REFERENDUM – POKRAJINE
Državni zbor RS je 22. maja 2008 sprejel Odlok o razpisu 
posvetovalnega referenduma o območjih in imenih pokrajin 
v Sloveniji ter statusu Mestne občine Ljubljana (OdPRPok), s 
katerim je za območje Občine Mengeš oblikovano naslednje 
referendumsko vprašanje: 
»Ali ste za to, da se v skladu s 143. členom Ustave Republike 
Slovenije ustanovi Osrednjeslovenska pokrajina, ki bo obse-
gala naslednje občine: Bloke, Borovnica, Brezovica, Cerknica, 
Dobrepolje, Dobrova-Polhov Gradec, Dol pri Ljubljani, Dom-
žale, Grosuplje, Horjul, Hrastnik, Ig, Ivančna Gorica, Kamnik, 
Kočevje, Komenda, Kostel, Litija, Logatec, Log-Dragomer, 
Loška dolina, Loški Potok, Lukovica, Medvode, Mengeš, 
Moravče, Osilnica, Ribnica, Sodražica, Škofljica, Šmartno pri 
Litiji, Trbovlje, Trzin, Velike Lašče, Vodice, Vrhnika, Zagorje 
ob Savi?«
Iz navedene vsebine referendumskega vprašanja izhaja, da 
predlogi Občine Mengeš glede oblikovanja pokrajine niso bili 
upoštevani. Vsa dosedanja prizadevanja Občinskega sveta 
in župana Občine Mengeš so bila usmerjena v oblikovanje 
manjše Osrednjeslovenske pokrajine, ki bi obsegala le občine 
Dol pri Ljubljani, Domžale, Kamnik, Komenda, Litija, Lukovi-
ca, Mengeš, Moravče, Šmartno pri Litiji, Medvode, Trzin in 
Zagorje ob Savi.
 V vseh dosedanjih skupnih razpravah glede oblikovanja po-
krajin so si bili vsi predstavniki zainteresiranih občin severno in 
vzhodno od Ljubljane zelo enotni glede navedenega predloga, 
hkrati pa je bila dosežena tudi visoka stopnja soglasnosti 
občinskih svetov navedenih občin o tem vprašanju, saj dokaj 
enotno podpirajo predlagano rešitev. 
Kljub zelo enotnim stališčem občin, ki naj bi se oblikovale v 
manjšo pokrajino, predlog ni bil upoštevan in bo na referendu-
mu podano vprašanje o oblikovanju takšne pokrajine, s katero 
se Občina Mengeš nikakor ne strinja. Sedanji predlog pomeni, 
da bi Osrednjeslovenska pokrajina  močno izstopala po vseh 
vidikih od ostalih pokrajin in je popolnoma nesprejemljiva oblika 
regionalne razdelitve Slovenije, saj bi povezovala občine, ki 
dejansko nimajo med seboj nič skupnega. Vsa prizadevanja 
in aktivnosti župana ter Občinskega sveta za oblikovanje 
pokrajine v okviru razširjene podjetne regije žal niso obrodili 
želenih rezultatov.

župan Franc Jerič 



Mengšan - junij 20086

INTERVJU

INTERVJU S FRANCKO TROBEC, 
dobitnico zlatega priznanja Občine Mengeš

Francka Trobec se je s 
športom začela spogle-
dovati že v Kamniku, ko 
je skupaj s sošolci obi-
skovala telovadnico TVD 
Partizana. Pri devetih 
letih je začela spoznavati 
različne športne aktivno-
sti in se nato po selitvi 
v Mengeš, v letu 1955, 
včlanila v ŠD Partizan. S 
štirinajstimi leti so jo po-
slali na usposabljanje za 
vaditeljico telesne vzgoje 
v Mozirje, kasneje pa še 
za 14 dni v Makarsko na 
Hrvaško. Postala je vadi-
teljica splošne rekreacije 
za mladinke. Želja, da bi 
postala učiteljica tele-
sne vzgoje, je bila vedno 
močnejša, pa vendar se 
je zaradi oddaljenosti 
šole odločila za admini-
strativno šolo v Ljubljani. 
Zaposlila se je na Krajev-
nem uradu v Mengšu, 
ki ga je vodila od leta 
1961 do 1972, nato pa 
se je z njegovim zaprtjem 
preselila v Domžale, kjer 
je bila zaposlena kot 
matičarka. 
Kljub zaposlitvi je bila 
vseskozi aktivna vadite-
ljica mladinske gimna-
stike. Skupaj z dekleti 
je uspešno tekmovala 
na različnih orodjih in 
v mnogobojih. Nato so 
v letu 1982 ustanovile 
odbojkarsko sekcijo, ki 
je aktivna vse do danes 
in se udeležuje številnih 
turnirjev, najpomembnej-
ši, letos že petindvajseti, 
je turnir ob občinskem 
prazniku. 
V letu 2004 so pri Športni 
uniji Slovenije skupaj z 
drugimi vaditelji ponovno 
preverjali svoje znanje, 
kjer je gospa Francka 
uspešno opravila izpit 
za vaditeljico »športno-
rekreativnih programov«, 
»odbojke« in »ženske 
rekreacije«. 
Zadovoljna s svojim de-
lom in doseženimi uspe-
hi na športnem področju 
in v poklicnem življenju, 
je polna življenja in načr-
tov za prihodnost. 

Kot sem lahko prebrala, ste 
se zelo zgodaj navdušili za 
šport.
Res je. Skupaj s sošolci smo 
obiskovali telovadnico TVD 
Partizan in spoznavali različne 
športe. Takrat sem se srečala 
z rekreacijo za mladinke ter 
atletiko in zaželela sem si, da 
bi postala učiteljica telesne 
vzgoje. Ko smo se preselili v 
Mengeš, sem se včlanila v ŠD 
Partizan Mengeš in moja želja 
se je krepila. Žal je bil študij 
oddaljen, v tistih časih je bil 
Maribor še zelo daleč in sem se 
odločila za študij v Ljubljani. 

Kljub študiju in drugim ob-
veznostim ste se kot vadi-
teljica splošne rekreacije 
v ŠD Partizan Mengeš od-
ločili za aktivne treninge in 
tekmovanje v atletiki – tudi 
na republiških in državnih 
prvenstvih.
V srednji šoli sem se odločila 
za trening atletike v atletskem 
klubu ŽAK Ljubljana – trenirala 
sem hitre discipline, met krogle 
in diska. Treningi so potekali 
večkrat, vsaj dvakrat tedensko, 
tekmovanja pa so bila ob viken-
dih. Takrat je bilo vse drugače, 
skupaj s prijateljicami smo 
dobile domov dopisnice, kje 
in kdaj je naslednji vikend tek-
movanje ter kdaj moramo biti v 
Ljubljani. Peš smo se odpravile 
do Jarš in se nato z vlakom od-
peljale do zbirnega mesta. Na 

treninge in bližnja tekmovanja 
pa smo pogosto hodile tudi s 
kolesom. Udeleževala sem se 
slovenskih in medklubskih tek-
movanj ter državnih prvenstev, 
ki so bila po takratni Jugoslaviji. 
Veliko smo potovali z vlakom. 
Ponosna sem na takrat dose-
žene športne rezultate. 

Bila pa ste zelo aktivni tudi 
kot vaditeljica. Že zgodaj, 
s petnajstimi leti, ste odšli 
na prvo usposabljanje v 
Mozirje in nato za 14 dni v 
Makarsko. 
Sledila sem svojim željam – 
postati učiteljica telesne vzgo-
je in možnostim, ki mi jih je 
ponujal ŠD Partizan Mengeš 
in postala vaditeljica splošne 
vadbe za mladinke ter vaditelji-
ca orodne vadbe (gimnastike). 
Udeleževala sem se tudi drugih 
usposabljanj, na primer za va-
diteljico gimnastike v Ljubljani, 
tako v telovadnicah na Taboru 
kot v Narodnem domu. V ŠD 
Partizan Mengeš sem vodila 
mladinsko vrsto gimnastike, 
dekleta stara od 16 do 18 let. 
Skupaj s puncami smo se ude-
leževale različnih tekmovanj na 
različnih orodjih, mnogobojih in 
dosegale dobre rezultate. 

Kot sem zasledila, ste svojo 
željo – postati učiteljica tele-
sne vzgoje tudi izpolnili?
Eno šolsko leto sem poučevala 
telesno vzgojo v Osnovni šoli 
Mengeš – peti in šesti razred. 
Takrat sem zelo uživala, vendar 
pa moram reči, da sem zelo 
uživala tudi pri svojem delu v 
Krajevnem uradu in kasneje kot 
matičarka. Delala sem z ljudmi 
in to je bilo zame in je še danes 
najpomembnejše.

Zgoraj naštete obveznosti 
so vam najbrž vzele kar 
precej časa. Kako pa ste to 
uskladili z družinskimi obve-
znostmi?
Seveda je prišla tudi družina. 

Sedaj sem poročena 42 let 
in imam dve hčerki, stari 40 
in 33 let. Starejša je eko-
nomistka, ima računovodski 
servis, mlajša Damjana pa je 
učiteljica razrednega pouka 
na Rodici. Mož je bil požarni 
inšpektor in aktivnem član 
Mengeške godbe. Oba sva s 
svojimi aktivnostmi nadaljevala, 
vse skupaj je zahtevalo seveda 
več prilagajanja in usklajevanja, 
vendar smo z dobro voljo in op-
timizmom dosegli vse. Danes 
se celotna družina ukvarja s 
športom in tudi z glasbo. 

Kasneje, v letu 1982, ste pri 
ŠD Partizan ustanovili tudi 
odbojkarsko sekcijo, kjer ste 
zelo aktivni. Zanimiv se mi je 
zdel podatek, da ste edina 
udeleženka vseh petindvaj-
setih občinskih turnirjev.
Odločili smo se za mešano 
odbojko, tako moških kot ženk, 
ki je bila zelo aktivna. V tistih 
časih je bilo v naši okolici 
več odbojkarskih ekip, na 
primer ekipa Občine Dom-
ža le,  Domžalske banke, 
Tosame, Heliosa, Leka, … 
in skupaj smo se srečevali na 
številnih turnirjih. Sedaj je za 
nas najpomembnejši turnir ob 
občinskem prazniku, ki je ve-
dno prvo soboto v juniju. V leto-
šnjem letu smo organizirali 25. 
turnir. Za organizacijo vseskozi 
skrbi predsednik društva, Jože 
Mlakar. Sem pa zelo ponosna, 
ker se ekipa pomlajuje; nekaj 
v ekipi nas je že veteranov in 
veterank. Naša ekipa si je pri-
borila prvo mesto.

V letu 2004 ste ponovno 
preverjali svoje znanje vadi-
teljev športnih društev?
Športna unija Slovenje je po-
novno preverjala znanje in spo-
sobnosti športnih vaditeljev. 
Bilo je kar zahtevno, obiskovali 
smo predavanja, pripravljali 
seminarske naloge in se učili 
za izpite. Izpit sem opravila 
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uspešno in pridobila diplomo 
o strokovni usposobljenosti v 
športu in sem še naprej vadi-
teljica športno-rekreativnih pro-
gramov in odbojke ter ena od 
vaditeljic ženske rekreacije.

Kako pa gledate na šport in 
mlade danes?
Vsekakor je šport zelo po-
memben. Človek mora skrbeti 
zase in za svojo kondicijo, saj 
je tako bolj vesel, lažje dela v 
službi. Tako sem vzgajala tudi 
svoji hčeri. 
Danes pa se mi zdi, da se 
vse premalo mladih odloča 
za šport. V našem društvu se 
ponovno vse več mladih odloča 
za namizni tenis, vendar pa jih 
po osnovni šoli oziroma konec 
srednje šole, pa do prvih let 
fakultete kar manjka. Kasneje 
se ponovno vrnejo in se špor-
tno udejstvujejo, vendar jih je 
iz generacije v generacijo vse 
manj. 
Sama sem še danes zelo ak-
tivna, ukvarjam se z zimskimi 
športi – tudi trikrat na teden 
smučam na Krvavcu, en te-
den na Rogli, poleti pa veliko 
kolesarim in hodim v naravi. V 
letošnjem letu sem imela preko 
60 smučarskih dni.

Že 15 let ste aktivni tudi v 
Turističnem društvu, kjer kot 
članica upravnega odbora 
sodelujete na vseh priredi-
tvah, tudi na »Vsi na trim«.
V letošnjem letu smo se v Tu-
rističnem društvu odločili, da 
ponovno obudimo staro, vsa-
koletno prireditev »Vsi na trim«. 
Letos se je v nedeljo, 1. junija 
2008, od 9. do 12. ure zbralo 
275 ljudi različnih generacij, 
od najmlajših do starejših. V 
pogovoru sem lahko zasle-
dila, da trim stezo obiskujejo 
večkrat tedensko. Sedaj smo 
popravili tudi orodja, vendar 
nas obiskovalci opozarjajo, da 
jih je potrebno prilagoditi tudi 
za najmlajše. 

Turistično društvo pa je 
aktivno tudi na drugih po-
dročjih.
V lanskem letu smo izdali pro-

spekt z informacijami o turi-
stičnih in zanimivih lokacijah v 
Občini Mengeš. Najprej v slo-
venščini in nato še v angleščini 
ter nemščini. Tako kot vsako 
leto, bomo podelili priznanja 
za najbolj urejene hiše v Men-
gšu, načrtujemo tudi odprtje 
informacijske pisarne, selitev v 
prostore bivše knjižnice, obisk 
prireditve v Avstriji in drugo. 

Kot tajnica ste aktivni tudi v 
Društvu upokojencev Men-
geš. 
Tu sem aktivna 14 let. Smo naj-
številčnejše društvo v Mengšu. 
Imamo že preko 600 članov, ki 
so združeni v različne sekcije: 
pohodniki, kolesarji, balinarji, 
žensko rekreacijo in izletni-
ško. Vsak mesec pripravljamo 
celodnevni izlet po Sloveniji in 
zamejstvu. O tem redno poro-
čamo tudi v Mengšanu. V letu 
2003 je društvo praznovalo 50 
let. Ravno sedaj pa pripravljam 
kroniko zadnjih petih let. 

Bralci bodo prebrali, da ste 
aktivni na številnih področjih 
in jih bo prav gotovo zani-
malo, kako vam uspe vse to 
uskladiti?
Če pogledam nazaj, ko so bile 
še družinske obveznosti, je bilo 
veliko več usklajevanja. Vendar 
mi nikoli ni bilo težko, potrebno 
je le razporediti čas in če ho-
češ, lahko narediš vse in uspeš 
v vsem, kar si zadaš. Tako si 
enkrat tedensko vzamem čas 
za svojo triletno vnučko in se 
ji posvetim. 
Prav v tem, da delam to, kar me 
veseli, najdem svojo notranjo 
moč in lahko naredim še več. 
Seveda se pojavljajo tudi zaga-
te, vendar jih je potrebno rešiti. 
Iz izkušenj bi rekla, da takrat 
pomaga le pogovor. Povedati 
je treba, kaj je narobe in skozi 
pogovor to rešiti. 
Seveda pa je imeti lažje pozi-
tiven pogled, ko smo športno 
aktivni. To nam vrača energijo 
in polni naše osebno zado-
voljstvo.

Hvala za pogovor.
Tina Železnik

LJUBLJANSKI ŽUPAN 
ZORAN JANKOVIĆ V MENGŠU 
V sredo, 28. maja, je Občino Mengeš obiskal ljubljanski 
župan Zoran Janković. V Kulturnem domu Mengeš se je 
udeležil koncerta pevskih zborov in plesnih skupin Vrtca 
Jelka iz Ljubljane. Toplo dobrodošlico mu je izrekel tudi 
župan Franc Jerič.

Ljubljanski Vrtec Jelka je letos že drugič organiziral prireditev 
v Mengšu – kot je povedala ravnateljica vrtca Nada Verbič, 
zaradi izjemno dobrega sodelovanja z Vrtcem Mengeš. Na 
prireditvi je nastopalo 140 otrok Vrtca Jelka, izkazali pa so 
se kot pevci v zboru in plesalci. 
Župan Franc Jerič je v svojem pozdravnem nagovoru prisrčno 
pozdravil vse zbrane starše in otroke. Čestital je vodstvu Vrtca 
Jelka, letos so namreč za svoje delo prejeli plaketo Mesta 
Ljubljane, ter jim še naprej zaželel dobro sodelovanje med 
obema vrtcema. 
Oba župana sta s svojim spontanim in simpatičnim nago-
vorom močno navdušila nabito polno dvorano, ki je pokala 
po šivih od veselja in razigranosti malčkov, njihovih staršev 
ter vzgojiteljic. 
Po končani prireditvi so se starši s svojimi malčki v prelepem 
popoldnevu navdušeno sprehodili skozi naš lepo urejen 
Športni park.

Katarina Karlovšek, Foto: Vido Repanšek

Topel sprejem za ljubljanskega župana

Dobro sodelovanje med občinama Mengeš in Ljubljana; 
ljubljanski župan Zoran Janković in mengeški župan Franc 
Jerič 
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SLAVNOSTNA SEJA 
OBČINSKEGA SVETA 
Na slavnostni seji Občinskega sveta 
Občine Mengeš, ki je tradicionalno 
potekala Kulturnem domu v Mengšu so 
podelili občinska priznanja, obiskovalci 
pa so lahko uživali v mnogih kulturnih 
poslasticah. 
Ob vhodu je za razpoloženje obiskovalcev 
poskrbela Godba Mengeš, nato pa še pev-
ski MePZ Svoboda, ki je slavnostno sejo 
začel z zapetima himnama. Povezovalec, 
Niko Robavs, je na oder povabil župana, ki 
je vse prisotne in goste iz sosednjih občin 
pozdravil, se jim zahvali za udeležbo in se na 
rojstni dan Janeza Trdine spomnil predvsem 
vseh nagrajencev. Posebej se jim je zahvalil 
za njihovo delo, saj je tudi zaradi njih življenje 
v Občini Mengeš kvalitetnejše. Zahvalil se 
je tudi svetnikom Občinskega sveta Občine 
Mengeš, ki s svojim delovanjem narekuje-
jo razvoj kvalitetnejšega bivanja v občini. 
Poudaril je dosežke na področju vzgoje in 
izobraževanja, dosežke kulturnih in humani-
tarnih organizacij oziroma društev v Mengšu, 
seveda pa ni pozabil niti na dosežke gasilcev 
in njihovo prostovoljno delo. Zahvalil se je 
vsem obiskovalcem ter napovedal nekaj 
pomembnih projektov Občine Mengeš – gra-
dnjo obvoznice, rušenje starega Traku in Ete, 
graditev Športne dvorane, zagotovitev mest 
za organizirano predšolsko varstvo, obnovo 
centralne čistilne naprave in oskrbo občine s 
pitno vodo. Zahvalil se je vsem, ki so sodelo-
vali in pripomogli k otvoritvi Krajevnega urada 
v Občini Mengeš ter vse prisotne pozval, naj 
se poslužujejo ponujene možnosti. 
Po končanem govoru je sledila kulturna 
točka otroške folklorne skupine OŠ Mengeš 
s harmonikarjem. Po prisrčno zaplesanem, 
zapetem in zaigranem nastopu je sledila po-
delitev županovih priznanj, ki sta jih prejela 
Adolf Saksida in Matjaž Pungetar. 
Sledil je nastop Glasbene šole Mengeš in 
podelitev Trdinove nagrade, ki jo je za svoje 
diplomsko delo prejela Barbara Osterman. 
Po nastopu dueta kitar iz Glasbene šole 
Mengeš je sledila podelitev bronastih in zlatih 
priznanj. Srebrni priznanji sta za svoje delo 
prejela Franc Hribar in Ivan Bergant. Z zlatim 
priznanjem pa je prišlo tudi do priznanja žen-
skega dela v naši družbi, saj ga je po dolgih 
letih prejela ženska, Francka Trobec. 
Sledil je še odlomek iz dela Janeza Trdine – 
Moje življenje – in kulturni program, ki ga je s 
svojim petjem popestrila Nina Kompare. 
Slavnostna seja se je zaključila v preddverju 
s kratko pogostitvijo. 

Tina Železnik

Dobitniki priznanj Občine Mengeš v letu 2008

Mengeška godba pred KD Mengeš Otroška folklorna skupina OŠ Mengeš

Priznanja Občine Mengeš Župan izroča zlato priznanje

... in občinstvo je vstalo.

Ob županu vedno nasmejana žena MajaSlavnostni govornik, župan Franc Jerič

MePZ Svoboda je zapel slovensko himno ...
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Zlato priznanje 
FRANCKA TROBEC

Francka Trobec se 
je že v rani mladosti 
posvetila športu. 
Zelo zgodaj se je 
vključila v organe 
športnega društva. 
Bila je načelnica za 
mladino, sodelova-
la je v organih dru-
štva. Nekaj časa je 

opravljala delo tajnice in blagajničarke 
društva. 
Danes aktivno sodeluje kot vaditeljica in 
vodi vadbo rekreacije za ženske in re-
kreativno odbojko, prav tako sodeluje pri 
organizaciji vseh društvenih prireditev. 
Francka Trobec je v Športnem društvu 
Partizan aktivna že 50 let, aktivna pa je 
tudi v drugih društvih v kraju. Več kot 20 
let aktivno sodeluje v Turističnem društvu 
Mengeš, ob upokojitvi se je vključila tudi v 
delo pri Društvu upokojencev, kjer deluje 
v organih društva.

Srebrno priznanje 
IVAN BERGANT

Ivan Bergant je akti-
ven član Turistične-
ga društva Mengeš 
že polnih 46 let. 
Aktivno sodeluje v 
Upravnem odboru 
in drugih organih 
Turističnega dru-
štva Mengeš.
Aktivno je sodeloval 

pri organizaciji modnih revij in obeh Dekli-
ščin v okviru Kmečke ohceti v Ljubljani, 
ki sta bili organizirani v Mengšu. Največja 
njegova aktivnost je skrb za vzdrževanje 
in obnovo Trim steze. Aktivno sodeluje 
tudi pri čistilnih akcijah.
46 let je tudi aktiven član in odbornik Pro-
stovoljnega gasilskega društva Mengeš. 
Bil je dolgoletni blagajnik za samopomoč, 
aktiven tekmovalec pri starejših članih in 
je uspešno sodeloval v organih prosto-
voljnega gasilskega društva.

Srebrno priznanje 
FRANC HRIBAR
Franc Hribar vseskozi pomembno vpliva 
na doseganje vidnih rezultatov in napre-

dek Prostovoljnega gasilskega društva 
Topole. Njegov prispevek se v društvu vidi 
predvsem v pridobivanju finančne podpo-
re, ki je zelo pomembna za uresničitev 
ciljev, ki si jih je društvo zadalo. Tako je 
v zadnjih desetih letih znatno izboljšana 
celotna opremljenost društva.

Franc Hribar je 
že od leta 1993 
predsednik Nad-
zornega odbora in 
vedno pripravljen 
pomagati tudi pri 
opremljenosti ope-
rativne enote, v ka-
teri tudi sam aktivno 
sodeluje. 

Ne deluje samo v domačem gasilskem 
društvu – je tudi poveljnik GZ Mengeš 
in že drugi mandat poveljnik štaba CZ v 
Občini Mengeš, zato tudi na tem podro-
čju skrbi za ustrezno usposobljenost in 
opremljenost sil za zaščito in reševanje.  
 S svojim delom je nedvomno dokazal, 
da je veliko pripomogel k vsestranskemu 
napredku društva in kraja.

Bronasto priznanje 
SLAVKO SEDELJŠAK

Slavko Sedeljšak 
se je v gasilske vr-
ste vključil že kot 
pionir v letu 1978. 
Sprva je v pionir-
skih in mladinskih 
vrstah, predvsem 
kot udeleženec tek-
movanj, spoznal 
gasilstvo. Kasneje 

si je z izobraževanjem za različne spe-
cialnosti in z aktivnim sodelovanjem v 
operativni enoti pridobil veliko znanja o 
operativnih postopkih.  
Vsekakor je njegova prisotnost in delo v 
društvu močno gibalo društvenega de-
lovanja. To se je pokazalo in se še kaže 
pri gradnji novega doma in pri nabavi 
vozila GVC. 
Za svoje delo v gasilskem društvu je pre-
jel priznanje Gasilske zveze Mengeš II. 
stopnje in gasilsko plemenico III. Stopnje 
GZ Slovenije.
Poleg članstva v gasilskem društvu je tudi 
aktiven član Športnega društva Loka pri 
Mengšu, veliko in dobro pa sodeluje tudi 
s kulturnim društvom.

PRIZNANJA ŽUPANA

ADOLF SAKSIDA 
je bil vse življenje 
povezan z naravo, 
predvsem z vodnim 
svetom. Leta 1993 
je opravil ribiški iz-
pit in se včlanil v RD 
Bistrica Domžale. S 
svojim delom in ideja-
mi je kot gospodar v več kot deset letih  s 
svojimi ribiškimi prijatelji lepo uredil okolico 
Pristavskega jezera, ki je prijazno tako za 
ribiče kot za sprehajalce.  

MATJAŽ PUNGERTAR
V vsem obdobju nje-
gove špor tne poti 
ga zaznamuje izje-
mna odgovornost, 
resnost, vztrajnost in 
delavnost ter ljube-
zen do skakalnega 
športa.
Njegov talent in strokovno delo trenerja 
Aleša Selaka ga vodita po poti uspešnega 
skakalca. Svojo veliko ljubezen in pripa-
dnost skakalnemu športu je potrdil tudi 
z vpisom v Oddelek razreda skakalcev v 
okviru Ekonomske gimnazije v Kranju.
Matjaž Pungertar je drugo sezono član 
slovenske mladinske reprezentance, s 
katero se je v zimi 2007/2008 udeležil 
tudi Svetovnega mladinskega prvenstva v 
skokih v Zakopanah.

TRDINOVA NAGRADA

BARBARA OSTERMAN 
prejme Trdinovo na-
grado za posame-
znika za diplomsko 
nalogo z naslovom 
Razvojne možnosti 
krajevne knjižnice 
Mengeš. 
Namen naloge je 
predstavitev delovanja krajevne knjižnice in 
poiskati in analizirati najustreznejše rešitve, 
ki bi knjižnici omogočile premik iz točke, na 
kateri se je znašla po selitvi v letu 1998. 
Delo izhaja iz stanja, v kakršnem knjižnica 
deluje danes in poskuša skozi raziskavo 
ugotoviti in opredeliti kakšne so razvojne 
možnosti knjižnice Mengeš v prihodnosti.

Občina Mengeš

DOBITNIKI PRIZNANJ OBČINE MENGEŠ V LETU 2008
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Namesto uvoda
Kaj vem zakaj, maja se vedno na poseben 
način veselim. V imenu tega meseca ni črke 
R in zato zunaj že lahko hodimo bosi. Vse je 
bujno od rasti in cvetenja. Vpeti v ta naravni 
ritem drhtimo od veselja do življenja. 
Maj je res pravi mesec za praznovanje. Tudi 
občinski praznik na rojstni dan Janeza Trdi-
ne je prava stvar, le škoda, da Trdino tako 
malo poznamo, saj so vrednote, za katere 
je zastavil svoje življenje, nekaterim tuje, 

od nekaterih prezrte, in če se kdo posebej 
trudi zanje, postaja za tako imenovane »no-
silce napredka« nadležno in moteče. Veliko 
jih poznam, ki se razveselijo vabil na naše 
prireditve, ki se razveselijo belih plakatov, 
nekateri pa ob tem pobledijo in dobijo pike 
– kar ukinili bi nas.
Tam zadaj za plotom raste visoka breskev, 
otresla se je kodravih listov in že poganjajo 
novi. Ne bo sicer toliko breskvic, bodo pa 
te bolj debele. Uši hudo napadajo mlade 
vršičke, vendar sem opazil, da so se tudi 

V spomin ing. Matku Vrtačiču, ustanovitelju podjetja Filc d. d.

ODKRITJE SPOMINSKE PLOŠČE
Na občinski praznik Občine Mengeš je bilo slavnostno 
odkritje plošče ing. Matku Vrtačiču, ustanovitelju podjetja 
Filc d. d.
V podjetju Filc d. d., ki zasluge za svojo uspešnost v največji 
meri pripisuje svojim delavcem, tradiciji in znanju, so z odkritjem 
spominske plošče obeležili spomin na pomembnega človeka v 
razvoju podjetja. Direktor podjetja Filc d. d., Alex Luckmann, je 
v nagovoru ob odkritju spominske plošče povedal: »Glavna vrlina 
ing. Vrtačiča je bila poštenje in naj bo poštenje tudi nam in bodo-
čim generacijam vodilo pri delovanju v Filcu. Hvala vam, Matko 
Vrtačič, da lahko na temeljih, ki ste jih postavili vi, gradimo razvoj 
tovarne Filc še danes.«
Podjetje Filc d. d. ima dolgoletno tradicijo, je srednje veliko evrop-
sko podjetje za proizvodnjo tehničnega tekstila. V lanskem letu so 
obeležili 70 let obstoja podjetja, ing. Matko Vrtačič je bil ustanovitelj 
podjetja, deloval je v razvoju in proizvodnji ter bil v letih po vojni tudi 
vodilni v podjetju. Bil je nadvse požrtvovalen, v popoldanskem času 

Odkritje spominske plošče ing. Matku Vrtačiču, ustanovitelju 
podjetja Filc d. d.

je od doma prinašal gradbeni material in tako nesebično skrbel za 
prostorsko rast tovarne. Tudi po svoji upokojitvi je hodil vsak teden 
v Filc in skrbel za razvoj tovarne. 

Katarina Karlovšek

SKUPNI PROJEKTI MESTNEGA MUZEJA MENGEŠ 
IN KULTURNEGA DRUŠTVA FRANCA JELOVŠKA MENGEŠ

pikapolonice precej namnožile. Še malo 
bomo vse skupaj dognojili, da občutljivejša 
drevesca ne oslabijo v rasti. Ste slišali: če-
bele umirajo!? Ja, umirajo, nosilci napredka 
pa so sporočili, da poginjajo. Že veliko 
let ne škropim strupov po vrtu – sosed 
je čebelar in njegove čebele so najboljši 
diagnostik za ljudi. Naj se panji okrepijo, 
naj jih bo več, saj tudi mi že pišemo nove 
bele plakate …

V počastitev občinskega praznika smo 
v maju in juniju pripravili pet razstav
Od 8. do 20. maja je bila v Galeriji mežnariji 
pregledna razstava dr. Mateja Kunaver-
ja. Ogledali smo si njegove risbe, pastele 
in akvarele, ki jih je poleg zdravniškega 
poklica vrsto let ustvarjal iz čistega veselja, 
tako, kakor pravijo, za svojo dušo.
Od 24. maja do 7. junija bo v isti galeriji 
razstava fotografij geodeta Naceta Per-
neta z naslovom Kozolci in drugi kozli na 
Slovenskem skozi fotografski objektiv. 
Perne nas s svojimi deli prijazno nagovarja 
k premisleku o imenitni kulturni dediščini 
našega naroda. Seveda ne more pomagati 
tistim, ki jim reči, ki so nam svete, nič ne 
pomenijo.
Del stalne razstave so tudi mozaiki, ki smo 
jih letos posvetili 500. obletnici rojstva 
Primoža Trubarja. Narejeni so bili v dveh 
likovnih delavnicah: 9. in 12. maja. Izde-
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Namesto zaključka
V soboto, 17. maja, dan pred sve-
tovnim dnevom muzejev, smo brez 
kakršnihkoli predhodnih pogovorov 
dobili zahtevek občinskega odve-
tnika za izselitev muzejske zbirke 
iz »občinskih prostorov«, ker jih 
namerava občina dati v najem. 
Zaradi takih nerazumnih ukrepov 
muzejske zastave ne bomo dali na 
pol droga.

Janez  Škrlep

OBČINSKI PRAZNIK, KOLUMNA

lovali smo jih na prostem, pri spomeniku 
Franca Jelovška.
 V okviru Festivala otroške poezije skupaj 
z Osnovno šolo Mengeš pripravljamo raz-
stavo otroških slik z naslovom Trubarjev 
portret. Strokovni vodja in mentor je učitelj 
in slikar Lojze Kalinšek.
Sredi junija bomo v Galeriji klet odprli raz-
stavo dokumentarnih fotografij z delov-
nim naslovom Na ostankih industrijske 
dediščine Mengša.
Gotovo je bil v okviru tega programa pose-
ben tradicionalni kulturni dogodek Festi-
val otroške poezije na starem gradu na 
Gobavici, 30. maja, od 18. do 20. ure. O 
izrednem pomenu otroške poezije je v svo-
jih strokovnih besedilih pisal že mengeški 
rojak Ivan Vesel Vesnin.
Ste zdaj končno že slišali za Hallersteina, 
ste slišali, da je bil doma iz Mengša, ali 
veste, da je bil vrhunski znanstvenik in ali 
veste, da je bilo prvo znanstveno srečanje 
o njem v organizaciji mengeškega muzeja 
prav v Mengšu? S tem srečanjem oziroma 
simpozijem smo ga popularizirali – ne le v 
evropskem prostoru, temveč tudi na Kitaj-
skem. Ker v Mengšu za nadaljevanje tega 
izjemnega projekta občina nima interesa, 
so ga pograbili v Ljubljani in  Mariboru. Pri 
tem je Mengeš le redko omenjan – dobro 
setev, ki smo jo zasejali, žanjejo drugi. Naj! 
Kaže, da smo zadovoljni s plevami.
Da pa ne bi bilo čisto tako, smo na predsta-
vitev knjige z naslovom Pater Ferdinand 
Avguštin Hallerstein in astronomija 
povabili avtorja Marijana Prosena, ki je bil 
eden od članov Hallersteinovega simpozija 
leta 2003 v Mengšu. Predstavitev je bila 
27. maja v Galeriji klet, na Slovenski cesti 
30, v Mengšu.

(LOKALNI) PATRIOTIZEM
Tokrat je vreme bolj kislo, nič kaj poletno; 
tale dež me že pošteno travmira. Poleg 
tega imam še par izpitov za podelat, t'ko 
da se maksimalno koncentrirano učim. No 
ja, čeprav z mislimi sem ter tja, v intervalih, 
odplavam proti morju in sončku. Ah saj še 
malo, pa bo … Aja, valda, pa še fuzbal je! 
Halo???!!! En kup motilnih dejavnikov torej, 
čeprav niti nisem fuzbal fanatik. 
Sem pa nedvomno športni fanatik in moram 
reči, da mi ob gledanju različnih slovenskih 
reprezentanc tako v športih z žogo kot brez nje, 
skupinskih in/ali individualnih, prav dol visi ali je 
nepoznani model zraven mene, ki tako kot jaz 
živčno grize nohte in občasno preklinja, levi ali 
desni, za Janšo ali za Pahorja. Važno, da navija 
za naše in čimbolj skače. Itak, vsi skačemo, 
objeti čez ramena, ker – kdor ne skače … 
Čisti patriotizem torej. Pa je to slabo? Hja, niti ne. 
Poglejmo npr. navijače posamezne reprezentan-
ce na stadionu: vsi so oboroženi z nacionalnimi 
zastavami, oblečeni v iste barve – oranžno, 
rdeče, kockasto, modro    ipd. – so dobre volje 
(vsaj na začetku tekme), ful veseli, da so tam 
ter polni ljubezni do sonarodnjakov in igralcev 
na travi. Jes (!), love is in the air. Zakon! No, 
še enkrat: pa je to slabo? Sploh ne. Ljubezen 
jih povezuje, z njo se identificirajo. Ta jim daje 
super občutek, veliko sreče. Skratka, ob patri-
otizmu je narod srečen. Ergo, brez patriotizma 
ni sreče. Če hoče biti narod srečen, potrebuje 
patriotizem. Pa je slovenski narod srečen? 
Pa recimo, da trenutno Slovenci nismo ravno 
srečni, pač, nismo na Euru, aja pa še sodniki 
štrajkajo … smola. 
Hmm, kaj pa v naši občini. Smo srečni? Smo 
lokalni patrioti, tj. ljubimo svojo občino? S čim 
sploh aktivirati lokalni patriotizem? Mogoče 
z zastavo, grbom, novimi cestami, športno 
dvorano, krvavškim vodovodom? Hmm …??? 
Mogoče s Trdino in z glasbo. Šur, tako kot 
rabimo Slovenci za utrjevanje svoje identitete in 
patriotizma Prešerna in šport, rabimo mi Trdino 
in musko. To je to. Okej, rabimo tudi ceste, 
vodovod, dvorano, samo kaj, ko se zaradi tega 
samo kregamo, medtem ko sta zastava in grb 
sine qua non vsake občine. Torej, na naslednjo 
Emo obvezno spravit glasbenika iz naše občine, 
da bomo lahko zanj navijal (ni ravno štadion, pa 
vendarle) ter upesnit kakšno Trdinovo pripoved 
za mengeško himno. Če pa to ne rata, pa več 
sreče za nas naslednje leto ali še naslednje in 
naslednje…enkrat bo že.
Čisto tako mimogrede. Glede pokrajin. Ali bomo 
v naši pokrajini srečni? Bomo patriotsko nav-
dahnjeni, v smislu – ljubim jo, ker mi daje ????, 
zato sem srečen, ker živim v Osrednjeslovenski 
pokrajini. Jaz ne bom srečen, ker mi dol visi za 
npr. Grosuplje, Ribnico,  Kočevje. Najbrž pa 
tudi njim za nas. Kakorkoli že, patriotizem nas 
združuje, povezuje tako na ravni države kot na 
ravni občine, mogoče celo na ravni pokrajine 
(bomo videli), zaradi česar smo srečni. Edino to 
pa je tisto, kar šteje. Poskusite biti kljub vsemu 
srečni in imejte se radi. Pis!

Urban Ropotar   
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Skoraj ni meseca v šolskem letu, ko 
učenci skupaj z učitelji ne bi pripravili 
zanimivih vsebin, ki jih predstavimo tudi 
širši javnosti. Maj je za nas še posebej 
aktiven mesec, predvsem ker želimo 
pri učencih vzgojiti čut za spoštovanje 
naše preteklosti in ljudi, ki so pomemb-
neje zaznamovali kraj ter vzgojiti v njih 
pozitiven odnos do kulturnih dejavnosti 
nasploh.
V okviru različnih prireditev in dejavnosti, 
ki jih na šoli pripravimo ob občinskem pra-
zniku, bi radi omenili tiste, ki so postale že 
tradicionalne in tiste, za katere upamo, da 
bodo postale zanimive v prihodnosti.
22. maja smo v KD Mengeš organizirali že 
tradicionalno prireditev z naslovom Kdor 
vesele pesmi poje. Na njej so se učenci 
predstavili s svojim pevskim in plesnim 
ustvarjanjem. Obiskovalci so se razveselili 
nastopa otroškega pevskega zbora, vokal-
ne skupine, učencev izbirnega predmeta 
ansambelska igra na Orffovih instumentih 
in drugih pevskih skupin ter posameznikov. 
Med plesnimi točkami je bil še posebej sim-
patičen nastop otroške folklorne skupine 
OŠ Mengeš.
OŠ Mengeš je v tem letu že drugič or-
ganizirala in vodila mednarodni likovni 
natečaj »Otroški portret«. Projekt je 
vodil naš likovni pedagog, Lojze Kalinšek, 
ki je skupaj s strokovno komisijo pregledal 
dela 692 učencev iz 11 držav. Med njimi 
je bilo izbranih 113 likovnih del, ki smo jih 
na otvoritvi 26. maja razstavili v preddverju 
KD Mengeš. Razstavo si lahko ogledate do 

konca junija. Z novim šolskim letom bomo 
razstavo v še večjem obsegu postavili v 
prostorih šole.
28. maja je bilo živahno v športnem parku 
pri šoli. Na tekaški prireditvi so se zbrali 
otroci v več starostnih kategorijah, od vrtca 
do 9. razreda OŠ. Udeležili so se Trdino-
vega teka. Otroci so tekmovali na različno 
dolgih razdaljah, glavni cilj prireditve pa še 
zdaleč ni bilo samo tekmovanje, ampak tudi 
popularizacija teka in zdravega, aktivnega 
preživljanja prostega časa. Za spodbudo 
mladi generaciji je 750-metrski krog pre-
tekla tudi skupina učiteljev OŠ Mengeš. 
Želimo si, da bi se v prihodnjem letu teka 
udeležilo še več tekmovalcev.
30. maja so nas ob zaključku dejavnosti 
v zvezi s spoznavanjem pomena čebel za 
naravo in človeka obiskali člani Čebelar-
skega društva, s katerim smo tudi v tem 
šolskem letu zelo uspešno sodelovali. 
Učenci 3. razreda so pripravili kratko pri-
reditev na temo čebele, člani društva pa 
so nas razveselili z dobrotami, ki so jih pri-
pravili z medom. Čeprav je bil med prijetno 
sladek, pa smo se z grenkobo spomnili tudi 
katastrofe, ki je letos prizadela čebele; žal 
je za to kriv človek s svojim nespametnim 
delovanjem.
Na datum občinskega praznika, 29. maja, 
sta učenki 8. razreda z mentorico v jutra-
njem programu TV Slovenije predstavili pro-
jekt Osnovne pole Mengeš – Pot Janeza 
Trdine, 6. junija pa smo v sodelovanju s Tu-
rističnim društvom Mengeš širši javnosti 
projekt tudi predstavili. Udeležence pohoda 

po Poti Janeza Trdine je pred Trdinovim 
spomenikom v Mengšu pozdravil ravnatelj 
OŠ Mengeš, Milan Burkeljca. Nato smo v 
močnem dežju nadaljevali pot po drevore-
du, mimo Staretovega gradu in po Gobavici 
do koče na Gobavici. Med potjo so učenke 
in učenci na zanimiv in pester način prikazali 
dogodke iz Trdinovega življenja, prizore iz 
življenja nekdanjih Mengšanov in vsebino 
nekaterih pripovedk, ki jih je Janez Trdina 
zapisal v Narodnih pripovedkah iz Bistriške 
doline. Del programa smo morali zaradi 
obilnih padavin izvesti v koči.
Predsednica Turističnega društva Mengeš, 

DEJAVNOSTI OŠ MENGEŠ OB OBČINSKEM PRAZNIKU

Udeleženci Trdinovega teka

Obisk članov Čebelarskega društva
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»Varujmo čebelo in naravo« je bil naslov 
že tradicionalne prireditve in tekmo-
vanja tretjih razredov Osnovne šole 
Mengeš, v sodelovanju s Čebelarskim 
društvom Mengeš. Prireditev je bila v 
sklopu občinskega praznika Občine 
Mengeš in je obsegala več sklopov, ki 
so bili med seboj povezani. 
Prvi del je bil namenjen seznanjanju učen-
cev z življenjem čebel ter s sožitjem in 
povezanostjo človeka s čebelo in naravo. 
V spremstvu učiteljic in mentoric so obiskali 
društveni čebelnjak, kjer jim je podpredse-
dnik društva, Matej Blejec, razložil razvojni 
ciklus čebel. Spoznali so velik pomen čebel 
pri opraševanju sadnega drevja, poljščin in 
cvetlic. Ker se obisk pri čebelarju navadno 
konča s pokušino, so z veseljem okušali 
slastne čebelje pridelke.
V drugem delu so učenci pod mentorstvo 
profesoric in učiteljic izdelovali plakate na 
naslovno temo. Pri zbiranju gradiv za plakat 
so jim pomagali tudi starši, ki so se vključili 
v pravo raziskavo. Z veliko prizadevnostjo in 
dobro motivacijo so učiteljice vzpodbudile 
zanimanje učencev za čebelo. Prav prese-
nečen sem bil nad njihovim poznavanjem 
čebel, kar nazorno govorijo tudi njihova 
dela.
V tretjem delu so učenci skupaj z znano 
kuharsko mojstrico, sestro Nikolino Rop iz 
reda Šolske sestre, pripravljali in pekli najra-
zličnejše medeno pecivo. Slastne dobrote 
so okušali že kar med delom a so jih vendar 
napekli toliko, da jih je bilo dovolj tudi za 
pogostitev ob zaključnem dnevu.
Zaključni del prireditve je bil v telovadnici 
osnovne šole. Učenci in čebelarji so pripra-
vili skupno razstavo, na kateri so razstavili 
svoje izdelke – plakate in medeno pecivo. 
Čebelarji so predstavili čebelje pridelke in 

pokušino različnih vrst medu. Učenci so 
pod vodstvom prizadevnih učiteljic pripravili 
kratek kulturni program. Zaključne prire-
ditve so se udeležili župan Franc Jerič in 
ravnatelj OŠ Mengeš Milan Burkeljca, ki 
sta navzoče tudi nagovorila, predstavnica 
Občine Mengeš za družbene in društvene 
dejavnosti, Erika Lavrič, predstavnik Čebe-
larske zveze Slovenije, tajnik Anton Tomec, 
urednik časopisa Slovenski čebelar, Marko 
Borko, podpredsednik Turističnega društva 
Mengeš, Franc Zabret, sestra Nikolina, 
starši učencev in čebelarji.
Ob koncu slavnostne prireditve smo če-
belarji podelili nagrade za sodelovanje na 
prireditvi v obliki medu. Vsem obiskovalcem 
smo ponudili degustacijo različnih vrst 
medu in medenega peciva. 
Vsem, ki so kakorkoli prispevali k uspešne-
mu oblikovanju in delu prireditve, se lepo 
zahvaljujem, predvsem pa učencem tretjih 
razredov, Občini Mengeš, vodstvu šole,  
učiteljicam tretjih razredov, sestri Nikolini, 
Mateju Blejcu ter Minki in Francu Pavriču.

Jože Boštjančič,

ČD Mengeš

MESEC ČEBELARSTVA NA OŠ MENGEŠZorka Požar, je s članicami in člani društva 
za udeležence pohoda pripravila okusen 
bizgec in slastne flancate. Oboje Trdina 
omenja v svojih tekstih kot značilni menge-
ški jedi, tokrat sta v koči na Gobavici tako 
omamno zadišali, da sta privabili samega 
Janeza Trdino, ki ga je odlično upodobil 
Janez Hafner.

Učenke in učenci so projekt pripravljali pri 
dodatnem pouku iz slovenskega jezika in 
pri zgodovinskem krožku pod mentorstvom 
učiteljic Drage Železnikar in Ljubice Rož-
man. Program so predstavili: Žan Avbelj, 
Eva Polančec, Ema Špan, Lucija L. Škofic, 
Zala Pezdirc, Matej Štruklec, Domen Štam-
pfl, Doris Kličič, Karmen Meze, Maja Keržič 
in nonet Strunce.  
Glede na to, da je bila Pot Janeza Trdine 
lepo sprejeta in podprta s strani Turistič-
nega društva Mengeš in s strani Občine 
Mengeš – na poti sta nas spremljala tudi 
župan Franc Jerič in podžupan Jože Vahtar, 
pri pripravah pa je sodeloval podžupan Aleš  
Janežič – lahko pričakujemo, da se bo pro-
jekt v bodoče razvijal in bo postal zanimiv 
del kulturnega in rekreacijskega dogajanja 
v našem kraju.
Seveda se na šoli dogaja še veliko zanimi-
vega in poučnega. Več o tem smo zapisali 
in predstavili v šolskem glasilu Koraki. Za 
naslednjo številko Mengšana pripravljamo 
pregled dogajanja na šoli v iztekajočem 
se šolskem letu in predstavitev lepih do-
sežkov naših učencev, na katere smo zelo 
ponosni.
Hvala vsem, ki nas pri delu in ustvarjanju 
podpirate, spodbujate in nam pomagate. 
Z vašo pomočjo in podporo je naše delo 
veliko boljše.

OŠ Mengeš

Janeza Trdino je upodobil Janez Hafner.

Pokušina različnih vrst medu

Skupinska fotografija udeležencev in gostov prireditve
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TABORNIŠKE NOVICE
V soboto, 7. junija, smo priredili za nas 
že tradicionalno golažijado, na kateri 
sodeluje vsako leto več tekmovalcev 
in obiskovalcev. Glede na to, kako 
zabavno in rahlo tekmovalno soboto 
smo si priredili letos, lahko drugo leto 
pričakujemo še večji obisk. 
Pričelo se je ob devetih zjutraj, s prihodom 
ekip, ki so takoj poprijele za delo in začele 
kuhati slastne golaže. Ker pa se golaž dolgo 
časa kuha tudi sam, smo za preganjanje 
dolgčasa naredili še vzporedno tekmovanje 
v streljanju z lokom in zračno puško. Ko so 
bili s kuho že proti koncu, se je nabralo še 
več obiskovalcev, ki jih je, bolj kot kuhanje, 
zanimala pokušina golaža. Vendar je bila 
prva porcija namenjena komisiji, katere 
člani so s svojo natančnostjo razdelili gla-
sove med 6 ekip. Zopet so izglasovali, da 
si prvo mesto zasluži ekipa mladih gasilcev, 
drugo in tretje mesto pa so zasedli debitanti 
na tej prireditvi. Po podelitvi glasov smo se 

vsi zapodili v golaže, jih pokušali in pame-
tovali, kateri je boljši, kaj manjka temu, kaj 
onemu, … 
»Vsak tako dober golaž je lahko še boljši,« 
so ugotovili tekmovalci in zagotovili, da 
se drugo leto zopet pridejo borit za prvo 
mesto. Po tej ugotovitvi smo se s sitimi 

želodci prepustili še druženju do poznega 
večera. Taborniki se zahvaljujemo za tako 
udeležbo in vam obljubljamo, da se bomo 
tudi drugo leto potrudili in organizirali še 
kakšno nepozabno soboto. 
Z naravo k boljšemu človeku!             

Propagandistka Teja

VSI NA TRIM
Turistično društvo Mengeš je ob ob-
činskem prazniku Občine Mengeš v 
nedeljo, 1. junija, med 9. in 12. uro, po 
nekaj letih premora zopet organiziralo 
akcijo Vsi na trim. 
Članice in člani UO našega društva, ki je za-
dolženo tudi za vzdrževanje vadbenih orodij 
in urejenost trim steze, smo pred vstopom 
na stezo postavili informacijsko postajo z 
namenom, da  ugotovimo, kako obiskana 
je naša trim steza na Gobavici in kako so z 
njeno urejenostjo zadovoljni  uporabniki.
Povedati moram, da smo bili nad obiskom 
presenečeni, saj  je v tem kratkem času trim 
stezo prehodilo ali preteklo in obiskalo še 
Mengeško kočo okoli 275 obiskovalcev. 
Nekateri so trim stezo pretekli dvakrat ali 
celo trikrat in na posameznih postajah na-
pravili tudi vse predpisane vaje.
Z urejenostjo trim steze so bili obiskovalci 

zadovoljni. Bilo pa je nekaj novih predlogov 
za lažjo izvedbo vaj na nekaterih orodjih: 
nekaj orodij naj bi bilo nižjih in prilagojenih 
za lažjo izvedbo vaj za manjše in šibkejše 
udeležence ter otroke, za popestritev pa bi 
lahko namestili  tudi nekaj novih orodij, se-
veda s poprejšnjim posvetom s strokovnjaki 
za šport in rekreacijo.
Obiskovalci so prišli iz različnih krajev: 
Mengša, Loke, Domžal, Radomelj, Jarš, 
Doba, Ihana, Prevoj, Količevega, Vira, Ro-
dice, Depale vasi, Trzina, Šmarce, Most, 
Komende, Šenčurja, Skaručne, Homca, 
Nožic, Duplice, Stahovice, Kamnika, Kra-
nja, Črnuč in Ljubljane.      Nekateri obiščejo 
trim vsak dan, drugi dvakrat tedensko, ostali 
nekajkrat mesečno, ponavadi konec tedna. 
Prihajajo posamezniki, zakonski pari, zelo 
veliko je mladih družin. Mlajši otroci si zelo 
radi ogledajo tudi živali pri Mengeški koči. V 
gostišču se je možno odžejati in okrepčati, v 
tem času pa tudi posladkati s sladoledom.
Na Gobavici poteka tudi gozdna učna 

pot, na kateri je možno spoznati različne 
vrste dreves, katerih imena so napisana na 
tablicah, pritrjenih na drevesih. Bogata je 
tudi podrast.
Ob zaključku pohoda smo vsakemu udele-
žencu izročili spominsko značko, najstarej-
šima udeležencema in najštevilčnejši družini 
pa spominska darila. Vsi so se pri nas lahko 
tudi odžejali z brezalkoholnimi pijačami in 
posladkali z drobnim pecivom. Razdelili 
smo tudi najnovejši prospekt Mengša, ki 
ga je izdalo naše društvo, in je natisnjen 
tudi v nemškem in angleškem jeziku. Tako 
se bomo lahko predstavili na najrazličnejših 
prireditvah in v bodoči Informacijski pisarni 
v Mengšu tudi tujim turistom.
Za uspešno opravljeno akcijo se zahvalju-
jemo članicam in članom UO Turističnega 
društva, za lepe fotografije pa Francu Za-
bretu in Mihu Požaru.
Vabljeni na »Vsi na trim 2009«!

Francka Trobec

Najboljše ekipe s podžupanom Alešem Janežičem

Družine so pogoste obiskovalke trima

Informacijska pisarna na štartu
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DVANAJSTURNI 
MARATON 
10. maja smo v Športnem parku v Loki 
odigrali maratonsko tekmo v metanju 
podkev (12 ur) med domačo ekipo Loka 
pri Mengšu in ekipo Mengša. Srečanje se 
je začelo ob 9. uri in je trajalo do 21.00. 
Vsaka ekipa je štela štiri pare, ki so na igrišču 
»preživeli« po pol ure, rezultat pa se je sešteval 
skozi vso tekmo. Kot smo že vajeni, se je teh-
tnica prevesila na loško stran in končni rezultat 
je bil 2.525 : 2.245 za ŠD Loka. 
Srečanje je vseskozi potekalo zelo športno in 
na zelo korektnem nivoju. Privabilo je veliko 
radovednih tekmovalcev, ki so bili navdušeni 
nad predstavami najboljših »podkvašev« v 
mengeški občini in njeni okolici. Vsi prisotni 
so bili mnenja, da takih prireditev primanjkuje, 
zato bi bili v Loki povabila na povratno tekmo 
prav veseli.  
Ekipo Mengša so sestavljali: Štefan Kovač 
(kap.), Robi Levec, Brane Marolt,  Franc 
Skok, Matjaž Bratož, Peter Tomažin-Čoko, 
Miran Blejec-Miki in Ferdo Bevk, člani ekipe 
ŠD Loka pri Mengšu pa so bili: Robert Po-
gačar, Marjan Vrhovnik, Šemso Avdić, Franci 
Kocijan, Mare Verbič, Miro Pogačar, Marjan 
Testen in Matjaž Anžlovar.
Vsi udeleženci so prejeli praktične nagrade, 
želja vseh pa je bila, da se takšno srečanje 
spet ponovi!

 Matjaž Anžlovar, ŠD Loka

V petek, 23. maja, se je na košarkar-
skem igrišču Športnega društva Partizan 
Mengeš odvijal pravi košarkarski praznik 
v počastitev 30-letnice košarkarskega 
maratona, imenovan »Dan košarke treh 
generacij v Mengšu«.
Na pobudo košarkarjev je bil v letu 1978 v 
Mengšu organiziran prvi košarkarski mara-
ton. Za njegovo organizacijo si je skozi vsa 
leta najbolj prizadeval Lado Gorjan, deseti in 
žal zadnji maraton si je ogledalo več kot 600 
gledalcev. 
Najbolj uspešna sezona v mengeškem košar-
karskem športu je bila v letih 1981 in 1982, 
ko so članice postale republiške prvakinje 

MENGEŠ V ZNAMENJU KOŠARKE
in se uvrstile v II. zvezno ligo. Mengeške 
košarkarice so kot republiške prvakinje v 
sezoni 1982/1983 bližnja igrišča zamenjale 
z dvoranami v Zagrebu, Osijeku, Ogulinu in 
Slavonskem Brodu. Več mengeških članic, 
kadetinj in mladink je v tem času nastopalo 
tudi v košarkarskih reprezentancah drugih 
klubov.
Letošnjo športno-družabno prireditev so omo-
gočili: Občina Mengeš, Elektronček Mengeš, 
Slikopleskarstvo Sandi Jaklič, Prelovšek s. 
p., Gostilna Pavovec, Pivnica Adam Ravbar, 
Trdinov hram – Tone Muc, Gasilsko društvo 
Mengeš, Slaščičarna Flere, Sitotisk Pišek ter 
veterani Mengeške godbe.

16. OP 
MENGŠA 
V NAMIZNEM 
TENISU
V počastitev občinskega 
praznika Občine Mengeš 
je ŠD Partizan Mengeš v 
soboto, 7. junija, organi-
ziral odprto prvenstvo v 
namiznem tenisu.

Rezultati:
1. mesto: Bojan Maselj
2. mesto: Franci Strnišnik
3. mesto: Lojze Zore
4. mesto: Željko Đurič

JOM

ŠD Partizan Mengeš je v so-
boto, 7. junija, organiziral 25. 
turnir v odbojki za ženske eki-
pe. Na njem so nastopile ekipe 
ŠD Partizan Mengeš – članice, 
ŠD Partizan Mengeš – mladin-
ke, ŠS Preserje in ekipa KS 
Duplica. Ekipe so se pomerile 
vsaka z vsako.

Veselo razpoloženje na košarkarskem igrišču v Mengšu

Francka Trobec prejema pokal 
in spominsko darilo.

Udeleženke turnirja

25. TURNIR ZA POKAL OBČINE MENGEŠ
Vrstni red:
1. mesto: ŠD Partizan Mengeš 
    (članice)
2. mesto: ŠD Preserje
3. mesto: KS Duplica
4. mesto: ŠD Partizan Mengeš
    (mladinke)
Ekipe so prejele lepe pokale, ki 
jih je prispevala Občina Mengeš. 

Na koncu turnirja je Francka 
Trobec prejela spominsko darilo, 
saj je nastopila na vseh petin-
dvajsetih turnirjih, ki jih je vse 
organiziral predsednik društva 
– Jože Mlakar.

JOM
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DRUŠTVA

Predstavitev knjige 

TOPOLE NEKDAJ IN DANES
Ob 60-letnici prostovoljnega gasilskega društva Topole 
je izšla knjiga »Topole nekdaj in danes«, avtorice Mateje 
Jemec Tomazin. Predstavitev je bila 9. junija v Gasilskem 
domu Topole. Knjiga je razdeljena na tri sklope; v prvem 
delu avtorica predstavlja vas Topole, njen zgodovinski razvoj, 
ljudske običaje, topolsko narečje, dogajanje, dogodivščine 
in pomembne Topolce ter predstavi Topole v literarnih be-
sedilih. V drugem delu bogato slikovno predstavi zgodovino 
gasilstva v Topolah, v zadnjem delu pa so predstavljene večje 
intervencije ter gasilska tekmovanja.
Knjiga je nastala ob 60-letnici Prostovoljnega gasilskega društva 
Topole. Avtorica knjige Mateja Jemec Tomazin se je že pred 
desetimi leti lotila zbiranja gradiva o topolskih gasilcih in že takrat 
malce pokukala v nekatere knjige, ki so omenjale Topole ter si ob 
tem želela napisati več, pa ni bilo pravega časa za to. Sedaj, ob 
60-letnici gasilskega društva, je bila prava priložnost, da se loti 
dela in stvari naredi bolj temeljito, kot si vas zasluži.
»Pri pisanju knjige so mi izjemno pomagali: sosed Franc Zabret – 
Aleškov, ki je pripravil vse slikovno gradivo v elektronski obliki, tako 
da sem lažje vstavljala slike v besedilo; Franc Bergant – Anžetov, 
predsednik gasilskega društva – zbiral je gradivo, pregledoval 
nastalo, dajal pripombe; svoj pečat pa je knjigi dodal tudi Janez 
Koncilija – Hrinov, ki je ves čas dopolnjeval in z nasveti izboljševal 
napisano. Zadnji del, intervencije, požare in tekmovanja, je pripravil 
poveljnik društva Tomaž Grilc. Strokovno sta mi pri nastajanju prve-
ga dela svetovala tudi doc. dr. Jožica Škofic, vodja Dialektološke 
sekcije na Inštitutu Frana Ramovša za slovenski jezik pri ZRC 
SAZU, in zgodovinar dr. Damjan Hančič,« pove avtorica Mateja 
Jemec Tomazin.

Mateja Jemec Tomazin na predstavitvi knjige

Knjigo bo gasilsko društvo podarilo vsem vaščanom in Topolcem 
ob svoji 60-letnici, z njo pa se bodo zahvalili tudi vsem sosednjim 
gasilskim društvom, s katerimi sodelujejo že dolga leta. Nekaj 
knjig bo podarjala tudi Občina Mengeš in jo na ta način zagotovo 
razširila med prave ljudi. 
»Po končani knjigi v Topolah je vsa moja pozornost usmerjena v 
doktorat, ki je kar nekaj mesecev »prisilno počival«. Raziskujem 
namreč vpliv Evropske unije na slovenščino in njeno podobo, 
zato bo naslednja knjiga namenjena vsem, ki se ukvarjajo s so-
dobnim slovenskim jezikom in njegovo stilistiko. In srčno upam, 
da bo ta knjiga končana v prihodnjem letu,« je za konec povedala 
avtorica.
Vsi, ki jih knjiga Topole nekdaj in danes zanima, se lahko obrnejo 
na Prostovoljno gasilsko društvo Topole.

Katarina Karlovšek

V PGD Loka pri Mengšu smo v aprilu 2008 dokončno obliko-
vali in postavili novo spletno stran s katero društvo predsta-
vljamo tudi na internetu vsem zainteresiranim. Naslov spletne 
strani je: http://www.pgd-loka.si
Ob vstopu na spletno stran se lahko za izbor podatkov o društvu 
in njegovem delovanju odločate med petimi vstopnimi točkami 
in sicer: NOVICE, kjer sprotno in ažurno poročamo o delovanju 
in dogodkih v društvu in so nekakšen informacijski portal za-
dnjih aktivnosti hkrati pa so objavljena tudi vabila na društvene 
prireditve in prireditve v vasi Loka, PREDSTAVITEV DRUŠTVA, 
je prostor, kjer je možno dobiti kontakte za vzpostavitev stikov 
z odgovornimi osebami društva, objavljen je zadnji veljavni in 
sprejeti statut, predstavljena je organiziranost in opremljenost 
društva ter na kratko predstavljeno članstvo društva in zgodovi-
na od njegove ustanovitve leta 1933 do danes, OPERATIVNO 
DELO je področje, kjer boste lahko poiskali zapise zadnjih 
intervencij in usposabljanj ter udeležbo na gasilsko-reševalnih 
vajah in gasilskih tekmovanjih, OSTALO – pod ostale dejavnosti 
je uvrščena tudi ažurna galerija slik, sicer dosegljiva na naslovu:  
http://www.pgd-loka.si/gallery/index.php, ter galerija filmov.
FORUM je uvrščen kot zadnji izbor: http://www.pgd-loka.
mojforum.si/. Na njem lahko spremljate vsakodnevno ži-
vljenje v društvu, hkrati je na njem objavljenih veliko za-

nimiv prispevkov in strokovnih gasilskih povezav, ki so jih 
člani foruma poiskali namesto vas, na svetovnem spletu.
Vabimo vas, da si stran ogledate ter morda tudi prijavite na forum. 
Gotovo boste kaj zanimivega našli tudi zase.
NA POMOČ!

PGD Loka pri Mengšu

NOVA SPLETNA STRAN PGD LOKA 

Vstopna stran PGD Loka na naslovu http://www.pgd-loka.si



Mengšan - junij 2008 17

LOČENO ZBIRANJE ODPADKOV

OBČANI IN OBČANKE 
OBČINE MENGEŠ, 

skupaj s predstavniki JKP Prodnik in podjetja 
Consenzus vas vabimo na predstavitev sistema 
zbiranja, odvoza in deponiranja bioloških odpad-
kov, ki smo jih v Občini Mengeš pričeli ločeno 

zbirati s 1. junijem 2008.

V ponedeljek, 30. junija 2008, ob 18. uri, vas 
vabimo v Kulturni dom Mengeš. Javna predstavitev 
bo odgovorila na številne dileme in razmišljanja ter na 
vprašanje, zakaj je to potrebno. Predstavitev je na-
menjena prav vam, občanke in občani, zato še enkrat 

vljudno vabljeni!

Franc Jerič,
župan Občine Mengeš

ODVOZ ORGANSKIH ODPADKOV 
IZ GOSPODINJSTEV V NASELJIH 

MENGEŠ IN LOKA
PONEDELJEK 
Loka (Gasilska, Trzinska, Na gmajni, Grajska, za Pšato, Pot na 
Dobeno, Testenova), Stara pot, Murnova, Liparjeva, Koblarjeva, 
Dr. Zajca, Trdinov trg, Slovenska, Grobeljska, Trdinov trg, Trubar-
jeva, Jelovškova, Šubičeva, Dalmatinova, Ropretova, Gregčeva, 
Liparjeva, Cankarjeva, Glavičeva, Hribarjeva, Muljava, Pristava, 
Baragova, Rašiška, Linhartova, Zadružniška, Zoranina, Maistrova, 
Slomškova

TOREK 
Mengeš (Veselovo nabrežje – leva in desna stran, Šolska, 
Prešernova, Sadnikarjeva, Medvedova, Dragarjeva, Japljeva, 
Staretova, Steletova, Gostičeva, Zupanova, Kamniška, Svetčeva, 
Erjavčeva, Krekova, Valvazorjeva, Novakova, Gorenjska, Glavni trg, 
Jalnova, Levstikova, Kolodvorska, Finžgarjeva, Aljaževa, Čopova, 
Ogrinovo, Mengeš (Lavričeva, Zavrti, Prelovškova, Glavarjeva, 
Levčeva, Slamnikarska, Janševa, Kersnikova, Balantičeva, Meh-
letova, Šubljeva, Detelova, Jarška)

Ločeno zbiranje bioloških od-
padkov pomeni, da iz sistema 
mešanih komunalnih odpad-
kov odstranimo odpadke, ki 
so okolju najbolj nevarni in jih 
namenimo za nadaljnjo upo-
rabo. Hkrati to pomeni, da je 
veliko manj fizično odloženih 
smeti na deponije. Ker smo s 
1. junijem to dejavnost začeli 
izvajati tudi v Občini Mengeš, 
je Javno komunalno podjetje 
Prodnik predstavilo nov sistem 
odlaganja, odvoza in deponira-
nja odpadkov. 

Občani in občanke so se od-
zvali vabilu župana in Javnega 
komunalnega podjetja Prodnik 
in se 4. junija udeležili predsta-
vitve novega sistema zbiranja, 
odvoza in predelave bioloških 
odpadkov, ki je bila v Kulturnem 
domu Mengeš. Župan se je v 
uvodnem govoru vsem udeležen-
cem zahvalil za obisk ter poudaril 
pomen projekta zaradi varovanja 
okolja. Predstavil je tudi Mateja 
Kovačiča, vodjo podjetja pri JKP 
Prodnik, ki je strokovno obrazložil 
projekt ločenega zbiranja organ-
skih odpadkov iz gospodinjstev 
oziroma ločenega zbiranja biolo-
ških in komunalnih odpadkov. 

PREDSTAVITEV NOVEGA SISTEMA ODVOZA BIOLOŠKIH ODPADKOV
Predstavnik podjetja Prodnik je 
pojasnil, da projekt ločenega 
zbiranja temelji na pravilniku rav-
nanja z organskimi in kuhinjskimi 
odpadki. Pravilnik je sprejela vla-
da, program ločenega zbiranja 
bioloških odpadkov, ki govori o 
posameznih korakih in načinu 
izvedbe v Občini Mengeš, pa 
Občinski svet Občine Mengeš. 
Program ločenega zbiranja bi-
oloških odpadkov je bil sprejet 
že v lanskem letu, v letošnjem 
letu pa je Občinski svet sprejel 
datum pričetka, to je bil 1. junij 
2008. 

Kaj pravzaprav spada med 
biološke odpadke? 
Biološki odpadki nastajajo v 
gospodinjstvih in pri vrtnih opra-
vilih. Veliko bioloških odpadkov 
nastane tudi drugje: v kuhinjah, 
restavracijah, … , vendar odvoz 
s teh lokacij opravljajo druga 
podjetja. JKP Prodnik izvaja 
odvoz iz gospodinjstev. Tako 
so bili v maju razdeljeni rjavi 
zabojniki, na katerih je z vročim 
tiskom zapisano, kaj spada v 
zabojnik. Poleg ste prejeli še 
brošuro Kako ločevati in vzorec 
bio razgradljive vrečke. V brošuri 
je opredeljena večina odpadkov, 

ki nastanejo v gospodinjstvih, 
prikazano pa je tudi, kako se 
odlagajo – kaj sodi na bio otoke, 
kaj v rjav in kaj v star zabojnik. 

Kam bo JKP Prodnik odvažal 
biološke odpadke?
Ločeno zbrani biološki odpadki 
ne bodo ostali v naših občinah, 
ampak jih bo izbrani izvajalec 
prevzel na Centru za ravnanje 
z odpadki na Dobu in jih peljal 
v eno izmed predelovalnic v 
Sloveniji. 

Termini odvoza
Termini odvoza so bili zapisani 
v Mengšanu in so na voljo na 
spletni strani JKP Prodnik ter 
spletni strani Občine Mengeš. 
Način odvoza je podoben kot 
pri mešanih komunalnih odpad-
kih – enkrat tedensko bo prišel 
kamion in jih pobral na že znanih 
odjemnih mestih. Razlika je le, 
da se bodo zabojniki v poletnih 
mesecih zaradi smradu enkrat 
mesečno tudi oprali (to storitev 
zagotavlja poseben tovornjak, 
ki uporabljene vode ne bo izlival 
na cesto, dvorišče …, ampak na 
označenih lokacijah). V zimskih 
mesecih pranje zaradi nizkih 
temperatur ne bo možno. 

Zabojniki
Zabojniki so last podjetja JKP 
Prodnik in tako ne bo potrebno 
predelovati in prilagajati tovor-
njakov na skoraj 40 različnih 
zabojnikov, ki so uveljavljeni na 
območju vseh petih občin. S tem 
bo manj poškodb zabojnikov in 
tovornjakov, delo se bo hitreje 
opravilo, plastični zabojniki pa so 
hkrati tudi manj slišni in moteči 
za okolico. V primeru poškodbe 
bo zabojnik zamenjan z novim 
ali popravljen, razen v primeru 
nepravilnega odlaganja ali na-
merne poškodbe. 

Na predstavitvi se je pokazalo, 
da občani sprejemajo ločeno 
zbiranje bioloških odpadkov, da 
pa bi radi natančnejšo obrazlo-
žitev ali oziroma kako bi lahko 
sami vplivali na znižanje cene 
za odvoz bioloških odpadkov in 
kaj manj zbranih komunalnih od-
padkov pomeni za njihovo ceno 
komunalnih odpadkov. Župan 
je predlagal, da se ta specifična 
vprašanja ter vprašanje pravil-
nega kompostiranja obrazložijo 
na naslednji predstavitvi (vabilo 
spodaj). Vabljeni!

Tina Železnik
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Društvo Jesenski cvet vsako leto za vo-
ditelje skupin starih ljudi za samopomoč 
organizira strokovni izlet. Letos smo 22. 
maja obiskali Zavod Hrastovec, ki je eden 
najboljših zavodov v tem delu Evrope. Nje-
govo poslanstvo je bilo in ostaja skrbeti in 
razvijati različne in bolj humane namestitve 
ljudi s težavami v duševnem zdravju in du-
ševnem razvoju. Njihova prizadevanja so 
usmerjena v iskanje različnih oblik bivanja 
v skupnosti in vzpostavljanju podpornih 
struktur, ki bodo stanovalcem omogočila 
čim kvalitetnejše življenje.
Zavod pri svojem delu vključuje različne usta-
nove in institucije, kot so: vlada, ministrstvo, 
Fakulteta za socialno delo, socialna politika in 
zdravstvo, Lebenshilfe iz Avstrije, MDAC – zdru-
ženje za razvoj zagovorništva iz OZN, združenje 
Alpe Adria, zdravstvena šola iz Maribora, Pe-
dagoška fakulteta, lokalna skupnost ter mnogi 
drugi strokovnjaki in organizacije.
Delo v zavodu temelji na multidisciplinarnem 
načinu dela, ki obsega službe psihosocialne 
dejavnosti, službe zdravstvene dejavnosti in 
skupne službe. Metode dela so prilagojene 
stanovalcem in predstavljajo premik v smislu 
opredelitve potreb iz strokovnega delavca 
na stanovalca. Strokovno delo predstavlja 
dopolnitev dela delavcev zdravstvene nege 
in oskrbe.
Voditelji društva Jesenski cvet smo si ogledali 
možnosti bivanja v gradu Hrastovec. Stanovalci 
bivajo v depandansah in grajskem kompleksu v 
bivalnih enotah, varovanih enotah, negovalnih 
enotah in v enoti za osebe z demenco. Spal-
nice so večinoma eno-, dvo- in troposteljne. V 
posamezni enoti biva od 25 do 35 stanovalcev; 

VROČE, A ŠE KAKO OSVEŽILNO

vsaka enota ima čajno kuhinjo, sanitarije, kopal-
nice, skupne prostore in bivalne prostore.
Voditelji MDJC smo si ogledali tudi dislocirane 
enote, kjer živijo stanovalci. V Ribiški hišici živijo 
zakonski pari, ki imajo prijetno urejene spalnice 
in skupne prostore. V negovalni enoti živijo sta-
novalci, ki so odvisni od 24-urne podpore. 
Ogledali smo tudi film o življenju in delu v za-
vodu. Nekaj stanovalcev živi na kmetiji. Imajo 
živali in  gojijo zelenjavo, ki jo prodajo v zavod 
in za to dobijo plačilo. 
V večjih stanovanjskih hišah lahko živi do pet-
najst stanovalcev, v stanovanjih, ki so lahko 
neodvisna ali zaščitena, živijo od dva do štirje. 
V zavodu imajo že 22 dislociranih enot, ker 
predstavlja možnost bivanja velikemu številu 
stanovalcev. Cilji bivanja v dislociranih enotah 
so skrbeti zase, biti čimbolj samostojen pri 
vsakodnevnih opravilih, samostojno razpolagati 
s finančnimi sredstvi, znati razpolagati z ma-
terialnimi dobrinami, znati organizirati aktivno 
preživljanje prostega časa, se aktivno vključe-
vati v donosno delo ter znati koristiti usluge in 
storitve, ki jih ponuja lokalna skupnost. Njihov 
načrt je, da spraznijo grad Hrastovec.
Stanovalcem v Zavodu Hrastovec je omo-
gočeno pestro preživljanje časa na različnih 
področjih. Poleg zaposlitve in plačanega dela je 
v zavodu veliko družabnih dogodkov, kulturnih 
prireditev, izletov, športnih aktivnosti in izobra-
ževanj, ki se jih lahko udeležijo. Voditelji MDJC 
smo si ogledali zelo lep bazen in sodobno 
opremljen rekreacijski center.
Zaposleni so nam pripravili lep sprejem in 
prisrčno nas je pozdravil direktor, mag. Josip 
Lukač, ter nam razložil vizijo razvoja zavoda. 
Glavna medicinska sestra nam je predstavila, 

Ja, to je letošnje Kopalkanje 
na domžalskem bazenu, ki 
prinaša odlične izvajalce ele-
ktronske glasbe, hladen piš 
valov vode v bližini in osvežilno 
pijačo v rokah. Za vse, ki ste 
uspešno končali šolsko leto, 
in tudi za oddih tistim, ki se 
še ukvarjate s starimi grehi. 
Kopalkanje letos skriva tri 
kakovostne petke elektron-
ske glasbe pred domačim 
pragom. 
Kopalkanje v tvojo neporedno 
bljižino prihaja že šesto leto zapo-
red. Kot vsako leto posrbi za tistih 
nekaj petkov, ko na asfaltni vro-
čici zapiha svež veter z milozvoč-
nimi zvoki. Letos Študentski klub 
Domžale pripravlja še posebno 
dober program in prav zaradi tega 

smo si letos upali privoščiti le tri 
petkove večere, ki, obljubljamo, 
bodo še kako kakovostni. Leto-
šnja novost sta tudi brezplačna 
vstopnica za vse člane Študent-
skega kluba Domžale in Kamnik 
ter vstopnice v predprodaji za 
aktivne člane     e-ŠS le za 2 evra 
in na dan prireditve za samo 4 
evre. Za vsak študentski žep se 
nekaj najde. In tudi tisti žep, ki ga 
spremlja ljubiteljstvo elektronske 
glasbe izpod rok odklopljenih in 
srčnih DJ-jev. Dva večera bodo to 
DJ-ji RDYO, en pa bo pripadal DJ 
Sylvainu, ki ga bo vokalno spre-
mljala Lara Love, ki jo poznamo 
še iz časov, ko je bila prvi glas 
skupine Leeloojamais. RadioYo-
jevci in dva pojma house glasbe, 
Sylvain ter Lara Love, bodo zago-

tovo posrbeli za pravi žur.  
27. junij je petek za prvo Kopal-
kanje – za konec šole in prvega 
izpitnega obdobja pridejo RDYO 
s svojimi drum'n'bass ritmi, ki 
jih bodo spretno mešali s funky 
sceno. Za mešalko se bodo 
pomerili in publiki vrstili vrhun-
ce Ubu&Jamirko, Massimo in 
Jamirko&Pier. Takoj naslednji 
teden, ko bo vreme še vedno 
sijalo le za nas, bosta v dom-
žalske loge prišla DJ Sylvain in 
vokalno bogata Lara Love ter 
nam prinesla prave, prvinske in 
melodične house ritme. Potem 
bo čas za vse festivale, ki jih 
nameravamo obiskati, čas bo za 
zaslužek kakšnega cekinčka in 
čas za napisati kakšno diplomsko  
nalogo ... in ko to opravimo, nas 
čaka še zaključni žur Kopalkanja, 
z rotacijo vseh RDYO DJ-jev in 
stilov. Za gramofoni bomo slišali 

Zedsa, pa Fu-ja, K'Powa, Piera, 
Jamirka in Ubuja.
Kot vsako leto, nas po prireditvi, 
ki se ob dveh zjutraj počasi zaklju-
či, do 15 km domov ali kam dru-
gam brezplačno odpelje kombi, 
zato nič ne skrbite, poskrbimo za 
celoten petkov večer. Na tebi je 
le, da prideš v klub po karto (če 
si član/ica) ali jo kupiš na ostalih 
prodajnih mestih. Vse informacije 
te že čakajo na naši spletni strani: 
www.studentski-klub.si in v naših 
klubskih prostorih!
Letos nam vreme ne bo nagajalo, 
saj glasbeno vrhunski program 
in tvoja prisotnost tega ne bosta 
dopuščala. Pridi in si privošči 
odklopljen večer skoraj pred 
vrati tvojega doma, za simbolično 
ceno in glasbeno dovršeno. Za-
gotovo ti ne bo žal! Se vidimo! 

Ana Strnad, 

Študentski klub Domžale

VODITELJI DRUŠTVA JESENSKI CVET NA STROKOVNEM IZLETU
kako zavod funkcionira in nas popeljala na 
ogled po zavodu, vodja ene od dislociranih enot 
iz Gornje Radgone pa nam je povedala, kako 
izgleda življenje v tovrstnih enotah. Predstavili 
so nam tudi pomen vključevanja prostovoljcev 
v njihove dejavnosti.  
Udeleženci strokovnega izleta smo bili presene-
čeni nad organizacijo, urejenostjo in življenjem 
v zavodu. Kamorkoli smo šli, so nas pozdravljali 
stanovalci in nas kaj povprašali. Mlad fant nam 
je predstavil dekle, s katerim sta par. Pridružila 
sta se nam pri skupinski sliki pred odhodom in 
prosila, naj jima pošljemo sliko.
Vsi, ki smo obiskali Hrastovec, smo bili zado-
voljni. Videli smo, kako  je mogoče s primernim 
sprejemanjem drugačnosti izboljšati kvaliteto 
življenja ljudem, ki imajo težave v duševnem 
razvoju. Ob tem smo znova dobili tudi potrditev, 
da delo za ljudi, ki potrebujejo pomoč v kakršni 
koli obliki, veliko pomeni njim, daje pa zadovolj-
stvo tudi tistim, ki to pomoč nudijo. In voditelji v 
društvu Jesenski cvet to počnemo.

Jožica Trstenjak, 

voditeljica Naših vezi
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Člana Nove Slovenije Mengeš Nada Štru-
celj in Matej Hribar sva v Domu starejših 
občanov v Mengšu obiskala zakonca 
Bernik. Čeprav je med nami velika razlika 
v letih, izobrazbi, življenjskih izkušnjah in 
prigodah, se zdi, da je naša življenjska pot 
podobno naravnana. Naše srečanje je bilo 
zelo prisrčno in sproščeno, vredno ponovi-
tve. Jože in Marija Bernik sta nama orisala 
svojo slikovito življenjsko pot.
Jože Bernik se je rodil aprila 1924 v Puštalu pri 
Škofji Loki. Druga svetovna vojna ga je doletela 
kot študenta. Nekaj mesecev pred koncem 
vojne ga je gestapo zaradi delovanja proti 
okupatorju spravil v ljubljanski zapor. Zgodaj 
je doumel tudi grozote, ki jih je po svetu sejal 
porajajoči se nasilni komunizem. Zato se je maja 
1945 kot nasprotnik vseh totalitarizmov odselil v 
tujino. Študij je nadaljeval v Španiji in Italiji, kjer 
je doštudiral novinarstvo in ekonomijo, v ZDA 
je diplomiral iz mednarodne trgovine in prava. 
V upravi velikega mednarodnega koncerna 
Abbott Laboratories, s sedežem v Chicagu, je 
deloval kot podpredsednik mednarodnega od-
delka in glavni pravnik farmacevtskega giganta. 
Dr. Marija Bernik je kot profesorica medicine 
delovala na medicinski fakulteti Northwestern 
University, saj njena izobrazba zajema področje 
medicine in znanosti. Bila je tudi znanstvena 
raziskovalka v mednarodnih projektih.
Svoje delovanje in življenje v Chicagu sta na-
menila tudi slovenskim študentom; Jože Bernik 
je sodeloval pri organizaciji nešteto kulturnih 
prireditev in predavanj. Ustanovil je društvo 
SAVA (Slovenski akademiki v Ameriki). Ves 
čas bivanja v tujini sta bila z ženo povezana 
s Slovenci v zamejstvu. Čeprav sta bila od 
svojega naroda zelo oddaljena, sta se čutila 
bližje zaradi delovanja zanj. Kanček domačega 
slovenskega vzdušja so si priredili s središčem 
za zbiranje Slovencev v Chicagu, kjer je bila 
slovenska župnija Sv. Štefana. Jože Bernik je 
bil v gradbenem odboru, ki je v kraju Lemont 
blizu Chicaga skupaj s slovensko skupnostjo 
organiziral gradnjo slovenskega kulturnega 
doma na prostorih slovenskega frančiškan-
skega reda. 
Na svojih poslovnih potovanjih po svetu se 
je srečeval s Slovenci, ki so živeli v Kanadi, 
Evropi, Argentini in drugod po svetu ter so si s 
srcem in močno voljo prizadevali delovati v prid 
svobodne, enotne in neodvisne samostojne 
Slovenije. Kakor drugi slovenski izseljenci, je 
tudi Jože Bernik svoje moči, finančna sredstva 
in bogate zveze z najvišjimi predstavniki ZDA 
namenjal za razvoj demokracije, uveljavljanje 
slovenstva in poznavanje Slovenije v svetu. V 
času osamosvajanja Slovenije je bil Jože Ber-
nik pripravljen s svojimi izkušnjami in znanjem 
pomagati pri nastajanju nove države. Veliko 
dela in energije je vložil v skupna diplomatska 
priznanja Slovenije kot suverene in samostojne 
države. 

Bil je zelo dejaven član in podpredsednik 
Slovensko-ameriškega sveta v Ameriki, ki je bil 
tesno povezan s Slovensko-kanadskim svetom 
za neodvisno državo Slovenijo. S Slovensko-
kanadskim svetom se je še tesneje povezal 
takoj po padcu berlinskega zidu. 
Po razpadu komunizma v vzhodni Evropi je 
začutil, da ljudje v Sloveniji potrebujejo pomoč 
od zunaj in kakor velika večina Slovencev po 
svetu, se je tudi on prek svojih mednarodnih 
poznanstev dejavno vključil v prizadevanja za 
priznanje samostojnosti slovenske države. Na 
prošnjo Demosove vlade je leta 1991 sodelo-
val kot svetovalec v vladnih delovnih skupinah 
na pravnem in delovnem področju. Pri teda-
njem predsedniku vlade Lojzetu Peterletu je 
sodeloval s slovenskimi predstavniki gospo-
darstva in jim pomagal vzpostavljati sodelo-
vanje z ameriškim gospodarstvom. Zavzemal 
se je za demokratizacijo slovenskega javnega 
življenja in razvoj civilne družbe v Sloveniji. Po-
zneje je vstopil v politično življenje kot kandidat 
za predsednika države (od osmih je zasedel 
tretje mesto). Kot poslanec N.Si je bil izvoljen 
v Državni zbor Republike Slovenije. 
Dr. Jože Bernik je bil predsednik Svetovne-
ga slovenskega kongresa od leta 1994 do 
2000, sedaj je njegov častni predsednik. V 
Svetovnem slovenskem kongresu je deloval 
od njegovih začetkov leta 1989, ko je bil član 
pripravljalnega odbora za ustanovitev, kar se 
je zgodilo leta 1990 na srečanju katoliških 
izobražencev v Dragi. Bil je tudi aktiven član 
odbora na ustanovnem zasedanju kongresa 
27. in 28. junija 1991 v Ljubljani. Na predlog 
Svetovnega slovenskega kongresa, je od 
pokojnega predsednika dr. Janeza Drnovška 
prejel zlati častni znak svobode, najvišje 
državno odlikovanje ”za zasluge pri obrambi 
svobode in uveljavljanju suverenosti Republike 
Slovenije”. 
Častni naziv malteški vitez je prejel zaradi vlo-
ge dobrega, zaslužnega katoličana in vsega, 
kar je storil za ljudi. Malteški viteški red je 
najstarejši cerkveni red s sedežem v Rimu in 
postojankami po svetu. Cerkev na Slovenskem 
ga je ustanovila po osamosvojitvi.
Življenje je posvečal tudi svoji zvesti ženi, s 
katero sta si delila pisano življenje in si stala 
ob strani – ne samo v razigranih in veselih 
dneh, pač pa tudi v trenutkih, ki so bili nevarni 

in boleči. 
Kakšno je vaše gonilo sedaj, ko ste v ži-
vljenju naredili veliko? 
Hvaležen sem za svoje življenje in možnosti, 
ki sem jih imel. Sedaj se veselim napredka 
slovenskega naroda v smeri demokracije, kjer 
se lahko izkaže vsak posameznik na mnogih 
področjih, na katerih se nekdaj ni mogel.

Kako sedaj, ko ste v zasluženem življenj-
skem počitku, gledate na politiko?
Zaskrbljeno gledam na delo in stanje sedanje 
politike. Polstoletna preteklost nam ni dopusti-
la naravnega razvoja talentov in enakovredne 
možnosti razvoja posameznikov na tem podro-
čju, saj bi vse to lahko imeli mnogo prej. Zato 
je sedaj nujno potrebno vzgajati našo mladino 
in upe v ljudi, ki jim bo pripadnost narodu v 
čast in ponos.

Kaj sta z ženo v delovnem tempu življenja 
do upokojitve najbolj pogrešala?
Lastno družino. Čeprav sva v svoj dom v Chi-
cago sprejemala številne slovenske študente 
in študentke iz različnih slovenskih družin iz 
Slovenije in drugod po svetu na vsaj enoletni 
študij in izobraževanje v Ameriki, je največja 
stvar, ki sva jo pogrešala, družina. Nikoli ne 
pozabiš lepih utrinkov bližnjih in svojcev, 
oddaljenih več tisoč kilometrov; zato so bila 
srečanja toliko bolj prijetna. 

Zakonca Jože in Marija Bernik sedanje umir-
jeno življenje preživljata v Domu za starejše 
občane v Mengšu, od koder vam z veseljem 
prenašata svoje izkušnje neizmerno bogatega 
življenja. Zaradi mišično-živčne neozdravljive 
bolezni, ki omejuje gibanje, ima dr. Jože Ber-
nik dodatno terapevtsko nego. Oba z ženo sta 
z nastanitvijo v našem okolju zadovoljna, še 
posebej zaradi ugodnosti pri bivanju v domu, 
zaradi posebnih potreb, ki jih ima starejši 
človek. V spodbudo in oporo jima je prijazno 
osebje, ki vse naredi z dobro voljo, lepo be-
sedo in nasmehom. Pogosto ju obišče sestra 
usmiljenka, ki jima prinaša hrano za dušo in 
jima je na voljo za pogovor globljih razsežnosti. 
Zaupala sta nama, da jima obiski prijateljev 
veliko pomenijo in da se veselita vsakega 
obiska veselita. Preko spleta in elektronske 
pošte sta povezana s svetom. 
G. Bernik je pokazal zanimanje tudi za stran-
karsko delo N.Si v Mengšu, s katerim je pripra-
vljen sodelovati. Upava si trditi, da Slovenija ne 
bi bila to, kar je danes, brez ljudi, kakršen je 
gospod Jože Bernik. Celotno delo in izkušnje 
za Slovenijo lahko strni v pomemben kamen-
ček v mozaiku mnogih Slovencev, ki so se 
zavzemali za samostojno Slovenijo. 
Zakoncema Bernik se za prijeten pogovor 
zahvaljujeva.

Nada Štrucelj in Matej Hribar.

V MENGŠU ŽIVI MALTEŠKI VITEZ IN  IZJEMEN SLOVENEC JOŽE BERNIK

Jože in Marija Bernik
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KONOBA RIVAL 
NA TRŽNICI BTC V LJUBLJANI
Zanimiva sta odprt kamin, ki ga je izdelal Jure Hrovat, 
ognjišče služi za klasično pripravo rib (pod peko ali žar) in 
obdelava prostora – kamnite stene, leseni strop, osvetlitev 
in pohištvo, ki ga je izdelala Polona Ferjan iz Naklega, 
po načrtih Tee in Eda Vidoviča. Stoli so iz rednega 
programa Liko Vrhnika – posebej obdelani in postarani.

Tea in Edo Vidovič

ŠE O NEPOZABNEM DOGODKU
Ob branju opisa občnega zbora PD Janeza Trdina Mengeš smo 
doživeli pravo presenečenje. Prisrčno in lepo mladostniško se 
je z naslovom Občni zbor na Gobavici oglasil Tim Janežič, ki je 
s svojim pisanjem povedal, da so bila podana razna poročila, da 
so se imeli dobro in da bo še prišel. Njegovo prisrčno sporočilo 
je pomembno, ker je pisal predvsem svojim vrstnikom in jih s 
tem tudi povabil za vpis in delo v planinski organizaciji. 
Naše društvo je sprejelo poimenovanje po našem pripovedniku in 
velikem narodnjaku ob 800-letnici Mengša, leta 1954, ustanovljeno 
pa je bilo leta 1952. Kot vsaka organizacija je imela tudi naša bolj in 
manj vesela obdobja svojega obstoja. Ker pa nismo zadovoljni s preveč 
kratkim opisom svojega dela v zadnjem letu, je prav, da prikažemo 
svoje aktivnosti vsaj približno toliko kot nekatera druga društva.
Kako častitljivo je slišati, da je društvo imelo 15. februarja 2008 že 
svoj 55. občni zbor oziroma je z letom 2007 dopolnilo 55 let svojega 
delovanja.
V aprilu je bil organiziran trimski pohod, v maju pa 55. obletnica. 
Scenaristoma Tonetu Bendi in  Petru Krušniku, napovedovalki Mojci 
Volkar, projektantoma zgodovinskih dogodkov Katarini Marin in Viljemu 
Hribarju prisrčna zahvala. Prijeten večer so poživili Oktet bratov Pirnat, 
ki so častni člani, in baritonist Ivan Arenšek.
Zahvala tudi gospodu Ekardu, predsedniku PZS, ki je s svojim poz-
dravom počastil naš jubilej in podelil priznanja – dve pismeni pohvali, 
tri bronaste častne znake in tri srebrne častne znake. 
Naslednji dan je bil organiziran izlet na Trdinov vrh na Gorjance. Poln 
avtobus udeležencev je dokaz, da so skupni izleti zaželeni. 

Poročila posameznih odsekov 
Poročila so obširna, zato navajamo zaključke in nekaj pomembnejših 
dogodkov.
Predstavnik Planinske zveze Slovenije, katere 60-letnico obstoja 
bomo letos praznovali, Lado Kladnik, je pozdravil zbor, podal kratko 
informacijo o katastru planinskih poti in zavarovanju vodnikov.
Gospod Klenc iz PD Kamnik je vse povabil na dan Kamniških planin 
na Kamniško sedlo, ki bo 22. julija 2008. 
Gospod Zmrzlikar iz PD Komenda nas vabi na otvoritev Planinskega 
doma.
Podžupan Aleš Janežič nas je seznanil s predvideno plezalno steno, 
ki bo v novi dvorani. Novi občinski pravilnik razveseljivo opredeljuje 
dotacije posameznim športnim društvom, kar je še posebej pomemb-
no za mladinska udejstvovanja.
Predstavnik PD Novo mesto vabi k udeležbi na pohod po Trdinovi poti, 
ki bo 15. avgusta 2008. 
Preveč obširno bi bilo nadaljevati s poročili vseh delujočih odsekov. 
Društvo je vedno, od svojega obstoja naprej, skrbelo predvsem za mla-
dinski odsek. Tudi danes bi moralo biti tako. V naslednjem Mengšanu 
bomo poskušali objaviti poročilo odseka v celoti za preteklo leto. 
Ponovno pa vse vabim na poletni tabor na Jezerskem, ki bo od 
27. julija do 3. avgusta. Program je bil skupaj z vabilom objavljen 
v majskem Mengšanu. Za skrbno organizacijo v preteklem in v 
tem letu bo poskrbela Mojca Volkar (031 816 640), vodja mla-
dinskega odseka, za potrebno propagando in povabilo k čim 
večji udeležbi pa Katarina Marin (041 818 520, mojt@email.si). 
Mladinski odsek oziroma vodja je preobremenjen z društvenim delom, 
zato bo Upravni odbor PD Mengeš, ko bo to možno, preložil to delo 
na druga ramena. Društveno življenje v preteklem letu je bilo bogato, 
le premalo se oglašamo v Mengšanu. 
Vljudno vabljeni vsi; ne samo gore, tudi nižji predeli naše domovine so 
pravi biser in zato kličejo k zdravemu in naravnemu življenju. 

Upravni odbor PD Janez Trdina Mengeš 

ZELO UGODNO 

ODDAMO 
DVA POSLOVNA PROSTORA

V Mengšu, na Trdinovem trgu 14, 
oddamo dva poslovna prostora, 

vsakega v izmeri 20 m2.

Poleg poslovnega prostora spadajo zraven 
še čajna kuhinja, dva parkirna prostora, 

souporaba veže, stopnišča, čakalnice in sanitarij.

AVTO MOTO DRUŠTVO MENGEŠ,
TRDINOV TRG 14,

1234 MENGEŠ

(Renato Osolnik: 040/778-000, 01/729-10-26)
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ALI JE ŠOLSKA POT 
ZA OTROKE IZ LOKE VARNA?
Mislim, da ne! O varni poti v šolo govorimo, ko imajo otroci 
zagotovljen neoviran prostor do šole, po katerem lahko var-
no hodijo ali se vozijo s kolesi: pločnike, kolesarske steze, 
prehode za pešce, semaforje ipd. Vse to je našim otrokom 
težko zagotoviti in tega nikoli ne bodo imeli v popolnosti – ne 
v naši občini ne v državi. 
Pa vendar! Za otroke iz Loke, ki obiskujejo Osnovno šolo Mengeš, 
in tiste, ki hodijo na avtobusno postajo za avtobus v Ljubljano ali 
Kamnik, niso izpolnjeni niti najosnovnejši pogoji (izjema so tisti, ki 
se vozijo s šolskim avtobusom, a še ti nimajo prave postaje!). Skozi 
vas in do glavne ceste zagotovo ne! V zadnjem času se je zadeva še 
poslabšala, saj je Loka zaradi gostote prometa v jutranjih konicah 
postala obvoz za lokalni in tranzitni promet proti Ljubljani. 
Tako se od 6. do 9. ure, prav v času, ko gredo loški otroci v šolo, 
skozi vas vozi nenormalno veliko avtomobilov, ki ne upoštevajo niti 
prometnih znakov, kaj šele otroke. Drvijo po svoje – v službo je 
treba priti točno, tako ali drugače, ne oziraje se na šolarje in druge 
udeležence v prometu. In to navkljub oviram na cesti in omejitvi 
hitrosti do 30 kilometrov na uro. 
Kaj storiti? Imamo strokovne službe, ki se ukvarjajo s prometno 
problematiko in ki lahko hitro, do začetka novega šolskega leta, 
rešijo loško zagato oziroma problem. Zaradi otrok ni nobena cena 
previsoka – če so res naše bogastvo, kakor se sliši vsepovsod, 
bomo to storili. Ali pač? 
Mengeška obvoznica, kakor se pogosto sliši, loškega prometnega 
problema ne bo rešila, če ne bo naredila svojega tudi Občina Trzin. 
Zato pozivam pristojne organe na občini, da se tega problema lotijo 
odgovorno. Prepričan sem, da je z dobro voljo lahko hitro rešljiv. 
Ali pa bomo čakali na prvo žrtev?

Jože Brojan

VODAFORIZMI
Včasih so nas učili, da je voda brez barve, vonja in okusa. 
Torej je v Mengšu nimamo niti kapljice.

Mengeška voda je odlična! Za zalivanje vrtov ni potrebno 
dodajati gnojila, pesticidi so že v njej.

Čista voda je zlato! Pa ne v Afriki, pri nas.

Čemu iskati čisto vodo, saj ne bomo živeli večno. Naj se otroci 
in vnuki znajdejo po svoje.

Včasih so rekli, da je voda pitna, ko preteče sedem kamnov. 
Stresimo v mengeški vodovod tono skal.

Voda, vode, vodi, vodo, pri vodi, s pesticidi.

»Voda še za v čevelj ni dobra,« so rekli že stari ljudje. Zakaj 
bi bili mi bolj pametni in bi jo imeli za pitje?

Kdo pravi, da v Mengšu ni čiste vode? Trgovine jo prodajajo 
v neomejenih količinah. Pa še števec miruje.

Voda izpod Krvavca ni nič vredna! Manj od našega podpisa!

Se bomo prepirali še zaradi vode? Gorja je dosti že zaradi 
alkohola.

 Jože Brojan

KATERO VODO ŽELIMO?
Odziv občanov pri zahtevi sodelovanja pri odločitvi izhodišča oskr-
be pitne vode je bil prepričljiv. Skoraj 40 odstotkov več prebivalcev 
od formalno potrebnih se je združilo v  izrazu zahteve vstopa v 
postopek oskrbe s temeljnim življenjskim elementom – pitno 
vodo. Je preveč pomembno, da bi jo prepustili realizaciji modnih 
interesov različnih oblik.
Znano je, da si je sedanja občinska »oblast« že v lanskem letu zadala 
nalogo priprave strategije oskrbe z vodo. Izražen naj bi bil izhodiščno 
strokovno utemeljen interes. Dokument, za katerega bi si zaslužili po-
hvalo. Toda v maju 2008 Občina Mengeš tovrstnega dokumenta nima. 
Zato je žalostno in nesprejemljivo, da so že v samem začetku pristopa 
»reševanja« oskrbe s pitno vodo v letu 2007 bili storjeni koraki priprave 
za uveljavitev posamezno izraženih interesov v dejanjih naši upravljavcev. 
Torej nasprotni korak pravil načrtovanja in strokovnega reševanja oskrbe 
s pitno vodo. V Občinskem svetu je bil sprejet sklep o opustitvi vodnega 
vira Krvavec in pristop k vodooskrbi iz domžalskih vrtin. In ta tudi ni 
sprejel sklepa obnovitve vodotoka Krvavec do vodohrama. Kasneje je 
na civilno pobudo (ali zaradi nje!) le preklical sklep o opustitvi (začasno!) 
vira Krvavec. Pred tem so se operativno s sosedi dogovarjali, kakor da 
je v Občini Mengeš že vse dognano in dokumentirano, kako in od kje 
bo nadaljevana oskrba s pitno vodo. Prav zaradi tega je vse pohvale 
vreden odziv prebivalcev, ki niso sprejeli tako lahkotnega razumevanja 
pomena vodooskrbe in od njih izražene zahteve po javnem izrazu, od 
kje in kakšno pitno vodo si želimo – neopredeljeno samo na temelju 
vrednotenja stroška obnovitve sedanjega napajanja ali prestopa dru-
gam, kakor izhaja iz izvajanj Občinskega sveta. In pri tem so obljubljali 
pripravo generalne strokovne strategije, kaj imamo in kaj v bodočnosti 
potrebujemo. Še nihče je ni videl! 
Generalna strategija česar koli, mora za svojo opredelitev obvezno 
upoštevati trenutni stroškovni zapis, vedno v okviru vseh oblik življenja 
in razmer. Tako sedanjih kakor tudi predvidenih v bodočnosti. Pomen 
vode se s klimatskimi spremembami dnevno spreminja. Kot rod smo 
soočeni z temi dogajanji. Tudi s posledicam onesnaževanja – polucije, 
poudarjeno nastalega prav v času naših staršev, nas in naših sedanjih 
otrok in vnukov. Odpirajo se nam, do sedaj nepoznane, težave, izhaja-
joče iz standarda našega življenja. Tudi občani Občine Mengeš pri tem 
nismo in ne bomo izvzeti. Tudi pri nas se že pogovarjamo o problemu 
odlaganju odpadkov. Včeraj ne! O onesnaževanju vode, pitne in tekoče. 
V koliko odprtih vodah se lahko še kopate pri nas in v okolju? Zato pri 
spremembah vplivov in izrabi dobrin, ki odločajo v našem življenju, pred-
stavlja neposredni stroškovni del manjšino celote vrednotenja pristopa. 
In za pitno vodo to poudarjeno velja. 
Socialne povezave, soodvisnost, omejevanje izrabe prostora in klimat-
skih vplivi na bivanje pomenijo nosilni element vrednosti vsakodnevja. 
Toda zaradi hitrosti sprememb dinamike življenja (medsebojne čvrste 
socialne povezave življenja so tudi v vaseh izginile s pojavom TV, oseb-
nih vozil, računalnikov) lahko že samo časovno neustrezna opredelitev 
predstavlja nestrokovno odločitev. Zato strategija nečesa vedno pomeni 
premišljeno ravnanje, ki prav zaradi tega nalaga podajalcu zahtevo 
strokovno neoporečnega pristopa izdelave ter podajo širine izhodišč in 
zavedanja njihovih pomenov. Po dosedanjih dogajanjih je v naši občini 
strokovno načrtovanje oskrbe z pitno vodo preskočeno.
Občanke in občani. Uspeli smo z zahtevo pravice vstopa v sprejemanje 
odločitev oskrbe s pitno vodo naše občine. Z nedvoumnim stališčem, da 
smo dolžni sedanji način ohraniti in obnoviti ter s tem pridobiti dodatne 
količine. Delovanje občinske uprave pri oskrbi s pitno vodo nas je nepo-
trebno napotilo na referendumsko izražanje. Jasnemu izrazu obdržanja 
Krvavškega vira z vsemi dolžnimi dejanji njegove izrabe. Saj govorimo o 
osebnem interesu prebivalcev občine in ne podjetniškem, kot je zaslutiti 
v dosedanjih dogajanjih. Razumevanje podanega izraza Civilne pobude 
ste občanke in občani sprejeli kot svojega. Zato bomo na referendumu, 
ko se nam ne bo potrebno voziti za potrditev v Domžale, odločno ponovili 
zahtevo, da mora alpska voda iz Krvavca ostati v naših iztokih.

Aleksander Markovčič
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Za nami je prvo dejanje v smeri ozavešča-
nja po najboljšem, primarnem, za Mengeš 
zelo pomembnem viru pitne vode v občini. 
Za ohranitev krvavškega vodovoda se je 
zgodila pobuda civilne iniciative in na nekaj 
sestankih smo ob sprejemih pomembnih 
sklepov ocenili, da se borimo za omenjeni 
vodni sistem. Da ne bo pomote, hkrati 
nismo proti morebitnim novim vodnim vi-
rom, ki bi utegnili nastati. S priseljevanjem 
vedno večjega števila ljudi in ob rasti novih 
poslovnih objektov v občini, je poraba 
vedno večja, zato bo trenutna kapaciteta 
vode sčasoma vprašljivo zadovoljiva. Ne 
bi se smeli niti pogovarjati o opuščanju 
sedanjega sistema.
V to nas prepričajo mnogi izviri, ki so čudežno 
presahnili oziroma izpuhteli neznano kam, 
gladina podtalnice pa je vse nižja. Padavin 
sicer ni premalo, vendar se je zaradi vse večjih 
posegov v prostor tudi struktura zemlje (vse 
več asfaltiranih površin) tako spremenila, da 
voda dejansko prehitro odteče v morje in ne 
pronica počasi do zbirališča podtalnice. Zato 
se morska gladina viša – jasno da z globalnim 
segrevanjem uspešno talimo ledenike, zato 
je pomanjkanje pitne vode svetovni problem. 
Kar nekaj TV-oddaj o okoljski problematiki (pri 
tem največ glede novih vodnih virov in dušenja 
z odpadki vseh vrst) bi moralo prepričati ljudi v 
smotrnejše obnašanje na vseh področjih, kajti 
vse večjim podnebnim spremembam ne bo 

ušla niti Slovenija niti Mengeš, pa v katerikoli 
pokrajini že je.
Čeprav stopnje onesnaženosti voda – pred-
vsem nitratov in pesticidov (decetil atrazin) – 
lepo kažejo na največjo onesnaženost ravno 
na podtalnici (Drnava–Lek, Mengeško polje). 
Primerjava je več kot očitna: če je mejna vre-
dnost nitratov 50 miligramov na liter in če jih 
vsebuje krvavški vodovod 4–5, podtalnica pa 
25–40 in če podtalnica vsebuje pesticidov       
0,1 mil/l, kar je na meji ali čez, krvavški sistem 
in Žeček pa 0,05, kar je 20-krat manj, potem 
mora biti vsakemu jasno, kaj je dejansko boljše. 
Podatki so na internetu na razpolago vsakemu 
in so dokazano preverljivi. Važno je tudi, da bi 
se krvavški sistem uspešno filtriral, kako pa bi 
dejansko čistili podtalnico in s kakšnimi stro-
ški, si je tudi potrebno izračunati. Dolgoročno 
bi bil najcenejši vsekakor krvavški sistem, če 
vemo, da je tukaj kapaciteta vode zagotovljena 
za daljše obdobje – za naslednje rodove. Ker 
priteče čista iz alpskega skalovja in je tako 
imenovana živa voda.
Čeprav smo se podpisniki civilne iniciative brez 
vsakršnega medijskega pompa morali znajti po 
svoje in smo z letaki kar dvakrat vzpodbujali ozi-
roma ozaveščali ljudi k overitvi svojega podpisa 
podpore na UE Domžale, smo zelo ponosni, 
da se jih je odzvalo toliko. Hvala vsem. Spisek 
imen je tajen, zato je bil tudi strah nekaterih, da 
bi morebiti objavili njihova imena, popolnoma 
odveč. No, malo smo imeli tudi smole, saj je 

župan, pristojen za določitev datuma začetka 
zbiranja podpisov, s slednjim zavlačeval (moral 
bi se odločiti v osmih dneh po našem zahtevku), 
za nas 28. 4. 2008 res ni bil idealen, ker so 
sledili še prvomajski prazniki. Tudi delovni čas 
na UE Domžale (razen srede) za zaposlene ni 
najboljši, saj do treh popoldne ne uspejo niti 
priti iz službe. In čeprav pozdravljamo odprtje 
UE Mengeš (morda delovni čas samo ob torkih 
za tri urice ni smiseln), ne moremo mimo sa-
mega datuma otvoritve – dva dni po zaključku 
naše akcije. Malce nagajivo in prirejeno ali 
zgolj naključje?
Ne moremo mimo tega, da Občinski svet z 
županom vred zagovarja oziroma je potrdil la-
stništvo v sorazmernem deležu (30 odstotkov) 
krvavškega vodovoda, njene obnove pa ne. 
Kako naj navadnim sokrajanom razložimo tako 
odločitev? Se pravi – ko se nam bo v lastni hiši 
podrla streha nad glavo, bomo pač čakali neko-
ga tretjega, da jo sanira? Res nerazumljivo.
Kakorkoli, civilna iniciativa je v prvem koraku 
naredila svoje, ljudje so se dobro odzvali v 
prid ohranitve sistema pitne vode z vodohrama 
Krvavec. Sedaj čakamo na razpis referenduma. 
Upamo na datum jesenskih parlamentarnih 
volitev, saj bi le tako upravičili stroške, ki bi pri 
morebitnem samostojnem referendumu nastali. 
Smo optimisti, ki o problematiki oskrbe s pitno 
vodo po najboljših močeh ozaveščamo ljudi 
današnjega trenutka – za naslednje rodove.

Za civilno iniciativo, Ana Jernejčič

Narave nismo dobili v dar od svojih dedov, sposodili smo si jo od svojih vnukov !
(izrek Indijancev ljudstva Haida, Kanada)

POGOVOR O STRATEGIJI ŽUPANA O OSKRBI Z VODO OBČINE MENGEŠ
in o zahtevah civilne iniciative za ohranitev oskrbe z alpsko vodo z druženjem ob glasbi 

v sredo, 2. julija 2008, od 17. do 21. ure pred Knjižnico Mengeš.
Pogovor bo v dvoranici središča Naš slamnik (nad knjižnico) od 20. ure. 

HVALA LEPA ZA SODELOVANJE, OPRAVLJENO DELO IN ZA PODPORO!!!
Čakanje na drugega, ki bo opravil naše delo, je le racionalizacija naše neaktivnosti!

(Slavoj Žižek)

Župan Franc Jerič v predlaganem dokumentu z naslovom » Strategija oskrbe z vodo v Občini Mengeš« vztraja na tem, da Občina 
Mengeš z letom 2014 opusti oskrbo z alpsko vodo izpod Krvavca ter se usmeri na vire na Mengeškem polju (Črpališča podtalnice 
Občine Domžale). Pozablja se na povezovanje z drugimi (kamniški sistem), na dolgoročno oskrbo, ko bodo vnuki naših vnukov stari 
80 let in s tem na varnost in zanesljivost ob morebitnih še večjih poslabšanjih izdatnosti virov zaradi klimatskih spremeb. Župan vidi 
samo gole stroške izvedbe in gleda 30 oziroma 50 let naprej. Največja razlika pa je v kakovosti vode in v obsegu zatečenega in 
vsakodnevnega onesnaževanja. Podtalnica Mengeškega in Homškega polja, porečja Pšate in Kamniške Bistrice je obremenjena 
z zakopanimi (tudi nevarnimi) odpadki in obsežnim stalnim onesnaževanjem zaradi kmetijstva, prometa in urbanizacije.
Na pogovor in druženje vabimo vse podpornike za ohranitev oskrbe Občine Mengeš z alpsko vodo izpod Krvavca in za vse, ki 
vas zanima problematika vodooskrbe, okoljevarstva, klimatskih sprememb oziroma vam ni vseeno, kaj bomo zapustili potomcem 
naših potomcev.

Civilna iniciativa za ohranitev oskrbe Občine Mengeš z alpsko vodo izpod Krvavca

PONOSNI NA 353 OVEROVLJENIH PODPISOV 
V PODPORO ZA OHRANITEV KRVAVŠKEGA VODNEGA VIRA
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(nadaljevanje intervjuja z 
Matejem Hribarjem, novim 
predsednikom OO Nova Slo-
venija v Mengšu)
 
Kako ste prišli do predsedni-
škega stolčka v Novi Sloveniji 
v Mengšu?
Pri vsakem delu se moraš do-
kazati, da si iz pravega testa in 
prav nič drugače ni v politiki pred 
volivci. Vsaka vodstvena funkcija 
v politiki je voljena od ljudi, ki de-
lajo in krojijo politiko s teboj. Za 
prevzem krmila v Mengšu so bili 

INTERVJU Z NOVIM PREDSEDNIKOM OO NOVE SLOVENIJE MENGEŠ
So navzkrižja, ki pa jih je treba 
reševati na način, da bosta zado-
voljni obe strani in ne le ena. 

Kdo in kako lahko postane 
član Nove Slovenije v Men-
gšu? Ali sprejemate nove 
člane?
Član N.Si Mengeš lahko posta-
ne vsak, ki je polnoleten, ima 
interes vstopiti v politično okolje 
in si želi biti vključen v tekočo 
politiko tako na občinski kakor 
na državni ravni. Član lahko 
postane vsak, ki sprejme statut 
Nove Slovenije. Stranka je kot 
velika družina, v kateri vsak član 
zaseda svoje mesto. Lahko pa 
postanete tudi simpatizer naše 
stranke.

Najaktualnejša tema je trenu-
tno meja s Hrvaško. Kakšna 
bi bila po vašem mnenju 
najboljša rešitev? Se vam zdi, 
da so slovenski politiki izbrali 
pravo pot za reševanje tega 
problema?
Politika do sosednje Hrvaške 
se mi zdi primerna. Izkoriščanje 
incidentov v politične namene 
pa se mi zdi neprimerno, saj 
se moramo politiki dokazati z 
vidnimi dejanji in oprijemi na ob-
činski ravni. Šele tako nam bodo 
volivci zaupali mesta na držav-
nem nivoju. Zame je vsako delo 
odgovorno in tudi delo politika 
mora biti takšno. Če v lastnem 
političnem in zasebnem življe-
nju ne ravnaš odgovorno, ne 
moreš več dolgo ostati politik. 
To je vsakemu dobro poznano iz 
vsakdanjega življenja: življenje je 
odgovorna pot.

Kakšno je pa vaše mnenje 
glede  oskrbe z alpsko vodo 
izpod Krvavca?
Lahko rečem, da je presenetlji-
vo, da se pogovarjamo, s kje bi 
imeli pitno vodo, kajti lahko bi 
imeli več virov. Vendar je potreb-
no vedeti, da je že narejena veli-
ka škoda v dolinah zaradi divjih 
odlagališč, ki se jih je  začelo bolj 
kontrolirati šele nekaj let nazaj. 
Velike kemične tovarne, umetna 
gnojila na Mengeškem polju ... 
so dale močan negativen pečat 
že naši podtalnici. Za to sem ZA 

ohranitev alpskega vira vode, 
kajti tu se še da kaj popraviti. 
V dolini smo vse to, na veliko 
mojo žalost, že zamudili. Sam 
sem tudi član civilne iniciative za 
oskrbo Občine Mengeš z alpsko 
vodo izpod Krvavca. Potrudimo 
se, da bi bilo okolje v prihodnje 
čistejše, vsak posameznik lahko 
prispeva največ.

Najpogostejša asociacija na 
N.Si je v slovenskem prostoru 
verjetno Andrej Bajuk, njen 
predsednik. 
Bajuk je velik človek z veliko 
znanja in izkušenj. Je moj in 
strankin predsednik, katerega 
je potrebno spoštovati. Vedeti 
pa je potrebno, da imamo kot 
člani OO N.Si Mengeš svojo 
strategijo. Uresničujemo svoje 
poslanstvo in si prizadevamo 
pridobiti zaupanje ljudi v naše 
delo, kjer imamo popolno pod-
poro s strani vodstva stranke in 
veliko zaupanje ljudi z Mengša. 
Tudi pri nas v Mengšu izhajamo 
iz temeljev krščanske ljudske 
stranke. 

Na koncu najinega prijetnega 
pogovora bi lepo povabil medse 
vse, ki se nam imate voljo pridru-
žiti in aktivno vstopiti v politiko. 
Zato pridi, pristopi in nam po-
magaj pri sooblikovanju politike 
za boljši blagor naroda! Politika 
je neizmerno velik prostor, v 
katerem se lahko vsakdo izkaže 
na svojem področju.

Z Matejem Hribarjem se je 

pogovarjala Maja Majdič.

odločilni dosežki v M.Si Mengeš 
ter prepričljivi vizija in strategija 
razvoja stranke v Mengšu.

Kakšni pa so načrti? Kaj bi 
radi spremenili v Mengšu? 
V Mengšu vidim še veliko ne-
odkritih možnosti, ki jih ne bi 
smeli zlorabljati za politične 
igrice. Zanimanje ljudi bi morali 
preusmeriti v narejeno delo, na 
pa v kazanje političnih mišic in 
dokazovanje, kdo je močnejši. 
To je nepotreben balast. Treba je 
delati za ljudi in ne proti ljudem. 

ORATORIJ 2008
Poletje je vsak dan bližje, skupaj z njim pa se približuje 
tudi oratorij; letošnji bo imel naslov »Odpri oči!«. 
Oratorij je enotedenski počitniški program za osnovnošolske 
in predšolske otroke, ki ga v mengeški župniji izvajamo že 
več kot deset let. Letos bo potekal od ponedeljka, 18., do 
petka, 22. avgusta, vsak dan od 8. do 14. ure. V tem tednu 
se bodo otroci lahko skupaj igrali, ustvarjali in se učili novih 
spretnosti, spoznavali življenje apostola Pavla ter se družili 
s svojimi prijatelji. V petek popoldne bomo imeli še kratko 
prireditev za starše, potem pa skupno sveto mašo, s katero 
bomo zaključili oratorijski teden.
Mladi že pripravljamo program in vabimo vse otroke, da se 
nam poleti pridružijo! Prijavnice (kjer je na voljo tudi nekaj 
več informacij o zgodbi in oratorijskem urniku) lahko dobite v 
cerkvi ali v župnišču, kamor jih potem izpolnjene tudi čim prej 
vrnite. Ob prijavi lahko že poravnate  prispevek za oratorij, ki 
znaša 12 evrov na družino.
Pridite in skupaj z nami preživite lep, malo drugačen počitniški 
teden!

Animatorji

Matej Hribar, predsednik 
OO NSi Mengeš
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POLITIKA

LJUDJE, DEMOKRACIJA, SVOBODA
V soboto, 7. junija, je v ljubljanskem hotelu Union potekal 11. – 
tokrat programski – kongres LDS. Več kot 400 delegatov iz cele 
Slovenije je sprejemalo nov strankin program z naslovom »Priho-
dnost je v dobrih in mladih očeh«, s katerim bo stranka nastopila 
na jesenskih volitvah in predstavlja alternativo sedanji vladi.
Že priprava omenjenega programa je pokazala, da je stranka po vihar-
nem obdobju, ki je bila težavna, vendar pomembna izkušnja, bolj kot 
kadarkoli prej sposobna delati strokovno, poglobljeno, neobremenjeno 
ter je sposobna narediti notranje načine odločanja in posvetovanja 
bolj pregledne, demokratične in učinkovite. Še več, skozi dialog se je 
pokazalo, kakšna stranka LDS želi biti: jasnih vrednot, odkritega dia-
loga in učinkovitega projektnega dela, predvsem na področjih pravne 
regulative za zagotavljanje inovativnega, konkurenčnega gospodarstva 
in vključujoče, solidarne socialne politike.
Priprava programa, ki obsega kar 220 drobno tiskanih strani teksta in 
predstavlja prvi res podrobni dokument slovenske opozicije, ki komuni-
cira s konzervativnimi programi aktualne vlade, je zahtevala več kot pol 
leta in je skupek mnenj, stališč in znanj članic in  članov ter  številnih 
strokovnjakov. Prepričana, da slovenski politiki manjka dolgoročna 
vizija, je LDS program oblikovala tako, da se v njem zrcali vizija razvoja 
Slovenije v prihodnjih 10 do 15 letih. LDS ponuja jasno in odločno 
alternativo aktualni oblastni opciji in zastoju v razvoju. Ambicija je zelo 
drzna: postati ena od treh najbolj razvitih držav v Evropi.
»LDS si za osnovni cilj postavlja višjo kakovost življenja vsakega posa-
meznika, pri čemer tega ne veže le na gospodarsko blaginjo, temveč 
posebej vztraja na načelih pravne države in strpnem vzdušju, naklo-
njenemu ustvarjalnosti, predvsem pa na ponovni vzpostavitvi jasnega 
sistema vrednot. Svobodomiselnost in ustvarjalnost, iskanje prednosti 
v razlikah in sodelovanje za boljše rešitve – to so vrednote, na katere 
stavimo. Prepričani smo, da posameznici ali posamezniku za človeka 
vredno življenje ne zadoščata le osnovna blaginja in osebna svoboda, 
temveč vsakdo hoče pogoje, v katerih se bo lahko polno realiziral ali 
realizirala. Resnična kakovost življenja zato ne more biti vezana samo 
na ekonomijo, temveč zadeva celotni ustroj družbe: od splošnega 
vzdušja, naklonjenega ustvarjalnosti in strpnosti, preko ločenosti države 
in verskih skupnosti, do zaščite vseh tistih pravic, ki pripadajo človeku, 
pa naj sodi v večino ali tako ali drugačno manjšino. LDS zato pomeni 
Liberalna demokracija Slovenije, a vsem nam pomeni tudi: ljudje, 
demokracija, svoboda,« je v svojem govoru poudarila predsednica 
LDS, Katarina Kresal.
Predsednik Odbora za pravosodje, Aleš Zalar, vodja ljubljanskega 
Mestnega odbora LDS, je prepričan, da je program lahko konkuren-
čen programom drugih političnih strank. »Je program za upravljanje 
države in ne program, s katerim bi ugajali volivcem ter je zasnovan za 
izpeljavo reform, ki mogoče ne bodo všečne. Ne gre za leporečje, da 
bomo ponudili drugačen način vladanja, temveč je program nastal s 
sodelovanjem in s široko razpravo z različnimi strokovnjaki, različnih 
pogledov. Tako si tudi predstavljamo vladanje na način, da se išče 
rešitve, ki so sprejete – ne zato, ker ima koalicija ali neka stranka 
politično večino, temveč ker jo podpira največ tehtnih argumentov,« 
je še dejal Zalar.     
Dosedanja široka razprava o pričajočem programu in soglasna podpora 
delegatov na kongresu je le prvi korak do njegove uresničitve. Zaupanje 

ljudi na jesenskih voli-
tvah bo drugi. Resna, 
vključujoča in učinko-
vita koalicijska vlada 
po volitvah pa tretji.
 Liberalne demokratke 
in liberalni demokrati 
smo pripravljeni.

Boštjan Marinko

OO LDS Mengeš

PREDSTAVITEV IZGRADNJE 
OBVOZNICE MENGEŠ V 2008
Predstavitev (šesta) bo v ponedeljek, 30. junija 2008, ob 
20. uri, v dvoranici središča Naš Slamnik (nad knjižnico) 
v Mengšu. Po načrtu bo javni razpis za izvajalca objavljen 
sredi junija 2008 (sklep delovnega sestanka poslanca, 
28. maja 2008 na DARS-u). Državni zbor je na majski seji 
končno potrdil večino denarja za izgradnjo obvoznice Men-
geš – 6,2 milijona evrov.
Tema predstavitve bo tudi pregled priprav o obnovi državnih 
cest v Mengšu (Prešernova, Glavni trg, Slovenska), za kar je v 
proračunih države 2008 in 2009 načrtovanih skoraj 1,5 milijona 
evrov, od leta 2005 skupaj dobre 3 milijone evrov.
Predstavili bomo tudi prizadevanja Občine Mengeš, delovne sku-
pine župana in občinskega sveta v letih 2001 in 2002 o ureditvi 
podhodov v vsaj minimalni izvedbi za kolesarje in pešce (smer 
»Lipce«–drevored v Grobljah, smer tovarna Lek–Preserje).

mag. Tomaž Štebe, poslanec SDS 

 www.tomazstebe.sds.si

ČESTITKE IN NAJBOLJŠE ŽELJE
Ob 17. obletnici državnosti Slovenije vam čestitamo. Želimo vam 
vse dobro v osebnem in delovnem življenju. Veseli bomo odkrite-
ga in uspešnega sodelovanje za razvoj naše države.
Hvala vsem, ki se pošteno trudite za napredek in uveljavitev 
Republike Slovenije! Naj Vam bo v čast in ponos izobesiti slo-
vensko zastavo!

Slovenska demokratska stranka, 

Občinski odbor Mengeš, www.menges.sds.si 

OTVORITEV KRAJEVNEGA 
URADA V MENGŠU!
Lista za Občino Mengeš in njen razvoj si je v svojem volilnem programu 
zadala cilj, da bi po večih letih v naši občini zopet deloval Krajevni urad. 
S strani župana in Občinske uprave Občine Mengeš je bilo potrebnega 
veliko truda, da se je napoved uresničila. Poudariti je potrebno, da je 
bilo v preteklosti angažiranje glede odprtja krajevnega urada neuspe-
šno. Zato smo člani liste zelo veseli, da smo zopet uspeli izpolniti eno 
izmed predvolilnih obljub. Pri tem upamo, da boste občanke in občani 
pridobitev izkoristili v največji možni meri. Predvsem od vas bo odvisno, 
da urad ne bo sam sebi namen. Še več, v primeru velikega zanimanja 
za storitve urada se bo podaljšal njegov delovni čas. 
Pogosto si nekaj želimo, potem pa tega ne znamo v popolnosti izkoristiti. 
Še enkrat vas, občanke in občane, pozivamo, da izkoristite to možnost, 
saj vam bo s tem prihranjena marsikatera ura čakanja v Domžalah. Kaj 
vse lahko opravite v Krajevnem uradu, si lahko preberete v prejšnji šte-
vilki Mengšana, na spletni strani Občine Mengeš ter v samem uradu.    

Bogo Ropotar, Lista za Občino Mengeš in njen razvoj

Ob dnevu državnosti čestitamo 
vsem občankam in občanom.

 Lista za Občino Mengeš in njen razvoj Boštjan Marinko, Peter Gubanc, Roman 
Kalušnik
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OBVESTILO, POROČILO

V mesecih, ki so pred nami, se – kot že nekaj tednov nazaj – v 
naši lepi domovini bije politični boj, ki se prenaša med ljudi. 
Politika išče poti do volivcev, išče napake, nedoslednosti ali pa 
si tudi izmišljuje določene teme, ki bi nasprotnike pri volivcih 
spravili v nemilost. Nekatere stranke so si v tem času omislile 
celo svoje časopise, ki napadajo vse in vsakogar ter brošure in 
hvaljenje svojih zaslug in programov, ki jih dobivamo na dom. 
Prav je, da smo obveščeni in seznanjeni, vendar na kulturen in 
dostojen način. Moramo se zavedati, da živimo v 21. stoletju in 
da vse res ni dovoljeno.
V OO SLS smo se odločili, da na tak način ne posegamo v volilni boj. 
Volilcem hočemo pokazati samo, katere vrednote zastopamo in  katere 
so naše prioritete pri razvoju družbe.
Pred nami je referendum za pokrajinsko zakonodajo. Naše stališče je, 
da tako Slovenija kot tudi naša občina nujno potrebuje to zakonodajo 
– za enakomernejši razvoj vseh občin v celotni Sloveniji. Ni prav, da se 
nekateri razvijajo bolje kot drugi. Zavedati se moramo, da so pokrajine 
poznane v Sloveniji že stoletja. Današnja politika jih sicer deli še na 
manjše dele. Prav je sicer, da se posluša ljudi na terenu, kaj si želijo, 
vendar predvsem v sozvočju bivanja, nadaljnjega razvoja, povezav med 
občinami in ustvarjanju nečesa novega. V tem pogledu bi verjetno vsak 
volivec dal glas za tako zakonodajo. Izkušnje Občine Mengeš, ki se 
je v teh povezavah kalila v Podjetni regiji osmih občin in Ljubljanske 
urbane regije so zagotovo pozitivne, kljub majhnim vlaganjem v te 
povezave. V kolikor bi te povezave bile na institucionalni upravni ravni, 
bi to zagotovo vplivalo na boljše rezultate.
Kar nas v OO SLS Mengeš moti, je začrtana osrednja slovenska po-
krajina. Pokrajino je potrebno deliti na severno in južno. Zgodovinski, 

POKRAJINSKA ZAKONODAJA IN VODOOSKRBA V OBČINI MENGEŠ
gospodarski in drugi okviri nam nakazujejo mejo na reki Savi. To je 
naravna ločnica, ki jo je potrebno upoštevati.
V Občini Mengeš je v maju na pobudo stranke SDS, v organizaciji ci-
vilne inciative, potekalo zbiranje podpisov za »čisto alpsko vodo izpod 
Krvavca«. Stališče OO SLS ostaja nespremenjeno, tako, kot je že bilo 
zapisano v Mengšanu v letošnjem letu. Žal se je zgodila nedopustna 
napaka pri obnovi Krvavškega vodovoda, ki se je vlekla od leta 1998, 
po koncu mandata župana Janeza Pera, kljub večletnim urgencam na 
Občinskem svetu Občine Mengeš do župana mag. Tomaža Štebeta. 
Že v letu 1998 je bilo za obnovo pripravljeno in nabavljeno za takra-
tnih 17 milijonov tolarjev cevi, ki so izginile neznano kam – ali bolje 
rečeno – poniknile! In od takrat dalje se na Krvavcu okoli vodooskrbe 
ni dogajalo nič tehničnega – le brezplodni sestanki, izguba lastništva 
(sedaj je upravljalec Komunala Kranj) in seveda pospešena gradnja 
infrastrukture turizma na Krvavcu. Kdor si ogleda razmere na Krvavcu, 
mu je lahko jasno, da izpod te gore pač v prihodnosti ne moremo dobiti 
v pobudi zapisane »čiste alpske vode«.
Naše stališče in delo – tudi v pomoč županu – pa je, da se zastavljeni 
cilji bivšega župana okoli globinskih vrtin nadaljujejo, povezave pa naj 
se ustvarijo tudi z Občino Kamnik in navezavo z njihovim vodovodom. 
Menimo, da je njihov izvir in možnost dobave dobre vode najboljša 
rešitev.
Navsezadnje je v tem pogledu naše stališče čisto tehnično. Voda ne 
sme biti politično preigravanje strank za volitve, ampak čista stroka. 
Stroka mora odgovoriti in stroko moramo stoodstotno upoštevati in 
izvesti tisto, kar nam narekujejo pogoji in pogled v prihodnost.
Le s takim spoznanjem se bodo ustvarili pogoji, da bomo pili dobro 
in čisto vodo.

OO SLS MENGEŠ

Zveza prijateljev mladine Domžale

OBVESTILO
Obveščamo vas, da bo Zveza prijateljev mladine Domžale 

tudi v letu 2008 organizirala

LETOVANJA OTROK 
V DOMŽALSKEM DOMU NA OTOKU KRKU.

Letovanje bo potekalo v času poletnih počitnic za učence 
osnovnih šol občin Domžale, Lukovica, Mengeš, Moravče 
in Trzin od 1. do vključno 9. razreda. Tudi letos bo letovanje 
izvajalo podjetje Leštan Leštan d.o.o.

Termini letovanj so sledeči:  
1. izmena  9. 7. do 19. 7. 2008
2. izmena   19. 7. do 29. 7. 2008
3. izmena 29. 7. do 8. 8. 2008

Za vse dodatne informacije se lahko obrnete na telefon 
ZPM Domžale: 721-27-91 ali GSM: 051 624-176, vsako 
sredo od 16.00 do 18.00 ure.

VESELIMO SE POČITNIC Z VAMI!

Zveza prijateljev mladine Domžale

Predsednica Ema Škrjanc Ogorevc

Za dan državnosti vam želimo uspehov 
pri soustvarjanju skupne prihodnosti.

OO LDS Mengeš

POROČILO GASILSKE ZVEZE MENGEŠ ZA MESEC MAJ
Četrtek, 8. maj 2008 
Ob 18.00 uri se je kadilo iz sta-
novanja na Slamnikarski ulici v 
Mengšu. Posredovali so gasilci 
PGD Mengeš, Loka in Topole, 
ki so ugotovili, da se je na šte-
dilniku žgala hrana, medtem ko 
je stanovalec zaspal. Gasilci so 
evakuirali stanovalca, ki mu je 
bila nudena prva pomoč do pri-
hoda reševalnega vozila, odstavili 
hrano s štedilnika in prezračili 
stanovanje.

Sobota, 10. maj 2008 
Ob 17.35 je na Slovenski cesti v 
Mengšu zagorelo pod armatur-
no ploščo osebnega vozila VW 
passat karavan. Posredovali so 
gasilci PGD Mengeš in Topole, 
ki so pogasili požar in sanirali kraj 
dogodka.

Nedelja, 11. maj 2008 
Na območju občin Mengeš, 

Domžale in Lukovica je prišlo do 
pogina večjega števila čebeljih 
družin. Zaradi ugotavljanja vzro-
kov pogina si bile obveščene 
pristojne službe in policija.

Sobota, 17. maj 2008 
Ob 5.45 je prišlo do iztekanja 
vode v stanovanju bloka na 
Slamnikarski ulici v Mengšu. 
Posredovali so gasilci PGD Men-
geš, ki so vstopili v stanovanje 
in z zaprtjem ventila preprečili 
nadaljnje poplavljanje.

Sobota, 24. maj 2008 
Ob 15.02 je v stanovanjski hiši 
na Liparjevi ulici v Mengšu prišlo 
do kratkega stika na električnem 
kablu štedilnika. Gasilci PGD 
Mengeš in Loka so odklopili 
aparat z omrežja in zamenjali 
varovalko.

Gasilska zveza Mengeš
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IZOBRAŽEVANJE

V KEKČEVI DEŽELI
 
V pričakovanju razburljivih dogodivščin 
smo se z Bedanc busom zapeljali narav-
nost v Kekčevo deželo. Malo s strahom 
smo v gozdu iskali Bedanca in se izogibali 
njegovim pastem. 
Na poti smo celo našli njegovo nogavico in se 
kmalu ustavili pred njegovo kočo. Na srečo ga 
ni bilo doma, zato smo z zanimanjem pokukali 
v kotel, kjer se je kuhalo nekaj juhi podobnega 
in vstopili v njegovo kočo. Malo naprej se je 
sredi gozda prikazal sam Bedanc in hotel s 
seboj odpeljati otroka ali pa vzgojiteljico, a 
mu nismo pustili. Razjezil se je in že je hitel 
proti nam, pa smo ga z glasnimi sovinimi 
vzkliki hitro odgnali. Kmalu smo prispeli do 
Brincljeve hišice z dvižnim mostom. Prijazno 
smo priklicali Brinclja – ta nas je veselo sprejel 
in se potožil nad Bedancem. Dovolil nam je, 
da smo se preko dvižnega mostu povzpeli v 
njegovo hiško in se iz nje spustili po toboga-
nu. Razigrani Kekec nam je prek skrivnega 
rova pokazal pot do svoje hiške, kjer prebiva 
skupaj s Mojco. Z Brincljem so nam razkazali 
hiško in stare kmečke pripomočke in nam 
povedali marsikaj zanimivega. Nedaleč stran 
smo obiskali teto Pehto – ne boste verjeli – to 
je nadvse prijazna gospa. Razkazala nam je 
svoje bivališče, polno dišečih zdravilnih zelišč 
in nas celo pogostila z omamno dobrim čajem 
in domačim sladkim kruhom. Čas je prehitro 
tekel in že smo se polni vtisov poslovili od 
novih prijateljev. 

Sončki in Gobice z Zdravko 

TABORNIŠKE NOVICE
Zdravo! Iztekli so se še zadnji šolski dnevi 
in z njimi tudi vodovi sestanki. Zato smo se 
od letošnjega šolskega leta poslovili tudi 
pri tabornikih. Državni praznik in zaključek 
šolskega leta smo proslavljali s piknikom 
in igrami vse tja do popoldneva. 
Poleg zaključka sta se ta mesec pri tabornikih 
odvili dve večji akciji, ki sta imeli dober obisk, 
dobra organizacija pa je poskrbela, da tega 
dne ne bomo nikoli pozabili: propagandni 
tabor je bil namenjen našim mlajšim tabor-
nikom, na golažijado pa so bili vabljeni vsi 
ljubitelja golaža. 
Propagandni tabor se je odvijal zadnji vikend 
v maju. Otroci so prišli v LGM v soboto zju-
traj in so vse do nedelje pozno dopoldan 
spoznavali pravo taborniško življenje. Ves 
dan so nas spremljale razne igre, spoznavali 
so se s taborniškimi veščinami ter se naučili 
nekaj osnovnih stvari, kako preživeti v naravi. 
Ko se je spustil mrak, smo se posedli okrog 
tabornega ognja, kjer so otroci, ki prvo leto 
obiskujejo tabornike, izrekli zaprisego. S 
tem smo dobili kar 13 novih članov, ki so jih 
pri zaprisegi spremljali ponosni starši. Po še 

nekaj odpetih pesmicah smo se poslovili od 
staršev in ti so se odpravili domov, mi pa smo 
pogumno prespali noč v šotorih. Zjutraj smo 
pospravili tabor in odšli domov na nedeljsko 
kosilo, polni lepih vtisov in z upanjem, da se 
bo vsaj približno tako lepo odvijal tudi letošnji 
tabor na Nadiži. 
Tudi letos bomo organizirali tabor, tokrat 
na Nadiži, saj je v Bohinju septembrska 
ujma prizadela našo parcelo, kjer smo 
običajno taborili. Datum taborjenja osta-
ne isti: od 20.–26. julija. Za več informacij 
pokličite na tel.: 051/879-418 (Leon).
Z naravo k boljšemu človeku! 

propagandistka Teja

Kolesarski izpit je bil razdeljen na tri dele.
Teoretični del izpita je potekal po skupinah 
v računalniški učilnici in s pomočjo treh 
zgoščenk »S kolesom v šolo« (Učne vsebi-
ne, Vaje iz učnih vsebin, Izpit). Zajemal je 
sklope varno kolo, prometni znaki, vožnja s 
kolesom, upoštevanje pravil, mimovožnja, 
prehitevanje, zavijanje v levo in desno, rav-
nanje kolesarja pri prehodu čez železniško 
progo, zunanji dejavniki varnosti v prometu 
in vzdrževanje kolesa. S teoretičnim delom 
izpita smo na šoli pričeli že meseca septem-
bra – vsak teden so imeli učenci eno uro 
pouka v računalniški učilnici.  
Poligon so učenci vozili pri urah športne 
vzgoje na šolski ploščadi. Usposabljanje 
na poligonu je zajemalo predvsem razvijanje 
spretnosti za vožnjo kolesa. Z vajami na poli-
gonu smo pričeli konec meseca aprila.
Praktična vožnja v prometu je bila orga-
nizirana s pomočjo staršev. Učenci so vozili 
v skupinah od 3 do 5, izpitno vožnjo pa je 
opravljal učenec sam.
Vsak učenec je dobil CD, na katerem je bila 
posneta vožnja kolesarja po opisani poti, na 
kateri je potekala tudi izpitna vožnja. Tako so 
učenci in starši videli, kje poteka pot in kako 
se pravilno vozi. 
Na izpitni vožnji so poleg učiteljic sodelovali 
še policista Damjan Gnamuš in Uroš Aljaž, 
oba iz PP Domžale, prijazno pa nam je pri-
skočil na pomoč tudi Aleksandrin dedek, 
g. Jože Matan. Hvala vsem trem, da smo 
uspešno izpeljali izpitno vožnjo.

Imeli smo tudi dva pregleda koles, ki ju 
je opravil policist s PP Domžale, Damjan 
Gnamuš. Prvi pregled je bil le informativen. 
Učenci in starši so dobili informacije, ali 
je kolo primerno urejeno, oziroma kaj je 
potrebno še urediti, da bo kolo varno. Pred 
izpitno vožnjo je bil ponoven pregled koles 
za nalepko »Varno kolo«.
Vseh 45 učencev je uspešno opravilo 
kolesarski izpit, ki ga bodo dobili hkrati s 
spričevalom, 24. junija. Do takrat se sami 
še ne smejo voziti po cesti. 
Letos smo bili še posebno pohvaljeni. Po 
mnenju obeh policistov so učenci vozili zelo 
dobro, skoraj brez napak. Edina pripomba je 
bila, da so nekateri kolesarji predolgo čakali 
na križišču, preden so speljali. A tako smo 
jih naučili. Kolesarji, počakajte, dokler ni 
povsem varno!
Za tak uspeh so v veliki meri zaslužni starši, 
ki so si vzeli čas in s svojim otrokom vadili 
vožnjo, nekateri tudi v soboto in nedeljo.
Predsednik SPV, Anton Hribar, je poskrbel, 
da so vsi učenci dobili nagrade – odsevnike 
za roko, ki jih je prispevala Zavarovalnica 
Triglav. 
Bližajo se počitnice. Učenci so izpit sicer 
opravili, a to še ne pomeni, da jih lahko brez 
skrbi pustite na cesto. Starši, pazite na svoje 
otroke in ne pustite, da vozijo brez čelade.

Nada Javh, učiteljica 5. a

Dana Brank, učiteljica 5. b

ZAKLJUČEK KOLESARSKIH IZPITOV NA OŠ MENGEŠ

Naši taborniki

Vozili smo se z Bedanc busom

Pehta je bila prav prijazna

V Pehtinem bivališču
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V tem šolskem letu smo imeli 
tri sobotne delavnice, ki so bile 
namenjene učencem 5. razre-
dov devetletke, ki jih zanima 
naravoslovje.
Prva delavnica – Dinodan je bila 
16. februarja v Prirodoslovnem 
muzeju. Učenci so se sprehodili 
skozi pradavnino in spoznavali 
bitja, ki so že zdavnaj izumrla. 
Posebna pozornost je bila name-
njena dinozavrom, njihovemu na-
činu življenja, fosilnim ostankom, 
najdenim v Sloveniji in možnih 
razlogih za njihovo izumrtje. Na 
delavnici so učenci tudi likovno 
ustvarjali.  Novost v Prirodoslov-
nem muzeju so tudi skrinjice 
učenosti, ki vsebujejo muzejske 
predmete in navodila za reševanje 
zanimivih nalog. Na razpolago 
so tri različne teme: Minerali in 
kamnine, Pokaži mi zobe, pa ti 
povem, kdo si in Čigava je hišica. 
Učenci so se po skupinah lotili 
vseh treh tem.
Druga delavnica je bila 5. aprila 
v Hiši eksperimentov. Najprej 
smo se z vzpenjačo povzpeli na 
Ljubljanski grad in si ogledali 
vir tualno predstavitev življenja 
na gradu nekoč ter mesto Lju-
bljana z razglednega stolpa. V 
Hiši eksperimentov so učenci v 
parih delali različne poskuse in 
izpolnjevali učne liste. Poskusov 
je veliko, zato nismo uspeli rešiti 
vseh. Čas je prehitro tekel in kljub 
negodovanju učencev smo se 
morali vrniti domov. 
Zadnja delavnica je bila 24. maja 
v Narodnem muzeju. Narodni 
muzej hrani zbirko skoraj   200 
kamnitih spomenikov z napisi iz 
rimskega obdobja, ki razkrivajo 
različne plati preteklega življenja. 
V sklopu zbirke je tudi pozlačeni 
kip Emonca, oblečenega v značil-
no rimsko togo, zato so se učenci 
tudi sami tako oblekli. Pridružili so 
se emonskemu meščanu Narmu-
su, ki jih je popeljal v rimski vsak-
dan. V njegovi družbi so spoznali 
različne sloje takratne družbe, 
rimsko kuhinjo, igre, vojsko, 
promet, denar in rimske bogove, 
naučili pa so se tudi izganjati du-
hove. Učenci so za konec izdelali 
naglavni venec.
Zanimanje učencev za delavnice 
je bilo zelo veliko, vendar je število 
udeležencev na delavnicah na 
žalost omejeno.

učil sem se tudi pripraviti omako 
iz začimb in ribjih glav, ki pa je ne 
bi jedel.
Aleksandra: Bila sem le na zadnji 
delavnici, ki mi je bila zelo všeč. 
Spoznala sem, kako so včasih 
živeli in videla veliko ostankov iz 

VETERANI VOJNE ZA SLOVENIJO 
SO OBISKALI DEVETOŠOLCE NA
OSNOVNI ŠOLI MENGEŠ
Konec maja sta devetošolke in devetošolce na Osnovni 
šoli Mengeš obiskala predsednik sekcije Veteranov vojne 
za Slovenijo Mengeš, Lado Skok, in predsednik sekcije 
Veteranov vojne za Slovenijo Trzin in major slovenske 
vojske v pokoju, Jože Kosmač. Oba sta bila v osamosvo-
jitveni vojni za Slovenijo leta 1991 pripadnika Teritorialne 
obrambe in s tem aktivna udeleženca bojev proti jugoslo-
vanski vojski. 
O teh pomembnih dogodkih za naš narod je Jože Kosmač že 
deveto leto predaval učenkam in učencem na mengeški šoli. 
Sestavni del njegove zanimive predstavitve dogodkov junija 
1991 je bil dokumentarni film, ki prikazuje boje med TO in JA 
v Trzinu.   
Letos nas je predsednik mengeške sekcije ZVVS, Lado Skok, 
prijazno povabil na ogled spominske sobe, ki jo je mengeška 
sekcija lepo uredila v občinski stavbi na Slovenski cesti v Men-
gšu. Mladi so si z zanimanjem ogledali razstavljene eksponate in 
so pozorno prisluhnili uvodnim besedam, ki jih je zanje skrbno 
pripravil gospod Skok. Svojo pozornost je mengeškim deve-
tošolcem s pozdravnimi besedami izkazal tudi župan Občine 
Mengeš, Franc Jerič.
Predavanje in druge aktivnosti s strani ZVVS so dragocena 
popestritev šolskega programa, saj otroci s srečanjem z nepo-
srednimi nosilci dogodkov iz osamosvojitvene vojne za Slovenijo 
dopolnijo svoje poznavanje zgodovine, ki ga dobijo pri pouku, 
predvsem pa s temi srečanji lažje in bolje začutijo takratni čas 
in dogodke iz osamosvojitvene vojne in tako krepijo narodno 
zavest ter pripadnost slovenski državi.

OŠ Mengeš

Jože Kosmač z učenci 9. razreda

SOBOTNE USTVARJALNE DELAVNICE
Za pomoč pri izvedbi delavnic bi 
se rada zahvalila županu Francu 
Jeriču, saj so imeli učenci prevoz 
za vse tri delavnice brezplačen 
in gospodu Slaparju, ki nas tako 
potrpežljivo prevaža naokoli. Še 
nikoli ni rekel, da nas kdaj ne 
more peljati. 

Kaj so o delavnicah 
menili učenci?
Ana: Na delavnicah mi je bilo 
všeč, ker so bile zanimive. Veliko 
smo se naučili in se pri tem tudi 
zabavali. Všeč mi je bilo tudi, da 
smo sami ustvarjali. Želim si, da bi 
bile takšne delavnice večkrat.
Monika: Vse mi je bilo všeč. 
Najbolj mi je ostala v spominu 
delavnica o Rimljanih, ko smo se 
tudi sami oblekli v oblačila iz tistih 
časov. Zanimiva je bila tudi vožnja 
z vzpenjačo in čudovit razgled na 
Ljubljano. Izvedela sem veliko 
novega.
Tara: Na vseh delavnicah je bilo 
zanimivo. Všeč so mi bili poskusi 
v Hiši eksperimentov, še poseb-
no postelja z žeblji in poskusi z 
mehurčki. Vseh poskusov nismo 
naredili, saj nam je zmanjkalo 
časa. Tudi predstavitev nastanka 
Ljubljane, ki smo si jo ogledali s 
posebnimi očali, je bila zanimiva.    
Eva: Pri prvi delavnici mi je bilo 
všeč vse, najbolj pa sem bila 
vesela svojega dinozavra, ki sem 
ga sama pobarvala. Pri drugi de-
lavnici mi je bil najbolj všeč grajski 
stolp in vožnja z vzpenjačo, od po-
skusov pa postelja z žeblji. Tretja 
delavnica je bila zabavna, saj smo 
se oblekli v rimska oblačila, ki pa 
so mi ves čas padala dol.
Katja: Na Ljubljanskem gradu 
mi ni bila všeč grajska kapelica, 
slabo sem se počutila v njej. 
Veliko sem izvedela o zgodovini 
Ljubljane in življenju ljudi v sre-
dnjem veku. Uživala sem v Hiši 
eksperimentov, kjer sem naredila 
vse poskuse. 
Martin: Najbolj mi je bila všeč 
delavnica v Hiši eksperimentov. 
Delali smo različne poskuse in 
ob vsakem poskusu tudi reševali 
naloge. Zanimivi so bili poskusi z 
mehurčki in različno obarvanimi 
plameni. 
Jaka: Všeč so mi bile vse de-
lavnice, še posebno zadnja, ko 
smo se preoblekli v Rimljane in 
spoznavali njihovo življenje. Na-

obdobja Rimljanov na naših tleh. 
Narodni muzej bi rada še kdaj 
obiskala.
Luka: Edino, kar mi na delavnicah 
ni bilo všeč, je, da smo se oblekli 
v oblačila tistih časov. Drugače mi 
je bilo vse všeč, saj sem izvedel 
veliko stvari, ki jih nisem vedel.

Dana Brank, učiteljica 5. b

Nada Javh, učiteljica 5. a 
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PRIMOŽEV VEČER
Prvo junijsko soboto je v cerkvici Sv. Primoža in Felicijana 
v Loki pri Mengšu izzvenel 14. tradicionalni Primožev večer, 
ki ga obema zavetnikoma v čast pripravlja Kulturno društvo 
Antona Lobode. Slavnostni večer se je začel s pritrkavanjem 
pred sv. mašo, ki jo je daroval domači župnik Janez Avsenik, 
s pesmijo pa spremljal loški cerkveni zbor. 
V nadaljevanju smo prisluhnili glasbenemu programu, ki ga je 
oblikovala in vodila Barbara Justin. Tokrat sta bila v glavni vlogi kul-
turnega večera Vokalna skupina Pot s kitaristom Alešem Travnom in 
harmonikar Dejan Maleš. Mlade pevke s Trstenika na Gorenjskem 
so z izvajanjem ritmične glasbe osvojile srca poslušalcev loškega 
koncerta, z lastnimi skladbami pa so prepričale tudi občinstvo na 
festivalu Ritem duha v Mariboru – za izvedbo pesmi Tvoja ljubezen 
jim je prisodilo prvo mesto. 
Svojo nadarjenost oziroma že kar dovršenost pa je pokazal tudi 
enaindvajsetletni Dejan Maleš s Šenturške Gore pod Krvavcem (na 
sliki). Na harmoniki, na katero igra že od malega, svoje znanje pa 
zdaj izpopolnjuje na Deželnem konservatoriju v Celovcu, odpira 
nove glasbene svetove. V skladbah J. S. Bacha, I. Albeniza, A. 
Piazzolla in B. Adamiča je deloval kot pravi virtuoz. 
Vsi nastopajoči so si za kakovostno izvedbo prislužili navdušeno 
ploskanje poslušalcev, ki so dodobra napolnili loško svetišče. Po 
koncertu pa sta, kakor je v Loki navada, sledila pokušanje dobrot 
domačih gospodinj in prijeten pogovor med udeleženci v objemu 
Primoževega večera. Kljub temu, da je malo ponagajal dež.

 Jože Brojan

POLETNI DELOVNI ČAS V KNJIŽNICI MENGEŠ
Knjižnica Mengeš vsem svojim uporabnikom sporoča, da bo 
med 30. junijem in 31. avgustom 2008 odprta po poletnem 
urniku:

Ponedeljek 14.00 – 19.00
Torek      zaprto
Sreda   8.00 – 13.00
Četrtek 14.00 – 19.00
Petek      zaprto

Telefon: 01/ 723 73 74. Več informacij dobite tudi na spletni 
strani www.knjiznica-domzale.si.
Prijetne počitnice vam želiva!

knjižničarki Zdenka in Barbara

ČLANI FOLKLORNE 
SKUPINE SVOBODA V BRUSLJU
 
Turistično društvo Jarše-Rodica je znova dokazalo, da nima 
meja in da se lahko ponaša s predstavitvijo Slovenije. Obisk 
Bruslja smo načrtovali skupaj z evropsko poslanko Ljudmilo 
Novak, ki nas je tudi finančno podprla.
Nemogoče je opisati vse, kar smo doživeli, od obiska mesta Bru-
gge – rečejo mu belgijske Benetke do obale severnega morja, 
navdušenih prebivalcev teh mest nad nami, nastopa v predstav-
ništvu Morsa ter obiska parlamenta. Povsod so nas spremljali 
glasba, pesem in ples.
Zopet smo pokazali, da skupaj zmoremo veliko. Pri uresničitvi teh 
ciljev so nam pomagali: člani Folklorne skupine Svoboda Mengeš, 
Društvo harmonikarjev Stopar iz Loke pri Mengšu, oktet Galus iz 
Jarš ter naše članice pri peki dobrot za popotno torbo in pripravi 
daril.
V Evropskem parlamentu sta nas sprejela evropska poslanca 
Ljudmila Novak in Lojze Peterle. Brez njunih asistentov, še zlasti 
gAleša Rusa, ki je bil naš vodič pri vseh številnih ogledih, ki jih je 
nemogoče opisati, ne bi šlo.
Zahvaljujemo se tudi Robiju Stoparju in njegovim harmonikarjem ter 
Folklorni skupini Svoboda Mengeš, saj bi brez njih to gostovanje 
in navdušenje ne bilo tolikšno. Res smo ponosni na to, kako je 
naše društvo predstavilo Slovenijo, saj je naša zastava plapolala 
na vseh naših poteh in nastopih.

Vida Strajnar

Društvo harmonikarjev Mengeš se je predstavilo na ulici.

Folklorna skupina Svoboda je nastopila v dvorani.
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Likovno društvo Mengeš 

RAZSTAVE IN LIKOVNE DELAVNICE 
V MAJU IN JUNIJU
Mežanovi dnevi 
Javni sklad RS za kulturno dejavnost  območna izpostava Ptuj, je orga-
nizirala državno razstavo likovnih del pod nazivom MEŽANOVI DNEVI, 
pod vsebinsko široko zastavljenim naslovom: KJE SO MEJE?. Na 
izboru likovnih ustvarjalcev iz cele Slovenije je sodelovalo 71 avtorjev, s 
112 slikami in kipi, med katerimi je bilo izbranih 43 del, » ki so izdelana 
z bolj modernim in angažiranim pristopom.« Odprtje razstave je bilo 
v Miheličevi galeriji na Ptuju. Z ozirom na to, da smo prvič nastopali 
v novi ponudbi na državni ravni, smo zadovoljni, da je med 43 deli, 
izbranih 5 naših slik. Na razstavo so se uvrstili:
Leonida Kočar-Goropevšek s sliko, BREZ NASLOVA
Helena Rems s sliko, V PUŠČAVI
Vlado Fejzič s sliko, MIR-LJUBEZEN in
Barbara Rabič s slikama: CIVILNE ŽRTVE in ČLOVEK ČLOVEKU 
VOLK.

Razstava likovnih del v NLB Mengeš
V NLB d.d. Področje NLB Domžale, Posredovalnica Mengeš, je bila 
28. maja odprta razstava likovnih del članov LD Mengeš. Razstava je 

Likovno društvo Mengeš 
v galeriji Nove Ljubljanske banke v Mengšu

ODPRTJE RAZSTAVE 
V sklopu prireditev v počastitev praznika Občine Mengeš je 
bilo na galeriji NLB Poslovalnice Mengeš odprtje razstave 
Likovnega društva Mengeš. Gostiteljica razstave je bila vodja 
NLB Poslovalnice Mengeš, Štefka Capuder, ki je v sodelovanju 
z učenci Glasbene šole Domžale, enota Mengeš, ter mengeške 
baletne šole Balerina številnim zbranim obiskovalcem pripravila 
prijeten otvoritveni program. 
Uradno je razstavo odprl župan Občine Mengeš, Franc Jerič. Likovno 
društvo Mengeš šteje 22 članov. Združuje jih ljubezen do likovne 
umetnosti. Društvo ima 12-letno tradicijo, v svojih vrstah pa združuje 
umetnike od najstnikov do upokojencev, ki presegajo starost krep-
ko čez sedemdeset let. Člani društva se pod strokovnim vodstvom 
učijo osnov likovne umetnosti, ki se začnejo s črto, ter zakonitosti 

oblik, kompozicij, skladnost barv in 
podobno. Za svoje likovne izdelke 
so prejeli številne nagrade, priznanja 
in certifikate, prav tako pa imajo tudi 
velik posluh za humanitarne akcije, 
saj svoje umetnine večkrat poklonijo 
v dobrodelne namene ter organizirajo 
dobrodelne licitacije slik. 
Ob tej priložnosti je vodja Poslovalnice 
Mengeš, Štefka Capuder, povedala: 
»V NLB Banki Domžale, Poslovalnica 
Mengeš, smo se jeseni 2007 odlo-
čili, da odpremo vrata naše galerije 
za različne prireditve. Najprej smo 

organizirali kulturni večer s pisateljem Ivanom Sivcem, sedaj pa smo 
v okviru občinskega praznika omogočili razstavo Likovnega društva 
Mengeš.  V banki se zavedamo, da je pomembna tudi vpetost v okolje, 
v katerem živimo in poslujemo. Veseli nas, da k temu pripomoremo s 
takimi prireditvami, ki jih bomo ohranjali tudi v bodoče.«

Katarina Karlovšek

Gostiteljica razstave 
Štefka Capuder

bila na ogled tri dni po dve uri, predvsem pa je bila namenjena počastitvi 
praznika Občine Mengeš.
Ob zanimivem glasbenem in baletnem programu, je  Štefka Capuder, 
vodja NLB poslovalnice Mengeš, v uvodnem pozdravu nagovorila 
prisotne, tudi s predstavitvijo poslovanja banke, ob novi združitvi  LB 
Banke Domžale, z NLB Ljubljana. 
Teodora Blejec je predstavila LD Mengeš in razstavljena dela, izdelavo 
teh v različnih tehnikah ter umetniški pristop k slikarstvu.
Razstava je nastala na pobudo župana Franca Jeriča in Jožeta Vahtarja, 
predsednika Zveze kulturnih društev Občine Mengeš. Med prisotnimi 
sta razstavo počastila tudi častna občana Franc Zabret in Franc Blejc, 
strokovna likovna ocenjevalka Smiljana Majer ter predstavniki NLB 
Domžale.  
Na prelepi galeriji so platna in slike izdelana na papirju ter postavljene 
na grobo izdelanih slikarskih stojalih, nenavadno zaživeli in tiho smo 
premišljevali, kako bi bilo lepo v Mengšu imeti tako lep prostor za 
razstave.

Zlata paleta 2008 
30. maja je v Loškem Potoku odprta razstava ZLATA PALETA 08, 
SLIKARSTVO-REALIZEM. LK Mengeš je tokrat za razstavo širokega 
tematskega spektra izbralo 17 slik. Slike so izdelane v različnih razpi-
sanih tehnikah: olje na platnu, akril na platnu in trdi podlagi, pasteli in 
akvareli. Razpisana tematika je bila:

likovna zabeležba javne kulture v svojem kraju (zanimivi javni dogodki • 
in običaji ter drugo) 
dediščina - narava kot dediščina (panoramsko slikanje z objekti ali • 
brez s prepoznavnim motivom)
motivi cveta.• 

Na izboru v Loškem potoku so strokovni člani komisije ocenjevali 250 
del ter jih izbrali 50 za razstavo. Od tega se je na razstavo uvrstilo pet 
naših avtorjev:
Vlado Fejzič s sliko PRIPRAVA NA IZLOV (akril na platnu) - cerfikat 
kakovosti,
Ina Malus s sliko MAGNOLIJE (pastel) - priznanje 
Milica Tomšič s sliko POMLADANSKI ŠOPEK (pastel) - priznanje
Dora Blejec s sliko SONĆNICE V VAZI (pastel)- priznanje in
Barbara Rabič s sliko FOLKLORA (olje na platnu) – priznanje.
Ena izmed 8-članske strokovne komisije, likovna ocenjevalka Smiljana 
Majer, se je našega uspeha resnično razveselila, o čemer je takoj 
obvestila župana Občine Mengeš.

Likovna delavnica na gradu v Jablah 
Dobri sosedski odnosi so temelj kulturnega sožitja. Kot vsako leto, se 
je LD Mengeš tudi tokrat odzvalo povabilu Turističnega društva Trzin 
na likovno delavnico (skupaj z LD Trzin) in povabljenci iz LD Ljubljana 
in Kamnik. Slikarstvo se je tako lepo dopolnilo z delavnico rezbarjev 
Slovenije, kateri so postavili na ogled veliko svojih izdelkov. Trzinski 
festival Trzinska pomlad 2008, ki se je pričel 24. maja, je tako obo-
gaten tudi s podarjenimi likovnimi stvaritvami. Na likovni delavnici, ki 
je potekala na gradu Jable, je sodelovalo 12 članov našega društva. 
Tematika je bila povezana s Trzinom, tako da so nastala zanimiva dela, 
z zanimivimi naslovi.   

Barbara Rabič
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»Tek je zdrav. Tek z namenom pa še kori-
sten. Zdrav duh pa v zdravem telesu tudi 
lepše igra«, so si rekli fantje Mengeške 
godbe in v inventar obvezne godbeniške 
opreme, instrumenta in pivskega vrčka, 
vpisali tudi par tekaških superg. 
Fantje so lani začeli trenirati tek na pobudo 
tedanjega dirigenta, da bi vendarle prenehali 
zamujati na vaje. Vsi godbeniki so problem 
zamujanja vzeli na znanje, bolj zagnani pa so, 
da ne bi česa zamudili, začeli vestno tekati 
naokrog. Najhitrejši trije so že lani na Teku 
trojk zastopali barve Mengeške godbe.
Neustrašna trojka – Primož Per, Robert Po-

Članska ekipa je uspešno zaključila tekmo-
vanje v 1. slovenski namiznoteniški ligi. Za 
ekipo so igrali Andraž Avbelj, Klemen Jaz-
bič, David Orešnik in Matjaž Osolin. Osvojili 
so 8. mesto in bodo v sezoni 2008/2009 
že tretjo sezono igrali v prvi ligi. Člani so 
uspešno tekmovali tudi na državnem pr-
venstvu in na TOP 12, kjer so pričakovano 
dosegli dobre  rezultate.
Na državnem prvenstvu za mlajše kadetinje je 
Kaja Skok osvojila 3. mesto, kar je njen največji 
uspeh, Šejla Dizdarevič in Anita Hadžipašiš pa 
sta se uvrstili v finalno skupino. Pridobile so si 
pravico za nastop na TOP 12, ki je bil 31. maja 
v Puconcih. Na tem turnirju je nastopilo 24 naj-
boljših mlajših kadetinj, ki so bile razvrščene v 

GODBA MENGEŠ IMA HITRE NOGÉ
žar in Dimitrij Lederer – se je, opogumljena 
z uspehi lanske sezone, znova spopadla s 
hribovito traso. Lanski tek se je izkazal za 
nadvse uspešnega – v cilj so pritekli skupaj, 
precej pa so izboljšali tudi točnost prihoda na 
vaje, kar je enemu od njih prišlo še posebej 
prav – prevzel je mesto kapelnika Mengeške 
godbe in lahko bi rekli, da se za dirigenta 
zamujanje res ne spodobi. 
Na tradicionalni, že 52. tekaško-pohodni-
ški prireditvi »Pot ob žici«, so bile barve 
Mengeške godbe dobro zastopane. Po poti 
okupirane Ljubljane je po vseh naporih malce 
spremenjene trase trojka Godbe Mengeš v 

tri jakostne skupine po osem tekmovalk, igrale 
pa so vsaka z vsako.
Kaja Skok je na koncu osvojila 4. mesto, kar jo 
na jakostnih lestvicah za sezono 2007/2008 
uvršča na skupno 4. mesto. Šejla Dizdarevič 

smislu stare godbeniške rečenice »Vsi za ene-
ga, eden za vse« v cilj prisopihala skupaj, na 
32. mestu med 386-imi trojkami. Ubranost so 
pokazali tudi v malce poskočnejšem tempu, 
skladbo, dolgo 12 km, so preigrali 4 minute 
hitreje od lanskega leta!
Bravo, hitre noge Mengeške godbe!

 A. H.

NAMIZNOTENIŠKE NOVICE – USPEŠEN ZAKLJUČEK SEZONE
je v 3. jakostni skupini osvojila 3. mesto, Anita 
Hadžipašič pa 5. mesto.
V nedeljo, 1. junija, je bil v Ljubljani zaključni 
turnir MRNTZ za učence osnovnih šol in dijake. 
Tekmovalci tekmujejo v skupinah 1.–3. razred, 
4.–5. razred, 6.–7. razred in dijaki. V vsej se-
zoni je šest turnirjev, ob koncu sezone pa so 
razglašeni najboljši tekmovalci v sezoni.

Rezultati šestega turnirja
Učenci 1.–3 razred: Nejc Erjavec – 2. mesto
Učenke 5.– 6 razred: Kaja Skok – 2. mesto
Anita Hadžipašič – 3. mesto
Dijaki: Matjaž Osolin – 2. mesto

JOM
Dobitniki kolajn na zadnjem turnirju: Šejla, 
Nejc, Anita, Kaja

Teniška sekcija Mengeš je v soboto, 17. 
maja, že drugo leto zapored organizira-
la turnir in piknik za udeležence teniške 
šole in njihove starše. 
Dobili smo se ob 9. uri in se najprej okrep-
čali z zajtrkom. Mladi tenisači so se nato 
podali v boj, ob igriščih pa so jih s stisnje-
nimi pestmi spremljali njihovi starši, brat-
ci in sestrice. Igralci so tekmovali v dveh 
skupinah: do 10 let in do 14 let. Vsak je 
moral v svoji skupini odigrati tekmo z vsa-
kim, za zmago pa je bilo treba osvojiti niz 

TURNIR IN PIKNIK ZA UDELEŽENCE TENIŠKE ŠOLE IN NJIHOVE STARŠE
(šest iger). Seštevek vseh dobljenih iger 
vsakega tekmovalca je na koncu dal vrstni 
red.
Po končanem turnirju smo se najprej po-
gostili ob dobrotah z žara, nato pa je sle-
dila težko pričakovana podelitev priznanj 
in nagrad. Po končanem »uradnem« delu 
srečanja so se na teniška igrišča podali še 
starši, mladi tenisači pa so se po napetih 
dvobojih sproščali ob igranju nogometa.
Turnir je v tekmovalnem in družabnem 
smislu uspel, mladim tekmovalcem pa 

lahko čestitamo za odlično igro in požrtvo-
valno borbo na igriščih!

Rezultati
Skupina do 10 let:
1. Tina Banožič, 2. Nejc Majcen, 3. Ana 
Glavan, Anja Šuštar Finžgar
Skupina do 14 let:
1.Tim Janežič, 2. Liza Mušič, 3. David 
Majcen, 4. Gašper Hren, 5, Anja Rahe

Teja Jenčič, 

Teniška sekcija Mengeš

TENIŠKI TURNIR
Odlično pripravljena igrišča teniške sek-
cije so po dolgi zimi v soboto, 10. maja, 
pričakala prvo tekmovanje. Po tradiciji 
je bil organiziran turnir v igranju dvojic z 
žrebanjem parov po vsakem odigranem 
kolu.
Tekmovanja se je udeležilo 25 tekmovalcev in 
ena tekmovalka, ki so nestrpno pričakovali žre-

banje parov, saj je to v marsikaterem primeru 
odločalo o tem,  kdo bo na koncu zmagovalec. 
Po zanimivih in v vseh primerih borbenih treh 
kolih so se preštele dobljene igre in osem 
igralcev z največjim številom dobljenih iger se 
je uvrstilo v polfinale in kasneje v finale.

Rezultati 
Polfinale:
1. Hribar-Lednik : Kaplja-Maver Igor 5/3
2. Tuma Matic-Kramar : Loboda-Stergar 2/7

Za 3. mesto:
Kaplja-Maver : Tuma-Kramar 9/7
Finale
Hribar-Lednik : Loboda-Stergar 9/7

Zmagovalca in finalista so prejeli priznanja in 
praktične nagrade, ostalim tekmovalcem pa je 
ostalo lepo športno doživetje in po koncu tek-
movanja prijetno druženje z jedačo in pijačo. 

Leo Jerič, tajnik teniške sekcije

Primož Per, Robert Požar, Dimitrij Lederer
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Letošnja sezona avtokrosa že lahko postreže s prvimi rezultati. 
Do sedaj sta bili namreč že dve dirki za državno prvenstvo v 
avtokrosu: Sopotnica v aprilu in Tunjice v maju. V letošnji sezoni 
vse kaže na zaostrovanje konkurence vozil in dirkalnikov. Vožnje 
so zelo izenačene in v nekaterih divizijah se dozdeva, da so 
dirkalniki dosegli skrajne meje tehničnih zmogljivosti. Zato se 
v posameznih dirkah čedalje bolj kažejo različne sposobnosti, 
taktike in značajske lastnosti voznikov.
Na drugi dirki v Tunjicah smo lahko videli do sedaj še nevidene hitrosti 
in vratolomna prevračanja. Boj za lovoriko državnega prvenstva tako 
postaja vse bolj srdit. Slednje na dirke priteguje vse več gledalcev, 

AVTOKROS KARAVANA V 2008

ki imajo resnično kaj videti. Hitrejše in bolj zanimive so dirke, več je 
dirkalnikov in kar je še posebej pohvalno, čedalje bolje so organizirane 
dirke, za kar gre pohvala ASC Mustang Domžale.
Tudi letos se je v boj podal Peter Kosec – PIPI iz Mengša, občasno 
mu tekmovalno družbo dela tudi Andreja Kosec kot edina predstavnica 
nežnejšega spola v državnem prvenstvu v avtokrosu. Po prvih dveh 
dirkah so rezultati vzpodbudni, saj kaže, da je dirkalnik bolj konku-
renčen kot lani. V prvi dirki se je boril za sam vrh in ob zagrizenem 
boju pristal na 3. mestu. Na drugi dirki mu je žal ponagajal dirkalnik 
in moral se je zadovoljiti z  8. mestom. 
Sezona avtokrosa se nadaljuje in na sporedu sta še dve dirki: 
7. septembra Tunjice in 21. septembra Planina nad Horjulom. 
Dirkajmo vsi, Bojan in mi ... Vabljeni!

Rok Kosec

O nujnosti čim hitrejše izgra-
dnje srednje, velike ali mega-
lomanske dvorane, kot ji pravi 
eden izmed občinskih svetni-
kov, pričajo ne le izražene želje 
in potrebe številnih društev, 
ampak tudi rezultati le-teh. Za-
gotoviti normalne razmere za 
vadbo tudi v mesecih, ko ta ni 
mogoča na prostem, je in mora 
biti prioritetna naloga vsake 
sredine, ki si želi še boljših 
športnih rezultatov in na koncu 
koncev tudi množičnega šport-
nega udejstvovanja vseh, še 
posebej mladih. V razmerah, ki 
vladajo sedaj, ko v telovadnici 
Osnovne šole Mengeš oziroma 
v telovadnici TVD Partizan (če 
ji lahko tako sploh rečemo) v 
zimskih mesecih hkrati trenira 
več kot 30 mladih športnikov 
različnih selekcij in ko je te-
meljna skrb trenerja na takih 
treningih varnost ter disciplina 
in ne strokovno delo, je težko 
pričakovati rezultate, kot si jih 
mladi športniki in njihovi navi-
jači (beri: starši) želijo. 
Tudi zato pomeni prihod pomladi 
in s tem konec treningov v tesni 
dvorani pravi praznik za vse nogo-
metne navdušence. S povečano 
intenzivnostjo treningov na zgle-
dno urejenih travnatih površinah 
(hvala, Sablja) trenerji domačega 
kluba NK Mengo 28 poskušajo 

po porazu s prepričljivo ekipo Ka-
mnika dosegla visoko zmago proti 
domači ekipi s 5:1. V silovitem in 
razburljivem srečanju proti ekipi 
Radomelj pa je dosegla nekoliko 
presenetljivo in še prepričljivejšo 
zmago. Končni rezultat 7:1 je ob 
koncu srečanja izzval velik in gla-
sen aplavz navijačev obeh moštev, 
veseli zmagovalci pa so se jim 
zahvalili na svoj, prisrčen način. 
Selekcija U-10, ki jo v večini se-
stavljajo igralci, ki so leto mlajši, je 
po porazu z vodilnim moštvom iz 
Domžal (0:3) doma z izidom 10:5 
suvereno premagala zadnje uvr-
ščeno moštvo na lestvici – Termit 
Moravče. 
Ekipa mlajših dečkov, ki jo vodi 
trener Uroš Pišek, še naprej 
nadaljuje z blestečimi predsta-
vami. V predzadnjem kolu so 
tako v gosteh premagali ekipo 

KANARČKI ZNOVA PREPEVAJO
nadomestiti primanjkljaj v številu 
treningov kot tudi točkovni minus, 
ki si ga vsako leto v različnih ligah 
naberejo v zimskih mesecih. Prav 
zato se iz leta v leto ponavlja, da so 
igre vseh selekcij, bolj ko se bliža 
konec sezone, boljše in rezultat-
sko uspešnejše. Takrat je moč 
iz slačilnice domačih igralcev, ki 
ponavadi nastopajo v rumenih 
dresih in jim nekateri zaradi tega 
tudi pravijo kanarčki, slišati ve-
selje, smeh in pesem. In v tem 
obdobju smo sedaj – v obdobju, 
ko kanarčki znova prepevajo.
Igre in rezultati vseh selekcij 
so v zadnjem mesecu odlični. 
Najmlajša selekcija, ki trenira 
pod vodstvom Aleša Dimca, še 
naprej spoznava prve nogometne 
korake, pravi pristop in odnos 
ter spoštovanje do vseh akterjev 
nogometne igre, predvsem do 
nasprotnikov, ki morajo otrokom 
postati in ostati prijatelji, ne glede 
na rezultate srečanj. V igri vidno 
napredujejo, kar so pokazali tudi 
na turnirju v Ljubljani, na katerem 
so sodelovali v postavi: Jan Sa-
šek, Miha Škrlep, Andraž Gabrilo, 
Nejc Tomelj, Tjaša Kumer (ja prav 
ste prebrali – tudi deklice igrajo – 
in še kako), Gašper Pišek, Nejc 
Sitar, Marko Kukar in Lan Falenti 
(ekipa na sliki). 
Selekcija U-9 je na turnirju, ki ga 
je gostila Svoboda iz Ljubljane, 

Arne Tabor 69, nato pa zopet na 
gostovanju prepričljivo premagali 
ekipo Svobode Kisovec. Fantje 
tako zasedajo odlično drugo me-
sto med enajstimi ekipami (bravo, 
fantje!!!).  
Članska ekipa nadaljuje z igrami 
po principu hladno – toplo. Po 
presenetljivi, a povsem zasluženi 
zmagi na gostovanju proti četrto- 
uvrščeni Krki iz Novega mesta, je 
sledil boleč poraz doma proti ekipi 
Komende. V prvem polčasu so še 
uspeli narekovati tempo in voditi z 
1:0, v nadaljevanju pa so povsem 
popustili in na koncu izgubili z 1:5. 
Po domačem porazu je sledil še 
poraz na gostovanju, pri ekipi Be-
linka Bravo v zadnjem kolu pa smo 
se navijači zopet veselili zmage 
na domačih tleh s 5:0 proti ekipi 
Termit Moravče. 

Boštjan Marinko
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Oven
(21.03. - 20.04.)
Na delovnem mestu se vam obeta neko nove obzorje, tako boste ugo-
tovili, da imate sami v rokah škarje in platno. Napredek je viden tudi pri 
besednem izražanju. Zelo dobro potezo boste naredili na neki zabavi. 
Če se julija odpravljate na počitnice, boste uživali, kot že dolgo ne. 
Naklonjena vam bo tudi ljubezenska sreča.

Bik
(21.04. - 20.05.)
Spoznali boste, da je življenje lahko tudi raj in da je vsa sreča odvisna 
od vas. Na začetku meseca bo veliko energije in volje šlo za ljubezen, 
trud bo poplačan. Blesteli boste v družinskem življenju in težko bo te-
daj, ko ne bo šlo vse po vaše. Spremljala vas bo povečana delavnost 
in učinkovitost. 

Dvojčka
(21.05. - 20.06.)
V juliju boste le s težavo pri miru in imeli veliko želez v ognju. Rezultati 
ne bodo zaostali, seveda pa se boste po svoji stari dobri navadi znali 
prilagoditi. Zdelo se bo, da cel mesec julij iščete skriti zaklad in ga naj-
dete doma. Srčni izvoljenec vam bo načeloma stal ob strani, od časa 
do časa vas bo usmerjal besedno. 

Rak
(21.06. - 22.07)
Prihaja vaš čas in končno boste dosegli nek pomemben korak naprej. 
Cveteli boste v komunikaciji in imeli ogromno priložnosti za intelektual-
ne izzive. Na delovnem mestu vas čaka še neka odgovornost, toda s 
tem se ne gre obremenjevati. Pred tem vas čaka prijeten dopust, poln 
izvirnosti in radikalnosti. 
 
Lev
(23.07. - 22.08.)
Kocke usode so bodo dolgo vrtele v zraku in ozavestili boste mnogo 
znanja. Pravzaprav se v juliju dodobra umirite in posvetite sebi. Jutra 
bodo nekaj posebnega in večeri romantični. Poletna romanca bo sam-
ske popeljala v igro strasti in vezane v zakonske obveznosti. Zavedali 
se boste, da tam kjer je volja tam je tudi pot.

Devica
(23.08. - 22.09.)
Julija boste zelo pridni, delavni in učinkoviti. Časa za počitek ne bo, 
kajti imeli boste polne roke dela in obveznosti. Ljudje bodo opazili vašo 
marljivost in jo cenili. Resnica je ta, da vas bo življenje učilo, da morate 
znati reči »ne« ali »ne bom«. Ljubljena oseba vam bo stala ob strani in 
samske Device pa ugriznite v sladko jabolko ljubezni.

Tehtnica
(23.09. - 23.10.)
Morda boste želeli določene stvari prehitevati, toda stvari se bodo obr-
nile drugače in v drugo smer. Slediti bo potrebno intuitivnim signalom 
in dogodilo se bo, da spoznate pojem duhovnosti še drugače. Zelo 
boste uživali na morju in tam si z lahkoto zapisujete svoje občutke. Ob 
vami je nekdo, kateri vas ljubi srčno. 

Škorpijon
(24.10 - 22.11.)
Meseca julija boste spoznavali nove ljudi in navezovali prijetna prija-
teljstva. Užitki se bodo stopnjevali in poletje bo čas radosti in veselja. 
Na delovnem mestu stvari sprva dodobra analizirate, si ustvarite svoje 
mnenje in pridobite učinkovit načrt. V ljubezni vas čaka harmonija in 
romantika. 

Strelec
(23.11. - 21.12.)
Julija boste med najbolj delavnimi predstavniki zodiaka. Seveda ima 
to tudi svoje prednosti, kajti tako pridobite nova znanja in poglede na 
vse, kar se vam dogaja. Na obzorju ljubezni je nakazano, da vas čaka 
morje, ki valovi od strasti. Vsekakor boste po velikih korakih hiteli naprej. 
Odpravite se tudi v hribe ali na gorski pohod. 
 
Kozorog
(22.12. - 20.01.)
Kovali boste načrte prihodnosti in julija imate veliko nekih izzivov. 
Pravzaprav bo tako, da imate možnost, da ste na poti in da navezujete 
kontakte s tujino. Tisti najbolj ambiciozni Kozorogi preživijo del julija v 
tujini, kjer združijo prijetno s koristnim. Ne smete se pozabiti razvajati, 
deloma vas tega uči srčni izvoljenec. 

Vodnar 
(21.01 - 18.02.)
Brzice reke življenja bodo drvele mimo vas in tako boste imeli dovolj 
priložnosti za užitke. Fizična energija bo nekoliko bolj skrita v vas. Poglo-
bite se v svet mistike in preberete kakšno knjigo s področja ezoterike. 
Pričakovati je, da bo v tem mesecu ljubljena oseba vajeti vzela v svoje 
roke, tako doživite določen premik na bolje. 

Ribi
(19.02 - 20.03.)
Odpira se vam ogromno neke dinamične in ambiciozne energije. Le te 
ne boste pridobili sami, ampak skozi pomoč ljudi, kateri bodo v juliju 
prihajali v vaše življenje. V ljubezni bo zelo valovito in čustveni izzivi bodo 
kot nekakšen orkan. V službi bo veljajo pravilo; vsi za enega in eden za 
vse. Predajte se vetru poletja!

Zvezdni pozdrav! 
Tadej Šink, horarni astrolog

Astrolog Tadej Šink dela osebne in pisne analize, odgovori vam 
lahko na konkretno vprašanje, ustno ali pisno interpretira rojstno 
(natalno) karto in poda energetske smernice prihodnosti, kaj vam 
obetajo planetne energije za eno leto naprej. Lahko mu pišite na 
naslov: Tadej Šink, Grenc 24, 4220 Škofja Loka ali ga pokličete 
na tel: (04) 51 52 601 ali 041 428 966. Novost je njegova spletna 
stran: www.tadej-sink.si 

HOROSKOP ZA MESEC JULIJ 2008

Tadejev znakoskop za mesec JULIJ
 ljubezen posel denar zdravje

Oven      ☺  ☺  ☺   €  €  €    
Bik       ☺  ☺   €      
Dvojčka     ☺  ☺   €  €  €        
Rak      ☺  ☺  ☺  €  €    
Lev     ☺  ☺  €  €  €       
Devica       ☺   €  €   
Tehtnica     ☺  ☺   €  €  €       
Škorpijon       ☺  €  €    
Strelec       ☺  ☺   €  €     
Kozorog      ☺  ☺  ☺  €       
Vodnar      ☺   €  €  €       
Ribi        ☺  €  €        
                          1 znak - slabo               2 znaka - dobro               3 znaki - odlično
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KRIŽANKA

Ime..........................................

Priimek.....................................

Naslov......................................

Pošta........................................

Med pravilno izpolnjenimi križankami, ki bodo do 17. julija prispele na naslov: Občina Mengeš, 
Slovenska cesta 30, 1234 Mengeš ali jih boste dostavili v vložišče, bomo 18. julija izžrebali 
nagrado in tolažilno nagrado.

Nagrado podeljuje gostinstvo Pavovec Halo Pizza, 01/ 729 11 11 in 041/726 777.
Glavna nagrada: pizza
Tolažilna nagrada: osvežilna pijača

Glavno nagrado je prejela Ida Cerar, Glavarjeva 6, 1234 Mengeš, tolažilno pa Andrej Brojan, Loka, 
Testenova 40, 1234 Mengeš. Nagrajenci bodo obveščeni po pošti. Čestitamo!
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OBVESTILA, ZAHVALA

Mengeška Harmonija

SREČANJE NOVINARJEV PODJETNE REGIJE
V četrtek, 12. junija 2008, so se v šport wellness hotelu Harmonija v Mengšu zbrali odgovorni 
uredniki lokalnih glasil in novinarji občin Domžale, Kamnik, Trzin, Mengeš, Lukovica, Moravče 
in Komenda. Srečanje sta organizirala urednica lukoviškega Rokovnjača, Katarina Karlovšek, in 
urednik Kamniško-Domžalskih novic, Primož Hieng, zbrane pa je pozdravil tudi župan Občine 
Mengeš, Franc Jerič. Srečanje vseh, ki poročajo o delu in življenju iz t. i. Podjetje regije, je 
bilo prvo, sklenili pa so, da se jeseni sestanejo v Kamniku. Udeleženci srečanja so razpravljali 
o tem, da lahko novinarji in uredniki bistveno pripomorejo k reševanju problemov v družbi. 
Želijo si več raziskovalnega novinarstva, še zlasti pri temah, ki morda vse prevečkrat ostajajo 
javnosti skrite in bistveno vplivajo na kvaliteto našega bivanja.

Katarina Karlovšek

Na sliki: sedijo iz leve proti desni: 
Katarina Karlovšek (lukoviški Ro-
kovnjač), župan Mengša Franc 
Jerič, Saša Mejač (Kamniški občan), 
zgornja vrsta iz leve proti desni: Tina 
Železnik (urednica domžalskega 
Slamnika in mengeškega Mengša-
na), Edo Veselko (urednik moravške-
ga glasila), Boštjan Mišič (Radio Hit), 
Vera Vojska (domžalski Slamnik), 
Jasna Paladin (Gorenjski glas), 
Primož Hieng (fotograf in urednik 
Kamniško-Domžalskih novic), Vido 
Repanšek (fotograf), Mateja Grošelj 
(Večer), Matjaž Brojan (Radio Slove-
nija), Miro Štebe (RTV Slovenija).

Ni smrt tisto, kar nas loči 
in življenje ni, kar druži nas, 

so vezi močnejše – 
brez pomena zanje 

so razdalje, kraj in čas.

Zahvala
Ob boleči izgubi 

našega dragega moža, 
očeta in dedka,

Antona Godca,
upokojenega čevljarskega mojstra,

se iskreno zahvaljujemo vsem 
sorodnikom, prijateljem, sosedom in 

znancem, ki ste mu izrazili spoštovanje 
in ga pospremili na njegovi zanji poti.

Hvala za darovano cvetje, sveče in 
pisne ter ustne izraze sožalja.

Hvala tudi gospodu župniku za 
lep pogrebni obred, pevcem MePZ 
Svoboda Mengeš za zapete pesmi, 
obema govornikom za poslovilne 

besede na pogrebu, trobentaču 
in praproščakom ter Društvu 

upokojencev Mengeš.

Hvala vsem, ki ob naši bolečini 
čutite z nami. 

Vsi njegovi

studio D
Tjaša Aleš s.p.

SLOVENSKA CESTA 24 
(OBJEKT KARO) 

MENGEŠ

FRIZERSKI SALON,
UMETNI NOHTI,

LIČENJE, 
PODALJŠEVANJE 

LAS

PONEDELJEK – PETEK 
8.00 – 20.00

SOBOTA 
8.00-13.00 (DOGOVOR)

TEL.: 01/ 723 83 83, 
GSM: 031 557 730

Prostovoljno gasilsko društvo 
Loka pri Mengšu

vabi na ogled 21. meddruštvenega 
članskega gasilskega tekmovanja 

POKAL LOKE
pod pokroviteljstvom 

GZ Mengeš in Občine Mengeš.

Tekmovanje bo v  soboto, 28. junija, 
s pričetkom ob 14. uri, na Športnem 
igrišču v Loki pri Mengšu (ob cesti 

Na gmajni).

Razglasitev rezultatov ter podelitev po-
kalov in diplom bo pol ure po končanem 
tekmovanju, sledilo pa bo družabno sre-
čanje - veselica na prostoru Športnega 
igrišča ob cesti Na gmajni.
Zabaval vas bo ansambel BANANA, 
postregli pa vas bomo s tradicionalno 
pečenico z zeljem in drugimi dobrotami 
z žara ter dobro kapljico.
Vstopnine ni, nasprotno, to vabilo 
velja za konzumacijo v vrednosti 
enega evra.
Ta ugodnost velja samo za veselico, v 
času tekmovanja pa ne.  

Vabimo loški gasilci!
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ZDRAVJE, OBVESTILO

Dom počitka Mengeš 
vabi k sodelovanju 

PROSTOVOLJCE 
IN PROSTOVOLJKE. 
Vabljeni ste vsi, ki ste pripravljeni v 
prostem času stanovalcem Doma 
počitka Mengeš ponuditi pomoč 
pri vsakdanjih opravilih, nakupih 
in sprehodih, se z njimi družiti ali 
kakorkoli sodelovati v prostočasnih 
aktivnostih.
Posebno zaželene so prijaznost, 
poštenost in sposobnost prilagajanja 
ljudem z različnimi potrebami.
Vse informacije v zvezi s prosto-
voljnim delom dobite vsak delovni 
dan, od 8. do 14. ure, pri direktorici 
Ireni Gričar. 

Tel.: 01 7237 339.

Dom počitka Mengeš

V današnji potrošniški družbi, ko se tako 
rekoč na vsakem koraku in ob kateremkoli 
času ponuja bogata izbira industrijsko 
predelanih živil z obilico umetnih dodat-
kov, se zdi navajanje otrok na zdravo 
prehrano zahtevna naloga. Toda po drugi 
strani nam danes trg ponuja tudi pestro 
izbiro ekoloških, nerafiniranih živil brez 
škodljivih dodatkov. 
Dobite jih ne le v specializiranih trgovinah, 
temveč v skoraj vsaki malo večji trgovini. Ve-
dno več je osveščenih ljudi, zato dandanes 
ni nič nenavadnega, če imate visoke zahteve 
glede kvalitete hrane. Na voljo je tudi mnogo 
informacij o vplivu hrane na fizično in psihično 
počutje ter napotkov in receptov za vse tiste, 
ki delate prve korake na tem področju. Dovolj 
je že, da greste v knjižnico in malo pobrskate 
po knjigah in revijah. 
Pogosto se zastavlja vprašanje, kako otroka, 
ki se je že navadil na nezdrave vzorce, preu-
smeriti k zdravemu prehranjevanju. Tu imate 
starši pomembno vlogo. Najprej morate pre-
učiti in spremeniti vaše lastno ravnanje. 
Ne vzemite otroku vsega, na kar je bil navajen 
in kar ste tudi sami dopuščali, naenkrat. Naj-
prej omejite tisto, kar se vam zdi najbolj po-

membno (npr. sladkarije). Ne dovolite, da jih 
je pred obroki ali namesto njih. Nadomestite 
jih s svežim sadjem, ki vsebuje naravni sadni 
sladkor. Potreba po sladkarijah se zmanjša, 
če ima otrok polnovredne obroke. Sladkarije 
so pogosto tudi nadomestki za bližino in 
ljubezen, ki jo otrok potrebuje, zato jih raje 
nadomestite s skupnimi aktivnostmi.  
Otrok bo hrano, pri pripravi katere bo sam 
sodeloval, pojedel z večjim veseljem, ob tem 
pa se bo  učil, razvijal svoje spretnosti in samo-
stojnost. Kuhanje naj poteka v sproščenem 
vzdušju in prav tako uživanje hrane. 
Postavite jasne meje sorodnikom, prijateljem. 
Povejte, česa ne želite, da prinašajo otroku ter 
jim predstavite zdrave alternativne možnosti 
ter kje jih lahko dobijo. 
Ko organizirate zabavo za otrokov rojstni dan, 
je ne prepustite ponudnikom hitre hrane. Raje 
sami pripravite jedi, ki jih aranžirajte tako, da 
bodo privlačne tudi za oči. Če imate možnost, 
v to vključite tudi otroke. Tako bodo aktivno 
sodelovali in se zabava ne bo spremenila zgolj 
v razposajenost.
Nevenka Kovač, univ. dipl. psihologinja, 

sodelavka Centra 

za kulturo zdravja Mengeš

NAVAJANJE OTROK NA ZDRAVO PREHRANO



- Referent za izdelavo ponudb in kontakt z   
  strankami
- Organizator / planer
- Delavec/ka v proizvodnji

Tehrol d.o.o, Poslovna cona Žeje, Komenda

ZAPOSLIMO       Tel: 01 7230 500

Z veseljem vas vabimo na odprtje obnovljene ceste 
NA GMAJNI-LOVSKA KOČA v Loki pri Mengšu, 

ki bo v torek, 24. junija 2008, ob 18.30,

ob 19. uri pa vas vabimo 
na osrednjo občinsko proslavo ob dnevu državnosti, 

ki bo v Športnem parku v Loki.

Pokrovitelja: Občina Mengeš in župan Franc Jerič 

Organizatorja prireditve sta 
PGD Loka pri Mengšu in KD Antona Lobode.

V primeru slabega vremena bo proslava v gasilskem domu.


